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1 

00:06:25.500 --> 00:06:30.400 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

2 

00:06:34.700 --> 00:06:41.300 

Otwieram LXVII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie VIII 

 

3 

00:06:41.300 --> 00:06:46.100 

kadencji, Witam na dzisiejszej sesji burmistrza 

Sulechowa Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

4 

00:06:46.100 --> 00:06:47.800 

- Witam Państwa serdecznie. 

 

5 

00:06:47.800 --> 00:06:51.600 

- Zastępcę Burmistrza Pana Marcina Górznego. 

- Dzień dobry. 

 

6 

00:06:51.600 --> 00:06:54.500 

- Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy 

 

7 

00:06:54.500 --> 00:06:57.500 

Sulechów Panią Magdalenę Klucznik. 

- Dzień dobry. 

 

8 

00:06:57.500 --> 00:07:01.300 

- Skarbnika Gminy Sulechów Pana Marcina Fafułę. 

- Dzień dobry. 

 

9 

00:07:01.300 --> 00:07:05.200 

- Witam również Panią Komendant Policji Panią 

Monikę Nowakowską. 

 

10 

00:07:09.400 --> 00:07:12.100 

Witam sołtysów sołectw Gminy Sulechów, 

 

11 

00:07:12.100 --> 00:07:14.200 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

12 

00:07:15.000 --> 00:07:17.800 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

13 

00:07:17.800 --> 00:07:23.400 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

14 

00:07:23.400 --> 00:07:24.500 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

15 

00:07:24.500 --> 00:07:27.400 

Szanowni Państwo informuję Państwa, 

 

16 

00:07:27.400 --> 00:07:30.200 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 

publikowana. 

 

17 

00:07:30.200 --> 00:07:31.900 

Wysoka Rado. 

 

18 

00:07:31.900 --> 00:07:35.000 

Stwierdzam na podstawie stwierdzenia w sposób 

elektroniczny kworum, 

 

19 

00:07:35.000 --> 00:07:38.500 

że na ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

20 

00:07:38.500 --> 00:07:45.200 

na dzisiejszej sesji obecnych jest 16 radnych, w 

związku 

 

21 

00:07:45.200 --> 00:07:49.400 

z tym stwierdzam, że obrady LXVII sesji VIII kadencji 

Rady Miejskiej 

 

22 

00:07:49.400 --> 00:07:53.800 

w Sulechowie są prawomocne do podejmowania 

uchwał porządek obrad 

 

23 

00:07:53.800 --> 00:07:56.500 
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wszyscy radni otrzymali, a więc nie będę 

odczytywać porządku. 

 

24 

00:07:56.500 --> 00:08:01.000 

Czy do proponowanego porządku obrad ktoś z 

Państwa radnych lub Pan 

 

25 

00:08:01.000 --> 00:08:02.300 

burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 

 

26 

00:08:02.300 --> 00:08:11.000 

Tu mamy wniosek Pana Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, tak? 

 

27 

00:08:11.000 --> 00:08:13.400 

Bardzo proszę o wyartykułowanie tego wniosku 

jako pierwszy. 

 

28 

00:08:13.400 --> 00:08:15.800 

On już jest tutaj nam... 

 

29 

00:08:15.800 --> 00:08:18.300 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

30 

00:08:18.300 --> 00:08:20.200 

szanowni radni, goście. 

 

31 

00:08:20.200 --> 00:08:24.200 

Jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Proszę o 

wprowadzenie 

 

32 

00:08:24.200 --> 00:08:29.800 

do porządku obrad w punkcie 7 druku numer 688 w 

sprawie 

 

33 

00:08:29.800 --> 00:08:35.200 

zaleceń pokontrolnych w związku z protokołem 

5/2022 Komisji 

 

34 

00:08:35.200 --> 00:08:39.000 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie z analizy 

działań podjętych 

 

35 

00:08:39.000 --> 00:08:43.300 

przez gminę i Radę Miejską w zakresie 

uregulowania zasad najmu 

 

36 

00:08:43.300 --> 00:08:48.000 

nieruchomości prywatnym przedsiębiorcom, 

stowarzyszeniom po kontroli 

 

37 

00:08:48.000 --> 00:08:50.800 

rewizyjnej z roku 2020. Dziękuję. 

 

38 

00:08:50.800 --> 00:08:53.100 

- Dziękuję. 

 

39 

00:08:53.100 --> 00:08:55.900 

Do głosu zgłosił się również Pan Radny Zbigniew 

Trompa. Bardzo proszę. 

 

40 

00:08:55.900 --> 00:09:04.700 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Wysoka 

Rado, zgromadzeni goście. 

 

41 

00:09:04.800 --> 00:09:13.900 

Mamy dzisiaj do rozpatrzenia druk 679 o 

przystąpieniu do zmiany studium. 

 

42 

00:09:13.900 --> 00:09:20.600 

W międzyczasie wpłynęły do nas dwa pisma 

właścicieli gruntów leżących 

 

43 

00:09:20.600 --> 00:09:22.200 

w obrębie tej zmiany. 

 

44 

00:09:22.200 --> 00:09:25.700 

Moim zdaniem bardzo poważne pisma, 

 

45 

00:09:25.700 --> 00:09:29.900 

nad którymi powinniśmy się pochylić i powinniśmy 

przeprowadzić 

 

46 
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00:09:29.900 --> 00:09:31.900 

dyskusję z tymi ludźmi. 

 

47 

00:09:31.900 --> 00:09:37.000 

Zmiana jest bardzo daleko idąca i wydaje mi się, 

 

48 

00:09:37.000 --> 00:09:40.300 

że nie jesteśmy dzisiaj gotowi do tego, 

 

49 

00:09:40.300 --> 00:09:43.000 

żeby podejmować decyzję, w związku z tym 

chciałbym... 

 

50 

00:09:43.000 --> 00:09:46.200 

Oczywiście poproszę o zdanie wnioskodawcę, 

 

51 

00:09:46.200 --> 00:09:52.800 

Pana Burmistrza, ale ja chcę złożyć wniosek 

formalny o wycofanie tego 

 

52 

00:09:52.800 --> 00:09:56.400 

projektu z obrad dzisiejszej sesji. Dziękuję. 

 

53 

00:09:57.900 --> 00:10:00.100 

- Panie burmistrzu, bardzo proszę. 

 

54 

00:10:00.100 --> 00:10:04.400 

- Panie przewodniczący, szanowni Państwo. 

 

55 

00:10:05.200 --> 00:10:06.700 

Nie sposób się nie zgodzić z tym, 

 

56 

00:10:06.700 --> 00:10:09.300 

co powiedział Pan Zbyszek Trompa. 

 

57 

00:10:10.900 --> 00:10:15.300 

Na pewno jest to zmiana, która dotknie osoby, 

 

58 

00:10:15.300 --> 00:10:17.400 

które wyraziły swoje stanowisko w tej sprawie. 

 

59 

00:10:17.400 --> 00:10:23.500 

Nawiasem mówiąc, myślę, że Państwo już w jakimś 

sensie tego 

 

60 

00:10:23.500 --> 00:10:27.800 

świadomość, bo było to między innymi tematem 

rozmów podczas prac 

 

61 

00:10:27.800 --> 00:10:32.900 

na studium, że jest to pewien ważny element, 

 

62 

00:10:32.900 --> 00:10:37.100 

który jest pewnym ryzykiem, w związku z czym ja, 

 

63 

00:10:38.600 --> 00:10:42.000 

jeśli mogę wyrazić tak zero- jedynkowo, 

 

64 

00:10:42.000 --> 00:10:45.100 

Panie przewodniczący, też chciałbym, 

 

65 

00:10:45.100 --> 00:10:50.400 

abyście Państwo odłożyli prace nad tym 

dokumentem przynajmniej 

 

66 

00:10:50.400 --> 00:10:53.400 

o miesiąc, a w międzyczasie spotkali się z tymi 

osobami, 

 

67 

00:10:53.400 --> 00:10:55.500 

które te pisma wystosowały. 

 

68 

00:10:55.500 --> 00:10:58.700 

- Dziękuję, ale ktoś wniosek musi złożyć. 

 

69 

00:10:59.200 --> 00:11:04.000 

- Jeśli jest taka potrzeba, oczywiście mogę złożyć 

wniosek o wycofanie 

 

70 

00:11:04.000 --> 00:11:07.000 

tego druku z porządku obrad, natomiast ponieważ 

Pan Zbyszek już 
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71 

00:11:07.200 --> 00:11:09.000 

wyartykułował go, to będzie podwójny wniosek. 

 

72 

00:11:09.000 --> 00:11:10.400 

- Dobrze, dziękuję bardzo. 

 

73 

00:11:10.400 --> 00:11:12.700 

Proszę, do głosu zgłaszają się Pan Radny Jan Rerus. 

 

74 

00:11:12.700 --> 00:11:15.400 

- Panie przewodniczący, Panie 

 

75 

00:11:15.400 --> 00:11:19.600 

burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni goście. 

 

76 

00:11:19.600 --> 00:11:22.800 

Tą dyskusję mieliśmy na poprzedniej sesji. 

 

77 

00:11:22.800 --> 00:11:28.300 

Padło jakby takie zobowiązanie ze strony Pana 

Burmistrza, 

 

78 

00:11:29.600 --> 00:11:36.000 

żeby przyjąć studium uwarunkowań i kierunków 

przestrzennego w takiej 

 

79 

00:11:36.000 --> 00:11:37.300 

formie, jakiej jest, bez zmian. 

 

80 

00:11:37.300 --> 00:11:40.900 

Moje proponowane zmiany przepadły. 

 

81 

00:11:40.900 --> 00:11:44.400 

Taka jest rola demokracji. 

 

82 

00:11:44.400 --> 00:11:50.000 

Nawet po sesji już Pan Radny Stanisław Kaczmar 

upewnił się, 

 

83 

00:11:50.000 --> 00:11:53.400 

czy rzeczywiście takie projekty zostaną złożone, 

 

84 

00:11:53.400 --> 00:11:54.900 

no i one zostały złożone. 

 

85 

00:11:54.900 --> 00:11:59.600 

Dziwię się teraz, że jest wniosek nawet przez Pana 

burmistrza 

 

86 

00:11:59.600 --> 00:12:02.100 

o odstąpienie. 

 

87 

00:12:02.100 --> 00:12:05.200 

Przypomnę tylko, nad czym mamy procedować... 

 

88 

00:12:05.200 --> 00:12:09.700 

O przystąpieniu do zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania 

 

89 

00:12:09.700 --> 00:12:15.200 

przestrzennego. Jak się przystępuje, to się 

rozpoczyna pracę, następnie 

 

90 

00:12:15.200 --> 00:12:20.200 

przy ukończeniu czy w trakcie prac następują 

konsultacje. I to jest ten moment, 

 

91 

00:12:20.200 --> 00:12:26.200 

gdzie wszyscy zainteresowani mają składać swoje 

wnioski... 

 

92 

00:12:26.200 --> 00:12:28.700 

Nie przed przystąpieniem do tego, tylko w trakcie. 

 

93 

00:12:28.700 --> 00:12:31.900 

A skąd Państwo wiedzą wszyscy, jak tu siedzimy na 

sali, 

 

94 

00:12:31.900 --> 00:12:37.500 

jak projektant sobie zaproponuje tą strefę, 
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95 

00:12:37.500 --> 00:12:40.900 

którą mamy tutaj zrobić, wyznaczona ulicami, 

 

96 

00:12:40.900 --> 00:12:44.700 

że na przykład nie całą strefę na niską zabudowę, 

 

97 

00:12:44.700 --> 00:12:47.600 

a część tylko tej strony, a jeszcze zaproponuje na 

wysoką zabudowę? 

 

98 

00:12:47.600 --> 00:12:51.100 

my nie wiemy tego, mój wniosek dotyczył całej 

strefy, 

 

99 

00:12:51.100 --> 00:12:53.500 

ale jak to będzie i jak to będzie rozpatrywane, 

 

100 

00:12:53.500 --> 00:12:56.300 

wydaje mi się, że należy poczekać do tego, 

 

101 

00:12:56.300 --> 00:13:00.000 

jak to się rozpocznie, a odchodzenie od w ogóle 

przyjęcia tego 

 

102 

00:13:00.000 --> 00:13:03.500 

wniosku to jest trochę takie złamanie swojego 

zdania, 

 

103 

00:13:03.500 --> 00:13:08.400 

tym bardziej że pamiętam, że niektórzy radni też się 

wypowiadali, 

 

104 

00:13:08.400 --> 00:13:12.500 

że ok, są zmianami, które były zaproponowane. 

 

105 

00:13:12.500 --> 00:13:14.100 

Te zmiany były wcześniej wysłane... 

 

106 

00:13:14.100 --> 00:13:15.800 

Są za zmianami, ale nie w tym momencie, 

 

107 

00:13:15.800 --> 00:13:18.100 

bo wojewoda może zaskarżyć. 

 

108 

00:13:18.800 --> 00:13:21.400 

W tym momencie chcę powiedzieć, że nie zgadzam 

się z Panią 

 

109 

00:13:21.400 --> 00:13:23.900 

mecenas, że powiedziała, że wojewoda może 

zaskarżyć, 

 

110 

00:13:24.200 --> 00:13:26.200 

bo nie może. Są... 

 

111 

00:13:26.200 --> 00:13:27.800 

Znaczy... Może, bo są różne opinie, 

 

112 

00:13:27.800 --> 00:13:29.200 

ale są wyroki sądów... 

 

113 

00:13:29.200 --> 00:13:31.500 

Nie mam przy sobie... I to nie jeden wyrok sądu, 

 

114 

00:13:31.500 --> 00:13:37.800 

że w takim przypadku jak procedura uchwalenia jest 

ok, to wojewoda 

 

115 

00:13:37.800 --> 00:13:42.200 

nie ma prawa odrzucić tego, ale to tak na 

marginesie. W związku z tym 

 

116 

00:13:42.200 --> 00:13:45.200 

powiedziało się A, należy powiedzieć B. 

 

117 

00:13:45.200 --> 00:13:50.000 

Rada przyjęła zgodnie z życzeniem burmistrza bez 

zmian, było 

 

118 

00:13:50.000 --> 00:13:55.000 

powiedziane słowo, że ok, będą zmiany 

zaproponowane, 
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119 

00:13:55.000 --> 00:13:57.800 

a kto te zmiany przyjmie? 

 

120 

00:13:57.800 --> 00:13:59.200 

Jeszcze do powiem... 

 

121 

00:13:59.200 --> 00:14:03.700 

Myślę, że takie studium będzie 1 rok... 

 

122 

00:14:03.700 --> 00:14:05.800 

2 lata trwało. 

 

123 

00:14:05.800 --> 00:14:07.800 

Nasza kadencja skończy się w kwietniu następnego 

roku. 

 

124 

00:14:07.800 --> 00:14:15.100 

Z dużym prawdopodobieństwem ta obecna rada tej 

kadencji nie będzie 

 

125 

00:14:15.100 --> 00:14:17.800 

przyjmowała już zmiany do studium. 

 

126 

00:14:17.800 --> 00:14:20.900 

Będzie chyba nowa rada i w zmienionym 

prawdopodobnie składzie. 

 

127 

00:14:20.900 --> 00:14:22.200 

Jak się na to będą zapatrywać? 

 

128 

00:14:22.600 --> 00:14:24.200 

Nie wiadomo... 

 

129 

00:14:24.200 --> 00:14:30.400 

Pan Burmistrz też się podda ocenie i też być może 

zmieni się Pan 

 

130 

00:14:30.400 --> 00:14:34.200 

burmistrz, aczkolwiek w mojej ocenie Pan burmistrz 

nawet jak 

 

131 

00:14:34.200 --> 00:14:37.300 

nie wystartuje do wyborów w kwietniu następnego 

roku, 

 

132 

00:14:37.300 --> 00:14:42.100 

to i tak je wygra. [śmiech] Mówię to szczerze. 

 

133 

00:14:43.800 --> 00:14:45.600 

Natomiast co do rady... 

 

134 

00:14:45.600 --> 00:14:47.200 

Rzeczywiście. 

 

135 

00:14:47.200 --> 00:14:49.800 

Niektórzy mogą nie startować, niektórzy mogą 

przyjść nowi, 

 

136 

00:14:49.800 --> 00:14:55.600 

ale myślę, że nie my będziemy już później 

przyjmować tą ostateczną 

 

137 

00:14:55.600 --> 00:14:59.600 

wersję, czyli że przystąpienie to bjest roku do może 

dwóch, 

 

138 

00:14:59.600 --> 00:15:01.800 

w związku z tym należy podjąć te działa. 

 

139 

00:15:01.800 --> 00:15:03.800 

No taka była umowa między nami... 

 

140 

00:15:03.800 --> 00:15:06.200 

Między nami, między Panem burmistrzem. 

 

141 

00:15:06.200 --> 00:15:08.400 

W związku z tym nie widzę zasadności, 

 

142 

00:15:08.400 --> 00:15:12.600 

żeby ten projekt o przystąpieniu odrzucić. Dziękuję. 
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143 

00:15:12.600 --> 00:15:13.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

144 

00:15:13.900 --> 00:15:15.100 

Proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

145 

00:15:17.200 --> 00:15:20.600 

- Dziękuję Panie przewodniczący. 

 

146 

00:15:20.600 --> 00:15:22.500 

Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

147 

00:15:22.500 --> 00:15:23.800 

Wysoka Rado, szanowni goście. 

 

148 

00:15:23.800 --> 00:15:28.300 

Wniosek formalny jest tylko potwierdzeniem tego, 

 

149 

00:15:28.300 --> 00:15:33.100 

że w zeszłym miesiącu w marcu zostały odrzucone 

wszystkie wnioski 

 

150 

00:15:33.100 --> 00:15:38.600 

Pana Jana, dotyczące zmiany studium. 

 

151 

00:15:38.600 --> 00:15:41.200 

Jednocześnie było powiedziane słowo, 

 

152 

00:15:41.200 --> 00:15:44.800 

że przystąpimy niezwłocznie do zmian w studium. 

 

153 

00:15:44.800 --> 00:15:46.200 

Tak na marginesie... 

 

154 

00:15:46.200 --> 00:15:52.000 

Proszę Państwa, ja jako radny nie będę ulegał 

szantażowi dwóch pism 

 

155 

00:15:52.000 --> 00:15:57.400 

przedsiębiorców, którzy są takimi samymi 

przedsiębiorcami jak inni. 

 

156 

00:15:57.400 --> 00:16:03.900 

W mojej ocenie treść pism wskazuje na to, 

 

157 

00:16:03.900 --> 00:16:10.600 

że dwóch deweloperów w naszej gminie będzie 

szantażować Radę Miejską 

 

158 

00:16:10.600 --> 00:16:15.900 

o tym, w jakim kierunku Rada Miejska będzie 

decydować o rozwoju 

 

159 

00:16:15.900 --> 00:16:17.900 

miasta lub też nie. 

 

160 

00:16:17.900 --> 00:16:24.200 

Ja tym szantażom nie ulegam i wniosek formalny 

Pana Przewodniczącego 

 

161 

00:16:24.200 --> 00:16:27.900 

Trompy dowodzi tylko na to, że Państwo jako radni, 

 

162 

00:16:27.900 --> 00:16:33.100 

którzy wyrzuciliście wnioski Pana Jana do kosza i 

Pana burmistrza, 

 

163 

00:16:33.100 --> 00:16:36.000 

wprowadziliście w błąd mieszkańców tym, 

 

164 

00:16:36.000 --> 00:16:39.900 

że ta rzeczy będą procedowane w następnym 

miesiącu. 

 

165 

00:16:39.900 --> 00:16:44.600 

Musimy sobie uczciwie powiedzieć, że to nie jest 

tak, 

 

166 

00:16:44.600 --> 00:16:49.800 

że sektor prywatny, sektor deweloperski w mieście 

będzie miał głos 
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167 

00:16:49.800 --> 00:16:51.900 

decydujący. To Rada Miejska decyduje, 

 

168 

00:16:51.900 --> 00:16:55.000 

nie sektor deweloperów. 

 

169 

00:16:55.000 --> 00:16:56.400 

I co więcej... 

 

170 

00:16:57.400 --> 00:16:58.800 

Treść tych pism... 

 

171 

00:16:58.800 --> 00:17:00.400 

Nawet dzisiaj autorów nie ma. 

 

172 

00:17:00.400 --> 00:17:02.500 

Nie ma autorów tych wpisów. 

 

173 

00:17:02.500 --> 00:17:04.300 

Nawet nie było ich na komisjach. 

 

174 

00:17:04.300 --> 00:17:06.700 

Nie było ich w zeszłym miesiącu na sesji, 

 

175 

00:17:06.700 --> 00:17:07.800 

które te wnioski też były. 

 

176 

00:17:07.800 --> 00:17:10.000 

To jest bardzo ciekawe dla mnie. 

 

177 

00:17:10.000 --> 00:17:12.600 

Ja jako radny nie uważam, że dzisiaj, 

 

178 

00:17:12.600 --> 00:17:15.700 

tak jak Pan Jan powiedział, mój przedmówca, 

 

179 

00:17:15.700 --> 00:17:21.700 

sama uchwała nie zmienia nic, a już jest wniosek 

formalny. 

 

180 

00:17:21.700 --> 00:17:25.400 

Uważam to za wprowadzenie w błąd mieszkańców 

w zeszłym miesiącu, 

 

181 

00:17:25.400 --> 00:17:30.100 

że wy jako radni, którzy wyrzuciliście wnioski i Pan 

Jakub burmistrz 

 

182 

00:17:30.100 --> 00:17:32.900 

wprowadziliście w błąd mieszkańców, że to będzie 

zmienione. 

 

183 

00:17:32.900 --> 00:17:34.700 

To się nazywa kłamstwo. 

 

184 

00:17:36.700 --> 00:17:39.000 

Dziękuję. 

 

185 

00:17:39.000 --> 00:17:41.200 

- Dziękuję. Słowa szantaż bym nie używał, 

 

186 

00:17:41.200 --> 00:17:42.400 

bo myślę, że jest nie na miejscu. 

 

187 

00:17:42.400 --> 00:17:45.000 

Po prostu każdym wnioskodawca jest, 

 

188 

00:17:45.000 --> 00:17:47.000 

jeżeli to dotyczy jego jakby interesu prawnego, 

 

189 

00:17:47.000 --> 00:17:52.500 

może pisać do nas pisma i informować nas o 

różnych swoich jakby 

 

190 

00:17:55.600 --> 00:17:57.500 

propozycjach z tym zakresie. 

 

191 

00:17:57.500 --> 00:18:02.300 

Natomiast... 
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192 

00:18:02.300 --> 00:18:04.100 

Pan Zbigniew Trompa ad vocem. Bardzo proszę. 

 

193 

00:18:04.100 --> 00:18:06.100 

- Dziękuję Panie przewodniczący. 

 

194 

00:18:06.100 --> 00:18:09.700 

No podają mocne słowa, szatataż, kłamstwo. 

 

195 

00:18:09.700 --> 00:18:12.600 

Aby ten mój wniosek był zrozumiany. 

 

196 

00:18:12.600 --> 00:18:16.600 

Nie wycofuje się w tym momencie z tego, 

 

197 

00:18:16.600 --> 00:18:18.200 

co zostało powiedziane. 

 

198 

00:18:18.200 --> 00:18:20.200 

Chcę nam dać więcej czasu, tak? 

 

199 

00:18:20.200 --> 00:18:21.800 

Tak jak Pan burmistrz tutaj powiedział, 

 

200 

00:18:21.800 --> 00:18:25.500 

dajmy sobie miesiąc czasu do sesji, 

 

201 

00:18:25.500 --> 00:18:29.400 

abyśmy mogli to przedyskutować. 

 

202 

00:18:29.400 --> 00:18:33.000 

Dla mnie sprawa jest istotna, dlatego że chodzi 

przede wszystkim 

 

203 

00:18:33.000 --> 00:18:34.800 

o sulechowskich naszych tutaj przedsiębiorców. 

 

204 

00:18:34.800 --> 00:18:40.800 

Nie możemy używać argumentów, że to, 

 

205 

00:18:40.800 --> 00:18:43.600 

co zrobimy, to jest wbrew rozwojowi miasta, 

 

206 

00:18:43.900 --> 00:18:45.700 

bo to wręcz służy rozwojowi miasta. 

 

207 

00:18:45.700 --> 00:18:51.300 

My chcemy tworzyć jak najwięcej miejsc 

mieszkalnych tutaj dla naszych 

 

208 

00:18:51.300 --> 00:18:53.100 

obecnych i potencjalnych, przyszłych mieszkańców, 

 

209 

00:18:53.800 --> 00:18:58.000 

a taka zabudowa wielorodzinna bardzo dobrze się w 

to wpisuje. 

 

210 

00:18:58.000 --> 00:19:02.800 

I jeszcze przypominam Państwu, że jest radnymi i 

musimy stać 

 

211 

00:19:02.800 --> 00:19:09.900 

na straży budżetu gminy, więc tutaj ekonomicznie 

jest pochylić się 

 

212 

00:19:10.000 --> 00:19:14.800 

nad tym projektem, bo przypominam, że raz trzeba 

będzie zapłacić temu 

 

213 

00:19:14.800 --> 00:19:18.500 

projektantowi, który się zajmie zmianą studium, 

 

214 

00:19:18.500 --> 00:19:23.100 

i później ewentualnie jeszcze trzeba przyjąć taką 

możliwość, 

 

215 

00:19:23.100 --> 00:19:26.300 

że być może trzeba będzie wypłacić odszkodowania 

faktycznie tym 

 

216 

00:19:26.300 --> 00:19:27.700 
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inwestorom. 

 

217 

00:19:27.700 --> 00:19:32.100 

Więc apeluję, abyśmy stali na straży porządku 

finansowego gminy i to 

 

218 

00:19:32.100 --> 00:19:35.200 

jest cel tego mojego wniosku i taka moja intencja, 

 

219 

00:19:35.200 --> 00:19:41.600 

żebyśmy sobie dali więcej czasu na poważne 

przemyślenie tej akurat zmiany. 

 

220 

00:19:41.600 --> 00:19:42.700 

Dziękuję bardzo. 

- Dziękuję bardzo. 

 

221 

00:19:42.700 --> 00:19:45.000 

Proszę, Pan Burmistrz Wojciech Sołtys ad vocem. 

 

222 

00:19:45.000 --> 00:19:49.600 

- Panie przewodniczący, właściwie słowa kieruję do 

Pana Piotra. 

 

223 

00:19:49.600 --> 00:19:52.100 

Panie Piotrze. 

 

224 

00:19:52.100 --> 00:19:53.500 

Bardzo mi się nie podoba to, co Pan powiedział. 

 

225 

00:19:53.500 --> 00:19:59.600 

Myślę, że to jest w jakimś sensie niegrzeczne 

wyrażenie tego, 

 

226 

00:19:59.600 --> 00:20:01.200 

co Pan chciał powiedzieć w takich słowach. 

 

227 

00:20:01.200 --> 00:20:06.400 

Ja nie neguję Pańskiego poglądu, natomiast chcę 

zwrócić uwagę, 

 

228 

00:20:06.400 --> 00:20:08.300 

że przy otwartej kurtynie... 

 

229 

00:20:08.300 --> 00:20:09.500 

Nawet powiem... 

 

230 

00:20:09.500 --> 00:20:16.500 

My poinformowaliśmy te osoby, które były objęte 

wnioskami wcześniej 

 

231 

00:20:16.500 --> 00:20:17.800 

wyartykułowanymi przez Pana Jana, 

 

232 

00:20:17.800 --> 00:20:21.200 

że takie projekty będą i wydaje mi się, 

 

233 

00:20:21.200 --> 00:20:24.100 

że właśnie z tego powodu, że poinformowaliśmy... 

 

234 

00:20:24.100 --> 00:20:25.700 

A poinformowaliśmy wszystkich, tak? 

 

235 

00:20:25.700 --> 00:20:29.100 

Państwo pamiętacie, na komisji tutaj byli 

mieszkańcy Leśnej Góry, 

 

236 

00:20:29.100 --> 00:20:30.800 

usłyszeli to osobiście. 

 

237 

00:20:30.800 --> 00:20:34.200 

Wiem, że był telefon, prosiłem o to i mam 

potwierdzenie, 

 

238 

00:20:34.200 --> 00:20:38.700 

że był telefon pracownika do inwestora ze 

Świebodzina. 

 

239 

00:20:38.700 --> 00:20:43.200 

Szanowni Państwo, więc proszę nie artykułować 

takich rzeczy, 

 

240 
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00:20:43.200 --> 00:20:46.900 

bo to troszkę brzmi, jakbyśmy chcieli właśnie zrobić 

coś za jakąś 

 

241 

00:20:46.900 --> 00:20:48.000 

kurtyną. Absolutnie nie. 

 

242 

00:20:49.300 --> 00:20:52.200 

Natomiast nie mogę się zgodzić z artykułowaniem, 

 

243 

00:20:52.200 --> 00:20:55.900 

że robimy to pod czyjeś dyktando. 

 

244 

00:20:55.900 --> 00:20:59.400 

Natomiast szanowni Państwo... 

 

245 

00:20:59.400 --> 00:21:00.500 

Może muszę to tak wyartykułować, Panie 

przewodniczący. 

 

246 

00:21:00.500 --> 00:21:02.800 

Przepraszam, nie chcę nikogo urazić... 

 

247 

00:21:02.800 --> 00:21:08.200 

Ale ja być może powinienem wprost kierować tylko 

do Państwa, 

 

248 

00:21:08.200 --> 00:21:11.500 

do radnych, bo to Państwo jesteście autorem tego 

pomysłu, 

 

249 

00:21:11.500 --> 00:21:15.200 

a tak naprawdę to ja w ubiegłym tygodniu zebrałem 

'laury' 

 

250 

00:21:15.200 --> 00:21:18.800 

za te wnioski i usłyszałem, co robimy, 

 

251 

00:21:18.800 --> 00:21:20.800 

tak? Że robimy coś przeciw komuś, 

 

252 

00:21:20.800 --> 00:21:22.100 

w tajemnicy przed kimś... 

 

253 

00:21:22.100 --> 00:21:25.100 

Może powinienem powiedzieć: 

 

254 

00:21:25.100 --> 00:21:26.500 

ale szanowni Państwo, to nie jest moja sprawa, 

 

255 

00:21:26.500 --> 00:21:28.900 

to jest sprawa rady, to rada złożyła taki wniosek, 

 

256 

00:21:28.900 --> 00:21:30.700 

ja się zobowiązaniem przed radą, 

 

257 

00:21:30.700 --> 00:21:32.900 

że przyniosę go na papier... 

 

258 

00:21:32.900 --> 00:21:35.500 

I to uczyniłem. 

 

259 

00:21:35.800 --> 00:21:37.900 

Więc chyba coś nie tak Panie Piotrze z tą 

wypowiedzią. 

 

260 

00:21:40.500 --> 00:21:42.400 

- Dziękuję bardzo. 

 

261 

00:21:42.400 --> 00:21:44.200 

Proszę, ad vocem Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

262 

00:21:44.200 --> 00:21:51.300 

W pełni się zgadzam z Panem, tylko że Pan właśnie 

chce tą uchwałę wycofać. 

 

263 

00:21:51.300 --> 00:21:53.600 

Dlaczego używam słów szantaż? 

 

264 

00:21:54.400 --> 00:21:56.200 

Cytat jednego z pism... 
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265 

00:21:56.200 --> 00:21:58.600 

Autor się pojawił, witamy Pana autora. 

 

266 

00:21:58.900 --> 00:22:03.700 

Mam nadzieję, że projekt zmiany nie jest wywołany 

naciskami podmiotów 

 

267 

00:22:03.700 --> 00:22:06.600 

konkurencyjnych, których celem jest ograniczenie 

działalności 

 

268 

00:22:06.600 --> 00:22:10.100 

lokalnych przedsiębiorców, co jest przestępstwem 

określonym 

 

269 

00:22:10.100 --> 00:22:14.800 

w Kodeksie Karnym art. 231 §1 i 3. 

 

270 

00:22:14.800 --> 00:22:19.200 

Przepraszam... Jeśli ktoś w piśmie do radnych cytuje 

treść artykułu 

 

271 

00:22:19.200 --> 00:22:20.400 

z Kodeksu Karnego, to ja mam nadzieję, 

 

272 

00:22:20.400 --> 00:22:22.900 

że ta osoba złoży stosowne zawiadomienie w 

prokuraturze, 

 

273 

00:22:22.900 --> 00:22:27.800 

bo dla mnie cytowanie Kodeksu Karnego względem 

radnego Rady 

 

274 

00:22:27.800 --> 00:22:30.000 

Miejskiej... 

 

275 

00:22:30.000 --> 00:22:32.800 

Przepraszam... W jakim celu to jest napisane? 

 

276 

00:22:32.800 --> 00:22:36.200 

W jakim celu? 

 

277 

00:22:36.200 --> 00:22:38.000 

Oceniamy Pana, Panie burmistrzu, poprzez słowa i 

czyny. 

 

278 

00:22:38.000 --> 00:22:41.900 

Jeśli dzisiaj wycofujemy projekt, który de facto nic 

nie zmienia, 

 

279 

00:22:41.900 --> 00:22:43.400 

bo przecież w trakcie procedowania... 

 

280 

00:22:43.400 --> 00:22:47.900 

A i tak faktem jest, że w tej kadencji się nic nie 

wydarzy w tym 

 

281 

00:22:47.900 --> 00:22:49.200 

temacie... 

 

282 

00:22:49.200 --> 00:22:55.100 

No to chyba zbyt daleko idącym jest 

wycofywanie tego projektu uchwały dzisiaj. 

Dziękuję. 

 

283 

00:22:55.100 --> 00:22:56.600 

- Dziękuję bardzo. 

 

284 

00:22:56.600 --> 00:22:58.200 

Proszę, Pan Radny Stanisław Kaczmar. 

 

285 

00:23:00.600 --> 00:23:06.800 

Pan Piotr Miszkiewicz wniosek formalny zgłasza, 

tak? 

 

286 

00:23:06.800 --> 00:23:09.100 

Pan burmistrz jeszcze wyprzedził Pana Stanisława. 

Bardzo proszę. 

 

287 

00:23:09.100 --> 00:23:13.200 

- Ja nawet zapytałem Pana Stanisława, czy pozwoli 

mi jeszcze tylko słowo. 
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288 

00:23:13.400 --> 00:23:15.500 

Szanowni Państwo. 

 

289 

00:23:15.500 --> 00:23:17.100 

Nie chciałbym, żeby to zabrzmiało jak pouczanie, 

 

290 

00:23:17.100 --> 00:23:18.900 

ale my nie możemy myśleć przez pryzmat tego, 

 

291 

00:23:18.900 --> 00:23:22.200 

czy to my będziemy coś kończyć, czy my tylko 

zaczniemy, 

 

292 

00:23:22.200 --> 00:23:23.500 

a ktoś inny będzie za nas kończył. 

 

293 

00:23:23.500 --> 00:23:28.000 

Na tej sali wielokrotnie to Państwo nawet w 

stosunku do mojej osoby 

 

294 

00:23:28.000 --> 00:23:29.900 

mówiliście, że jest pewna kontynuacja. 

 

295 

00:23:29.900 --> 00:23:31.400 

Samorząd to jest jednak... 

 

296 

00:23:31.400 --> 00:23:34.100 

Brzmi to może kolokwialnie... 

 

297 

00:23:34.100 --> 00:23:35.500 

Gra zespołowa i... 

 

298 

00:23:35.500 --> 00:23:43.100 

Nie usłyszałem Panie radny... [niezrozumiałe] Nie 

zgodzi się Pan 

 

299 

00:23:43.100 --> 00:23:45.400 

z tym, tak? [niezrozumiałe] Dobrze. 

 

300 

00:23:47.000 --> 00:23:48.200 

Szanowni Państwo. 

 

301 

00:23:48.200 --> 00:23:52.800 

Ja myślę, że w tych kategoriach my po prostu 

myśleć nie możemy, tak? 

 

302 

00:23:52.800 --> 00:23:55.000 

Każda z naszych decyzji będzie miała 

konsekwencje... 

 

303 

00:23:55.000 --> 00:23:56.800 

Czy wcześniej, czy później... 

 

304 

00:23:56.800 --> 00:24:01.100 

Ok, ale było tutaj na tej sali pytanie zadane przez 

mieszkańców 

 

305 

00:24:01.100 --> 00:24:06.900 

Leśnej Góry, jaki jest przybliżony czas, kiedy to się 

może wydarzyć, 

 

306 

00:24:06.900 --> 00:24:08.500 

i my powiedzieliśmy, że spodziewamy się, 

 

307 

00:24:08.500 --> 00:24:11.200 

że będzie to trwało mniej więcej 12 miesięcy od 

momentu rozpoczęcia 

 

308 

00:24:11.200 --> 00:24:12.300 

procedury, tak? 

 

309 

00:24:12.300 --> 00:24:16.400 

Ale czy będzie to trwało 10, 8 czy 16, 

 

310 

00:24:16.400 --> 00:24:18.400 

to nic nam nie zagwarantuje, tak? 

 

311 

00:24:18.400 --> 00:24:21.400 

Bo widzicie, co było z tym studium, 

 

312 

00:24:21.400 --> 00:24:23.100 
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które było uchwalone miesiąc temu. My też 

zakładaliśmy, że może nawet 

 

313 

00:24:23.100 --> 00:24:28.800 

w 10 do 12 miesięcy nam się uda, no niestety stało 

się inaczej. 

 

314 

00:24:29.900 --> 00:24:32.800 

- Dziękuję bardzo. 

 

315 

00:24:32.800 --> 00:24:34.200 

Proszę, Pan Radny Stanisław Kaczmar. 

 

316 

00:24:34.200 --> 00:24:37.000 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

317 

00:24:37.000 --> 00:24:39.800 

Panie burmistrzu, zaproszeni goście. 

 

318 

00:24:39.800 --> 00:24:44.600 

Ja tu z Panem Janem się trochę zgodzę i 

podtrzymam to, 

 

319 

00:24:44.600 --> 00:24:47.600 

co mówiłem na poprzednich moich wystąpieniach. 

 

320 

00:24:47.600 --> 00:24:52.600 

Należy tych mieszkańców, którzy wystąpili o 

zmianę, 

 

321 

00:24:52.600 --> 00:24:55.800 

a nie zostali w jakiś sposób usatysfakcjonowani, 

 

322 

00:24:55.800 --> 00:25:00.300 

po prostu powinna rada podejść jeszcze raz do tych 

problemów. 

 

323 

00:25:00.300 --> 00:25:07.200 

Jestem za tym i podtrzymuje to moje słowo, 

 

324 

00:25:07.200 --> 00:25:12.700 

które dałem tym mieszkańcom, i w dalszym ciągu 

jeżeli takie coś 

 

325 

00:25:12.700 --> 00:25:22.300 

będzie, będę na pewno za, tylko stanęliśmy w tej 

chwili przed nowym faktem. 

 

326 

00:25:22.300 --> 00:25:30.900 

Nie było protestów tych mieszkańców, których 

dotyczy ten obszar planu 

 

327 

00:25:30.900 --> 00:25:32.500 

zagospodarowania terenu. 

 

328 

00:25:32.500 --> 00:25:33.700 

I Panie Janie... 

 

329 

00:25:33.700 --> 00:25:36.100 

Ja tutaj też bym się trochę nie zgodził, 

 

330 

00:25:36.100 --> 00:25:39.700 

bo ten plan został zatwierdzony w 2000 roku, to 

znaczy... 

 

331 

00:25:39.700 --> 00:25:43.300 

Pan podnosił za tym rękę i ja podnosiłem za tym 

rękę. 

 

332 

00:25:44.000 --> 00:25:48.900 

Tam mieliśmy po prostu budować budownictwo 

wielorodzinne. 

 

333 

00:25:48.900 --> 00:25:53.500 

Koncepcja jakby zaczęła się zmieniać z tego 

względu, 

 

334 

00:25:53.500 --> 00:25:57.400 

ale też nie było protestów i nie chodzi, 

 

335 

00:25:57.400 --> 00:25:59.200 

że my nie przystąpimy do tego... 
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336 

00:25:59.200 --> 00:26:02.400 

Chodzi o to, żebyśmy sobie dali czas. 

 

337 

00:26:03.400 --> 00:26:06.900 

Jak państwo byli tutaj z Leśnej Góry, 

 

338 

00:26:06.900 --> 00:26:10.600 

ja przypominam sobie, Pan też mówił o procesach, 

 

339 

00:26:10.600 --> 00:26:15.500 

że ci Państwo będą mogli wystąpić do sądu i 

procesować się z gminą. 

 

340 

00:26:15.500 --> 00:26:20.800 

Myślę, że nawet jeżeli ci Państwo by wystąpili do 

sądu, 

 

341 

00:26:20.800 --> 00:26:24.900 

by mieli mniej szans niż ci, którzy w tej chwili 

składają proces, 

 

342 

00:26:24.900 --> 00:26:33.400 

bo oni są w tym planie zagospodarowania terenu i 

oni po to byli w tym 

 

343 

00:26:33.400 --> 00:26:36.800 

planie, żeby coś zrobić i my wiedzieliśmy, 

 

344 

00:26:36.800 --> 00:26:39.600 

co będą robić, to znaczy budownictwo 

wielorodzinne... 

 

345 

00:26:39.600 --> 00:26:45.500 

I w tej chwili nie chodzi o, żebyśmy nie zmienili, 

 

346 

00:26:45.500 --> 00:26:49.700 

tylko żebyśmy sobie dali więcej czasu na dyskusję. 

 

347 

00:26:49.700 --> 00:26:56.000 

Ja nie sądzę, żebyśmy teraz podczas tej sesji 

przedyskutował 

 

348 

00:26:56.000 --> 00:26:58.900 

cokolwiek... 

 

349 

00:26:58.900 --> 00:27:00.600 

Nie sądzę, będziemy tylko się przepychać. 

 

350 

00:27:00.600 --> 00:27:07.000 

Dajmy sobie miesiąc czasu i to nic proszę Państwa 

nie zmieni, 

 

351 

00:27:07.000 --> 00:27:08.400 

czy my wprowadzimy teraz, 

 

352 

00:27:08.400 --> 00:27:09.500 

- czy za miesiąc czasu. 

 

353 

00:27:09.500 --> 00:27:13.000 

Po prostu to nic nie zmieni w tej chwili. 

 

354 

00:27:14.500 --> 00:27:16.600 

To jest moje zdanie. 

 

355 

00:27:16.600 --> 00:27:23.200 

Będę głosował za wycofaniem tej uchwały z tej 

sesji, 

 

356 

00:27:23.200 --> 00:27:24.500 

żeby dać sobie czas. 

 

357 

00:27:24.500 --> 00:27:25.800 

Dziękuję bardzo. 

 

358 

00:27:25.800 --> 00:27:27.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

359 

00:27:27.200 --> 00:27:28.500 

Proszę, Pani Radna Arleta Lubieniec. 

 

360 

00:27:28.500 --> 00:27:37.800 
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- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Wysoka 

Rado, szanowni goście. 

 

361 

00:27:37.800 --> 00:27:40.200 

Ja tylko chciałam prosić o przypomnienie, bo 

wydaje mi się, 

 

362 

00:27:40.200 --> 00:27:44.000 

że ten druk był szeroko dyskutowany na wszystkich 

komisjach tydzień 

 

363 

00:27:44.000 --> 00:27:49.300 

temu... I proszę o przypomnienie, jakimi 

głosowaniami się zakończyła 

 

364 

00:27:49.300 --> 00:27:55.500 

ta dyskusja? Czy przyjęliśmy ten druk do 

procedowania na sesji, 

 

365 

00:27:55.500 --> 00:27:56.700 

czy też nie? Dziękuję. 

 

366 

00:27:57.700 --> 00:27:59.700 

- Zaraz Pani radna udowodni, że nie wiemy, 

 

367 

00:27:59.700 --> 00:28:06.500 

nad czym głosujemy. [śmiech] Z tego, 

 

368 

00:28:06.500 --> 00:28:10.500 

co mi wiadomo, to wszystkie komisje 

zaakceptowały ten projekt, 

 

369 

00:28:10.500 --> 00:28:18.200 

ale żeby powiedzieć też, to te wnioski tych dwóch 

inwestorów pojawiły 

 

370 

00:28:18.200 --> 00:28:20.100 

się po, więc zmienił się jakby stan, 

 

371 

00:28:20.100 --> 00:28:21.600 

nad którym dyskutujemy, tak? 

 

372 

00:28:21.600 --> 00:28:24.400 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos? 

 

373 

00:28:24.400 --> 00:28:34.400 

Pani Arletta. Bardzo proszę. [niesłyszalne] Z 

pamięci, 

 

374 

00:28:34.400 --> 00:28:36.400 

ale wydaje mi się, że wszystko żeśmy przyjmowali 

za. 

 

375 

00:28:36.400 --> 00:28:39.400 

Dziękuję. 

 

376 

00:28:39.400 --> 00:28:41.500 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos? 

 

377 

00:28:41.500 --> 00:28:43.700 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

378 

00:28:43.700 --> 00:28:45.100 

Mamy dwa wnioski. 

 

379 

00:28:45.100 --> 00:28:50.100 

Najpierw wniosek Pana Radnego Sebastiana 

Różyckiego o wprowadzenie 

 

380 

00:28:50.100 --> 00:28:57.600 

do porządku obrad protokołu w sprawie zaleceń... 

 

381 

00:28:57.600 --> 00:29:04.000 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 7 

podpunktu dróg numer 688 

 

382 

00:29:04.000 --> 00:29:08.900 

w sprawie zaleceń pokontrolnych w związku z 

protokołem 5/2022 Komisji 

 

383 

00:29:08.900 --> 00:29:10.100 
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Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

384 

00:29:10.100 --> 00:29:14.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

385 

00:29:14.500 --> 00:29:16.100 

Wniosek Pana Sebastiana Różyckiego. 

 

386 

00:29:29.600 --> 00:29:33.000 

Dziękuję, 18 radnych za. 

 

387 

00:29:33.000 --> 00:29:37.500 

Stwierdzam, że rada przyjęła zmiany w porządku 

obrad jednogłośnie. 

 

388 

00:29:37.500 --> 00:29:40.900 

I drugi wniosek zgłoszony przez Pana burmistrza i 

Pana 

 

389 

00:29:40.900 --> 00:29:45.200 

Radnego Zbigniewa Trompę tak naprawdę 

jednocześnie o wycofanie 

 

390 

00:29:45.200 --> 00:29:51.200 

z porządku obrad druku nr 679 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia 

 

391 

00:29:51.200 --> 00:29:54.100 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania 

 

392 

00:29:54.100 --> 00:29:55.800 

przestrzennego Gminy Sulechów. 

 

393 

00:29:56.900 --> 00:29:58.400 

Wniosek o wycofanie tego druku. 

 

394 

00:29:58.400 --> 00:30:01.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

395 

00:30:01.200 --> 00:30:02.500 

Panie Bartku, proszę tam... 

 

396 

00:30:03.100 --> 00:30:11.800 

Wycofanie druku nr 679 z porządku obrad. 

 

397 

00:30:21.200 --> 00:30:26.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie 

zmiany w porządku obrad. 

 

398 

00:30:26.500 --> 00:30:28.600 

Za 11 radnych, przeciw 7. 

 

399 

00:30:28.600 --> 00:30:30.800 

Stwierdzam, że zmiana w porządku obrad została 

przyjęta. 

 

400 

00:30:30.800 --> 00:30:32.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

401 

00:30:32.700 --> 00:30:36.100 

punkt 3, informacja Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

402 

00:30:36.100 --> 00:30:38.200 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

403 

00:30:38.200 --> 00:30:44.900 

Sprawozdanie Państwo otrzymaliście, więc ja nie 

będę go odczytywać, 

 

404 

00:30:44.900 --> 00:30:50.300 

ono zostało udostępnione, natomiast nawiązując do 

poprzedniego 

 

405 

00:30:50.300 --> 00:30:53.800 

głosowania, myślę, że w najbliższym czasie ustalimy 

jakieś takie 

 

406 

00:30:53.800 --> 00:30:57.700 
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spotkanie w sprawie tego druku i zaprosimy tutaj 

zarówno Państwa 

 

407 

00:30:57.700 --> 00:31:01.200 

radnych, zarówno wnioskodawców tych dwóch 

pism, 

 

408 

00:31:01.200 --> 00:31:06.000 

jak i też Pan radny zaprosi mieszkańców tego 

terenu i będziemy sobie 

 

409 

00:31:06.000 --> 00:31:08.000 

szeroko dyskutować o tych zmianach. 

 

410 

00:31:08.000 --> 00:31:10.300 

Pan Radny Roman Rakowski. Bardzo proszę. 

 

411 

00:31:10.300 --> 00:31:15.100 

- Jeszcze do tego, co teraz Pan przewodniczący 

powiedział. 

 

412 

00:31:15.100 --> 00:31:16.400 

Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

413 

00:31:16.400 --> 00:31:17.900 

zaproszeni goście. 

 

414 

00:31:17.900 --> 00:31:23.100 

Ten wniosek formalny Pana Zbigniewa Trompy 

postawił w bardzo trudnej 

 

415 

00:31:23.100 --> 00:31:32.500 

sytuacji radnych, dlatego że dyskutowanie nad 

koncepcją studium 

 

416 

00:31:32.500 --> 00:31:34.900 

nad tym, co ma być, się zacznie dopiero po 

przyjęciu. 

 

417 

00:31:35.900 --> 00:31:37.800 

To nie jest powiedziane, że to, 

 

418 

00:31:37.800 --> 00:31:40.700 

co przedstawił Pan burmistrz w swoim projekcie, 

 

419 

00:31:40.700 --> 00:31:44.000 

że tak ma być. 

 

420 

00:31:44.000 --> 00:31:45.500 

To jest projekt. 

 

421 

00:31:45.500 --> 00:31:51.900 

My dopiero nad zaczniemy dyskutować i te sugestie 

przedsiębiorców 

 

422 

00:31:51.900 --> 00:31:58.800 

prawdopodobnie zostaną uwzględnione, ale w 

jakiej sytuacji stawiacie tych... 

 

423 

00:31:58.800 --> 00:32:01.100 

Pana Burmistrza również, bo tu złożył wniosek 

radny... 

 

424 

00:32:01.100 --> 00:32:04.900 

Którzy głosowali za przyjęciem prac nad studium. 

 

425 

00:32:06.600 --> 00:32:11.700 

Przecież to nie jest powiedziane, że tak ma być, 

 

426 

00:32:11.700 --> 00:32:13.200 

jak tutaj zostało przedstawione. 

 

427 

00:32:13.200 --> 00:32:17.400 

Teraz się okaże, że na Facebooku będzie napisane: 

 

428 

00:32:17.400 --> 00:32:21.300 

ten to jest przeciwko, ten to jest tego i będzie jazda 

po radnych, 

 

429 

00:32:21.300 --> 00:32:24.600 

którzy trzymali się swojego zdania. 

 

430 
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00:32:26.800 --> 00:32:29.500 

Słuchajcie, tak się nie robi. 

 

431 

00:32:29.500 --> 00:32:31.800 

To jest niegrzeczny, delikatnie mówiąc. 

 

432 

00:32:31.800 --> 00:32:34.900 

I tu nie będę się odnosił do słów Pana radnego 

Miszkiewicza, 

 

433 

00:32:34.900 --> 00:32:37.900 

który ma dużo racji. 

 

434 

00:32:37.900 --> 00:32:40.400 

Proszę Państwa, trzymajmy się jakoś tego... 

 

435 

00:32:40.400 --> 00:32:42.700 

Jak powiedzieliśmy A, powiedzmy B. 

 

436 

00:32:42.700 --> 00:32:45.000 

To będzie dyskusja. 

 

437 

00:32:45.000 --> 00:32:48.200 

Ja się zgadzam z tym, że jeżeli jest problem, 

 

438 

00:32:48.200 --> 00:32:52.000 

który trzeba rozwiązać, to trzeba nad tym 

dyskutować, 

 

439 

00:32:52.000 --> 00:32:53.500 

a nie na takiej zasadzie: 

 

440 

00:32:53.500 --> 00:32:57.400 

a co się stanie, jak teraz następnie napiszą 

mieszkańcy... 

 

441 

00:32:57.400 --> 00:32:58.800 

Nie przedsiębiorcy... 

 

442 

00:32:58.800 --> 00:33:00.100 

Przepraszam tutaj, bo się znamy z 

przedsiębiorcami... 

 

443 

00:33:00.500 --> 00:33:02.000 

Ale następni. 

 

444 

00:33:02.000 --> 00:33:05.200 

Też powiem... Dobra, to jednak tam ich jest więcej, 

to im przychylimy 

 

445 

00:33:05.200 --> 00:33:07.100 

troszeczkę oka... 

 

446 

00:33:07.100 --> 00:33:08.400 

Tak się nie robi. 

 

447 

00:33:11.600 --> 00:33:12.700 

Za miesiąc będziecie znowu... 

 

448 

00:33:12.700 --> 00:33:14.800 

Będziemy wspólnie, przepraszam... 

 

449 

00:33:14.800 --> 00:33:16.800 

się zastanawiali, czy ten list, 

 

450 

00:33:16.800 --> 00:33:19.200 

czy ten protest, czy ten tamten jest zgodny, 

 

451 

00:33:19.200 --> 00:33:23.900 

czy nie. My musimy przedyskutować wszystko po 

kolei na podstawie 

 

452 

00:33:23.900 --> 00:33:25.200 

jakiejś propozycji. 

 

453 

00:33:25.200 --> 00:33:27.800 

To była propozycja Pana Burmistrza, wcześnie 

radnych, 

 

454 

00:33:27.800 --> 00:33:29.000 

a Pan burmistrz się przechylił... 
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455 

00:33:29.000 --> 00:33:30.900 

I nad tym dyskutujemy. 

 

456 

00:33:30.900 --> 00:33:34.500 

A teraz nad czym będziemy dyskutować? 

 

457 

00:33:34.500 --> 00:33:36.100 

Nad tym tylko i wyłącznie już teraz, bo jeden jedyny 

ktoś tam ma rację. 

 

458 

00:33:36.100 --> 00:33:38.100 

Nie będzie nad czym dyskutować, bo to, co jest 

wszystko na wniosek 

 

459 

00:33:38.100 --> 00:33:41.100 

Pana radnego Trompy, zostało odrzucone, 

 

460 

00:33:41.100 --> 00:33:52.600 

a uważam, że w części można przychylić się prośbą 

mieszkańców, 

 

461 

00:33:52.600 --> 00:33:57.200 

którzy tam mieszkają, którzy oni złożyli wniosek do 

radnych, 

 

462 

00:33:57.200 --> 00:34:00.000 

tak samo jak przedsiębiorcy złożyli wniosek, tak 

samo mieszkańcy 

 

463 

00:34:00.000 --> 00:34:02.000 

złożyli wniosek. 

 

464 

00:34:02.000 --> 00:34:08.200 

Jednych i drugich można zaspokoić poprzez 

propozycję, 

 

465 

00:34:08.200 --> 00:34:12.500 

która została złożona i potem korekty tej, 

 

466 

00:34:12.500 --> 00:34:15.100 

a nad czym będziesz pracować, skoro odrzucacie? 

 

467 

00:34:15.300 --> 00:34:19.800 

- Dziękuję bardzo. 

 

468 

00:34:19.800 --> 00:34:20.800 

Proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

469 

00:34:20.800 --> 00:34:28.600 

- Dziękuję Panie przewodniczący, ja krótko. 

 

470 

00:34:28.600 --> 00:34:33.700 

Głosowanie typu udowodniło, że wiarygodność 

słów tych osób, a te 

 

471 

00:34:33.700 --> 00:34:37.600 

osoby wiedzą, które to są, że dają słowo dla 

mieszkańców, 

 

472 

00:34:37.600 --> 00:34:40.200 

że będziemy zmieniać, a dzisiaj wyrzucamy, bo tak 

chcemy, 

 

473 

00:34:40.200 --> 00:34:44.500 

to niestety to wy Państwo sobie przypinacie pewną 

laurkę, 

 

474 

00:34:44.500 --> 00:34:46.400 

ja jestem konsekwentnym i słowny. 

 

475 

00:34:46.400 --> 00:34:48.000 

Wy mówicie jedno, robicie drugie, 

 

476 

00:34:48.000 --> 00:34:53.100 

także już na etapie porządku obrad uniemożliwiacie 

procedowanie 

 

477 

00:34:53.100 --> 00:34:55.700 

czegoś, co tak naprawdę de facto nic nie zmienia. 

 

478 

00:34:55.700 --> 00:34:58.500 
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Przypomnę tylko dla wszystkich Państwa, 

 

479 

00:34:58.500 --> 00:34:59.800 

nie tylko dla Pana burmistrza, radnych, 

 

480 

00:34:59.800 --> 00:35:05.500 

że stawiamy interes nadrzędny przedsiębiorców 

nad mieszkańcami, 

 

481 

00:35:05.500 --> 00:35:08.600 

bo w treści tych pism, które... 

 

482 

00:35:08.600 --> 00:35:12.800 

Jak widzę, odniosły bardzo duży skutek 

emocjonalny nad radnymi... 

 

483 

00:35:14.100 --> 00:35:18.600 

Dobro gminy jest postrzegane przez tych 

przedsiębiorców poprzez 

 

484 

00:35:18.600 --> 00:35:20.800 

prywatne korzyści i interesy. 

 

485 

00:35:20.800 --> 00:35:23.600 

Dobro gminy jest tak postrzegane w tych pismach. 

 

486 

00:35:23.600 --> 00:35:26.800 

Ja widzę dobro gminy nieco inaczej, 

 

487 

00:35:26.800 --> 00:35:30.900 

nie tylko przez pryzmat budowy, sprzedaży. 

 

488 

00:35:33.400 --> 00:35:35.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

489 

00:35:35.300 --> 00:35:38.000 

Proszę, Pan Burmistrz Wojciech Sołtys ad vocem. 

 

490 

00:35:38.000 --> 00:35:46.700 

- Ja zadam takie pytanie Panie Piotrze, bo jak już tak 

daleko idziemy, 

 

491 

00:35:46.700 --> 00:35:47.800 

to powiedzmy do końca... 

 

492 

00:35:47.800 --> 00:35:52.400 

A na którym etapie wniosek w sprawie zmiany tego 

planu mieszkańców 

 

493 

00:35:52.400 --> 00:35:54.200 

wpłynął do prac nad studium? 

 

494 

00:35:54.200 --> 00:35:59.300 

- Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Mickiewicza ad 

vocem. 

- A jakie to ma znaczenie? 

 

495 

00:35:59.300 --> 00:36:04.000 

- Bo mi się wydaje, że takiego wniosku w ogóle nie 

było ze strony 

 

496 

00:36:04.000 --> 00:36:06.000 

mieszkańców. 

 

497 

00:36:06.000 --> 00:36:07.400 

Może poprośmy Pana Damiana Stachowiaka, 

 

498 

00:36:07.400 --> 00:36:09.200 

bo jest tutaj pewna... 

 

499 

00:36:09.200 --> 00:36:11.300 

Jak już idziemy tak w szczegóły, to idźmy do końca. 

 

500 

00:36:11.300 --> 00:36:15.000 

Państwo wyartykułowaliście dzisiaj, 

 

501 

00:36:15.000 --> 00:36:18.100 

że niektórzy nie brali udziału w dyskusji, 

 

502 

00:36:18.100 --> 00:36:24.200 

ale chyba przyznacie Państwo, że na temat 

niektórych wątków dyskusja 
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503 

00:36:24.200 --> 00:36:31.000 

rozpoczęła się na komisji przed sesją w sprawie 

przyjęcia studium 

 

504 

00:36:31.000 --> 00:36:34.800 

ostatniego, więc te osoby nie brały udziału w tej 

dyskusji. 

 

505 

00:36:34.800 --> 00:36:36.700 

I według mnie... 

 

506 

00:36:36.700 --> 00:36:37.900 

Przepraszam. 

 

507 

00:36:37.900 --> 00:36:42.000 

I tutaj ma Pan rację, ma rację Pan Jan Rerus, radny 

Rakowski... 

 

508 

00:36:42.000 --> 00:36:46.000 

Dyskusje na temat dokumentu zaczną się w trakcie 

konsultacji. 

 

509 

00:36:46.000 --> 00:36:48.500 

I to jest prawda. 

 

510 

00:36:48.500 --> 00:36:50.300 

Natomiast poprzednio tego nie było wątku. 

 

511 

00:36:50.300 --> 00:36:52.100 

Ja bym zapytał Pana Damiana Stachowiak, 

 

512 

00:36:52.100 --> 00:36:54.200 

ale moja wiedza jest taka, że takiego wniosku nie 

było. 

 

513 

00:36:54.200 --> 00:36:56.000 

Pan Damian kiwa, że nie. 

 

514 

00:36:56.300 --> 00:36:59.000 

No jeśli Państwo oczekujecie, żeby to do mikrofonu 

powiedział, 

 

515 

00:36:59.100 --> 00:37:00.200 

to niech to zrobi. 

 

516 

00:37:00.200 --> 00:37:03.300 

Myślę, że to jest szczegół, ale jakże ważny... 

 

517 

00:37:03.300 --> 00:37:06.400 

Bo jeśli teraz używamy tego rodzaju określeń, 

 

518 

00:37:06.400 --> 00:37:08.100 

to powiedzmy wprost. 

 

519 

00:37:08.100 --> 00:37:12.400 

Taki wniosek nie był wyartykułowany według mojej 

wiedzy na żadnym 

 

520 

00:37:12.400 --> 00:37:14.000 

etapie pracy nad studium. 

 

521 

00:37:14.000 --> 00:37:15.500 

Na żadnym, Panie Piotrze. 

 

522 

00:37:15.500 --> 00:37:19.300 

I to musi być odzwierciedlone w protokołach z tego 

postępowania, 

 

523 

00:37:19.300 --> 00:37:24.100 

bo to jest właśnie podstawą chociażby do uchylenia 

później dokumentu, 

 

524 

00:37:24.100 --> 00:37:26.600 

jakim jest studium. 

 

525 

00:37:26.600 --> 00:37:28.200 

No taka jest moja wiedza. 

 

526 

00:37:28.200 --> 00:37:31.100 

- Dziękuję bardzo. 
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527 

00:37:31.100 --> 00:37:32.500 

Proszę, Pan Radny Piotr Mickiewicz ad vocem. 

 

528 

00:37:32.900 --> 00:37:38.200 

A mi się wydaje Panie burmistrzu, że 21 osób 

siedzących przy tym 

 

529 

00:37:38.200 --> 00:37:44.300 

stole reprezentuje 25000 gminę, więc jeśli Pan 

Damian i Pan burmistrz 

 

530 

00:37:44.300 --> 00:37:47.100 

potrzebuje pismo, to takie pismo może powstać, 

 

531 

00:37:47.100 --> 00:37:49.500 

ale wydaje mi się, że my jesteśmy przedstawicielami 

mieszkańców. 

 

532 

00:37:49.500 --> 00:37:55.400 

Zresztą tak na marginesie kilka lat temu była petycja 

pisana, 

 

533 

00:37:55.400 --> 00:37:56.700 

o której Pan chyba zapomniał. 

 

534 

00:37:56.700 --> 00:38:00.700 

Także uważam, że mieszkańcy głosu nie zmienili. 

 

535 

00:38:02.000 --> 00:38:03.500 

Tak mi się wydaje. 

 

536 

00:38:03.500 --> 00:38:05.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

537 

00:38:05.500 --> 00:38:07.000 

Proszę, Pan Burmistrz Wojciech Sołtys. 

 

538 

00:38:07.000 --> 00:38:08.600 

- To już ostatnie słowo. 

 

539 

00:38:08.600 --> 00:38:11.400 

Szanowni Państwo. Ja absolutnie nie odbieram 

Państwu przecież tego, 

 

540 

00:38:11.400 --> 00:38:14.600 

że jesteście Państwo reprezentantami 

mieszkańców, 

 

541 

00:38:14.600 --> 00:38:17.600 

tylko mówię o procedurze, a Pan powiedział, 

 

542 

00:38:17.600 --> 00:38:20.400 

że w ramach nie było dyskusji na ten temat, 

 

543 

00:38:20.400 --> 00:38:21.500 

że nie brały udziału. 

 

544 

00:38:21.500 --> 00:38:23.000 

No z prostej przyczyny... 

 

545 

00:38:23.000 --> 00:38:25.500 

Bo nie było to tematem, nie było to wnioskiem. 

 

546 

00:38:26.400 --> 00:38:27.800 

- Dziękuję bardzo. 

 

547 

00:38:27.800 --> 00:38:29.800 

Proszę, Pani Radna Krystyna Jagodzińska- 

Kochaniak. 

 

548 

00:38:29.800 --> 00:38:39.300 

- Ja chciałam tylko taką esencję przedstawić pracy 

radnych. 

 

549 

00:38:39.600 --> 00:38:42.100 

Przyjęliśmy zasadę, że są miejsca, 

 

550 

00:38:42.100 --> 00:38:46.500 

gdzie wypracowujemy, dyskutujemy rozwiązanie 

różnych problemów, 
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551 

00:38:46.500 --> 00:38:49.900 

radni podają różne pomysły, mieszkańcy 

 

552 

00:38:49.900 --> 00:38:53.100 

zgłaszają się do nas z różnymi pismami, które 

bierzemy zawsze 

 

553 

00:38:53.100 --> 00:38:55.500 

pod uwagę, robimy komisje wspólne, 

 

554 

00:38:55.500 --> 00:38:59.600 

jak wcześniej były podzielone, gdzie 

wypracowujemy konsensus. 

 

555 

00:38:59.600 --> 00:39:05.600 

Przyjęliśmy zasadę, że będziemy tak długo 

dyskutować nad różnymi 

 

556 

00:39:05.600 --> 00:39:09.700 

problemami, a znajdziemy takie optymalne 

rozwiązanie, 

 

557 

00:39:09.700 --> 00:39:13.500 

bo rozwiązań stuprocentowym, żeby zadawały 

wszystkie strony, 

 

558 

00:39:13.500 --> 00:39:15.200 

nie ma i wszyscy to wiemy. 

 

559 

00:39:15.200 --> 00:39:17.400 

I proszę Państwa. 

 

560 

00:39:17.400 --> 00:39:20.800 

Temat studium był tak szeroko omawiany, 

 

561 

00:39:20.800 --> 00:39:27.200 

było tyle spotkań z Panem projektantem tego 

studium, od samego 

 

562 

00:39:27.200 --> 00:39:31.400 

początku tematy, które zostały później nie ujęte w 

studium, 

 

563 

00:39:31.400 --> 00:39:36.700 

nie były uwzględnione w tym studium i stąd 

powstała cała 

 

564 

00:39:36.700 --> 00:39:40.300 

dyskusja na temat tego, dlaczego się to nie stało. 

 

565 

00:39:40.300 --> 00:39:44.400 

I radni zostali postawieni w takiej sytuacji, 

 

566 

00:39:44.400 --> 00:39:51.600 

że albo studium rozszerzyć, bo nie zostały ujęte 

sprawy mieszkańców, 

 

567 

00:39:51.600 --> 00:39:55.900 

ważne dla nich, albo przyjąć studium tak, 

 

568 

00:39:55.900 --> 00:39:59.200 

jak ono jest, i w umowie dżentelmeńskiej... 

 

569 

00:39:59.200 --> 00:40:02.200 

Bo żeśmy to wszyscy razem, tak jak jesteśmy tutaj... 

 

570 

00:40:02.200 --> 00:40:06.300 

21 radnych zgodziło się, że dobrze, 

 

571 

00:40:06.300 --> 00:40:09.300 

ok, przyjmujemy studium, które nie ujmuje tych 

czterech tematów, 

 

572 

00:40:09.300 --> 00:40:17.100 

ale na następną sesję przygotowujemy uchwały o 

zmianach, 

 

573 

00:40:17.500 --> 00:40:21.300 

które miały wprowadzić te tematy do studium. 

 

574 

00:40:21.300 --> 00:40:24.300 
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Wszyscy wiedzieliśmy, że to potrwa trochę. 

 

575 

00:40:24.300 --> 00:40:27.100 

I tak żeśmy się mówili. 

 

576 

00:40:27.100 --> 00:40:36.200 

Tymczasem dzisiaj mamy sesję, gdzie wszystkie te 

cztery zadania 

 

577 

00:40:36.200 --> 00:40:40.200 

zostały przez radnych przegłosowane pozytywnie, 

 

578 

00:40:40.200 --> 00:40:50.100 

nagle dzisiaj nas radnych naszą pracę wrzuca się do 

kosza i próbujemy 

 

579 

00:40:50.100 --> 00:40:51.600 

coś zmieniać. 

 

580 

00:40:51.600 --> 00:40:54.500 

Pan burmistrz zdeklarował się, 

 

581 

00:40:54.500 --> 00:40:57.400 

i to jest fakt, że przygotuje te uchwały. 

 

582 

00:40:57.400 --> 00:41:01.100 

Przygotował te uchwały i dzisiaj mamy taką 

wrzutkę, 

 

583 

00:41:01.400 --> 00:41:05.900 

takie coś, co radni nie powinni w ogóle brać pod 

uwagę według mnie, 

 

584 

00:41:05.900 --> 00:41:11.500 

i zaczynamy debatować znowu na temat zmian, 

 

585 

00:41:12.000 --> 00:41:13.500 

które chcemy prowadzić do studium. 

 

586 

00:41:13.500 --> 00:41:15.100 

To jest albo niepoważne... 

 

587 

00:41:15.100 --> 00:41:17.400 

Ja to traktuję jako niepoważne... 

 

588 

00:41:17.400 --> 00:41:20.000 

I dzisiaj ten wniosek, który padł, 

 

589 

00:41:20.000 --> 00:41:23.700 

jest o tyle niekomfortowy dla radnych, 

 

590 

00:41:23.700 --> 00:41:27.100 

że w tym momencie wyglądamy jak osoby 

niepoważne. 

 

591 

00:41:27.700 --> 00:41:29.400 

No jak my się zachowujemy? 

 

592 

00:41:29.400 --> 00:41:30.900 

Tak nie powinno być. 

 

593 

00:41:30.900 --> 00:41:34.800 

Przyjmijmy to, co było ustalone, uzgodnione, 

 

594 

00:41:34.800 --> 00:41:38.100 

wprowadźmy to, przyjmijmy te uchwały, 

 

595 

00:41:38.100 --> 00:41:45.100 

a jeżeli będą już po przyjęciu tych uchwał jakieś 

prace dalsze 

 

596 

00:41:45.100 --> 00:41:49.500 

nad zmianami w studium, mogą być lub nie muszą 

być uwzględnione. 

 

597 

00:41:49.500 --> 00:41:54.100 

To przecież nie kończy sprawy w zakresie tych 

czterech tematów. 

 

598 

00:41:54.100 --> 00:41:56.700 

I nie może być tak. 
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599 

00:41:56.700 --> 00:42:00.900 

No dzisiaj jestem zawiedziona, bo dzisiaj większość 

radnych stanęła 

 

600 

00:42:00.900 --> 00:42:04.600 

przeciwko wnioskowi Pana burmistrza, to o czym 

my rozmawiamy? 

 

601 

00:42:04.600 --> 00:42:08.000 

Albo jesteśmy poważni, albo jesteśmy dziećmi, 

 

602 

00:42:08.000 --> 00:42:12.500 

że ktoś przyjdzie, zapłacze, a rada nie będzie miała 

swojego zdania. 

 

603 

00:42:12.500 --> 00:42:14.400 

Tak nie pracuje rada. 

 

604 

00:42:14.400 --> 00:42:16.800 

My żeśmy się umawiali, że będziemy 

współpracować, 

 

605 

00:42:16.800 --> 00:42:21.800 

udawało nam się to, osiągnęliśmy bardzo dużo jako 

radni, 

 

606 

00:42:21.800 --> 00:42:25.600 

podejmując wspólne decyzje, a dzisiaj się bawimy w 

kogo? 

 

607 

00:42:25.600 --> 00:42:27.000 

Kim jesteśmy? 

 

608 

00:42:27.600 --> 00:42:30.300 

Ja jestem po prostu zbulwersowana taką postawą. 

 

609 

00:42:30.300 --> 00:42:34.000 

Jeżeli przyjdzie czas, że osoba, 

 

610 

00:42:34.000 --> 00:42:42.000 

która jest niezadowolona z propozycji zmian w 

studium, zawsze może 

 

611 

00:42:42.000 --> 00:42:43.700 

do rady ponownie wystąpić. 

 

612 

00:42:43.700 --> 00:42:45.200 

A dzisiaj o czym my rozmawiamy? 

 

613 

00:42:46.500 --> 00:42:48.400 

To jest po prostu wstyd. 

 

614 

00:42:49.400 --> 00:42:52.900 

- Dziękuję. 

 

615 

00:42:52.900 --> 00:42:55.600 

Przypominam, że jesteśmy już w punkcie 

sprawozdanie Przewodniczącego 

 

616 

00:42:55.600 --> 00:43:00.800 

Rady Miejskiej w Sulechowie, a nie w punkcie 

dyskusja nad tym 

 

617 

00:43:00.800 --> 00:43:02.300 

wnioskiem, który przegłosowany. 

 

618 

00:43:02.300 --> 00:43:04.600 

Bardzo proszę, Pan Sebastian Różycki, wniosek 

formalny. 

 

619 

00:43:04.600 --> 00:43:10.000 

- Panie burmistrzu, Panie przewodniczący, szanowni 

radni goście. 

 

620 

00:43:10.000 --> 00:43:13.300 

Proponuję zakończyć dyskusję i przejść do porządku 

obrad. 

 

621 

00:43:13.300 --> 00:43:14.300 

Dziękuję. 

 

622 
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00:43:14.300 --> 00:43:17.000 

- Dziękuję. 

 

623 

00:43:17.000 --> 00:43:23.300 

Tak widzę, że mam pozgłaszanych tutaj radnych... 

[niezrozumiałe] 

 

624 

00:43:23.300 --> 00:43:29.800 

Ale może po prostu się wyłączcie. [śmiech] W 

sensie nie będziemy 

 

625 

00:43:29.800 --> 00:43:31.300 

musieli głosować tego wniosku, nie? 

 

626 

00:43:31.300 --> 00:43:33.300 

Panie radny Sebastianie. 

 

627 

00:43:33.400 --> 00:43:36.400 

Widzi Pan, nie ma już radnych zgłoszonych do tego, 

 

628 

00:43:36.400 --> 00:43:38.900 

więc chyba wyrazi Pan zgodę, żebyśmy tego 

wniosku nie głosowali. 

 

629 

00:43:38.900 --> 00:43:41.000 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu. 

 

630 

00:43:41.000 --> 00:43:42.700 

Problem się rozwiązał. Dziękuję. 

 

631 

00:43:42.700 --> 00:43:43.800 

- Dziękuję. 

 

632 

00:43:43.800 --> 00:43:46.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

633 

00:43:46.000 --> 00:43:48.200 

Informacja przewodniczących Komisji Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

634 

00:43:48.200 --> 00:43:50.800 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

635 

00:43:50.800 --> 00:43:53.300 

Bardzo proszę na początek Pana Radnego 

Przemysława Pokłada 

 

636 

00:43:53.300 --> 00:43:56.300 

Przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa i 

Ochrony Środowiska 

 

637 

00:43:56.300 --> 00:43:57.700 

o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

638 

00:44:00.800 --> 00:44:08.700 

Bardzo proszę Panie Przemysławie. 

 

639 

00:44:13.800 --> 00:44:19.100 

- Panie przewodniczący, Panie i Panowie radni, 

 

640 

00:44:19.100 --> 00:44:21.000 

Panie burmistrzu, szanowni Państwo. 

 

641 

00:44:21.000 --> 00:44:22.300 

Witam serdecznie. 

 

642 

00:44:22.300 --> 00:44:32.100 

Komisje miały wspólne posiedzenie w dniu 11 

kwietnia 2023 roku. 

 

643 

00:44:32.100 --> 00:44:34.600 

W obradach nie brała tylko komisja... 

 

644 

00:44:34.600 --> 00:44:36.600 

Członkowie byli... 

 

645 

00:44:37.100 --> 00:44:39.800 

Ale nie podejmowała opinii Komisji Oświaty, 

 

646 

00:44:39.800 --> 00:44:43.500 

Kultury i Spraw Społecznych z powodu braku 

kworum. 
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647 

00:44:43.500 --> 00:44:51.700 

Rozpatrywaliśmy tutaj pisma mieszkańców 

Sulechowa w sprawie 

 

648 

00:44:51.700 --> 00:44:56.200 

zakłócenia porządku i radni zapoznali się z treścią 

pisma 

 

649 

00:44:56.200 --> 00:45:01.000 

mieszkańców, i zdecydowano, iż temat zostanie 

poruszony w czasie 

 

650 

00:45:01.000 --> 00:45:04.300 

kolejnego posiedzenia. 

 

651 

00:45:04.300 --> 00:45:07.900 

Przedstawiono także informację na temat 

aktualnego stanu gospodarki 

 

652 

00:45:07.900 --> 00:45:17.700 

odpadami, zrobił to Zastępca Pana Burmistrza 

Sulechowa Pan Marcin Górzny. 

 

653 

00:45:17.700 --> 00:45:21.600 

Opinia na temat wykonania muralu 

przedstawiającego twórczość Pani 

 

654 

00:45:21.600 --> 00:45:23.300 

Olgi Tokarczuk. 

 

655 

00:45:23.300 --> 00:45:24.900 

W toku dyskusji przeważył pogląd, 

 

656 

00:45:24.900 --> 00:45:30.500 

iż mural obrazujący twórczość Pani Olgi Tokarczuk 

może spotkać się 

 

657 

00:45:30.500 --> 00:45:33.700 

z negatywnym przyjęciem społeczności i radni 

stwierdzili, 

 

658 

00:45:33.700 --> 00:45:41.800 

iż mural może prowokować do aktów wandalizmu. 

 

659 

00:45:41.800 --> 00:45:55.200 

Następnie rozpatrywaliśmy i opiniowaliśmy uchwały 

na dzisiejszą sesję... 

 

660 

00:45:55.200 --> 00:45:59.800 

Jeszcze przed tymi uchwałami żeśmy sprawozdania 

przyjęli i komisje 

 

661 

00:45:59.800 --> 00:46:03.500 

wszystkie poprzez aklamację zaopiniowały 

pozytywnie sprawozdanie 

 

662 

00:46:03.500 --> 00:46:08.000 

z realizacji w roku 2022 programu ochrony zdrowia 

Gminy Sulechów 

 

663 

00:46:08.000 --> 00:46:15.800 

na lata 2021-2025, ale także komisje przyjęły 

sprawozdanie, 

 

664 

00:46:15.800 --> 00:46:20.200 

czyli ocena zasobów społecznych za rok 2022. 

 

665 

00:46:20.200 --> 00:46:27.800 

I teraz jak komisje opiniowały projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję. 

 

666 

00:46:27.800 --> 00:46:31.100 

Ja odczytam wyniki głosowania Komisji 

Przestrzegania Prawa i Ochrony 

 

667 

00:46:32.300 --> 00:46:36.000 

Środowiska. Druk 679 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg 

 

668 

00:46:36.100 --> 00:46:40.100 

gminnych i ustalenia jej przebiegu Komisja 

Przestrzegania Prawa 
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669 

00:46:40.100 --> 00:46:43.300 

i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie, 

 

670 

00:46:43.300 --> 00:46:48.200 

6 głosów za. Druk 675 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg 

 

671 

00:46:48.200 --> 00:46:52.300 

gminnych i ustalenia jej przebiegu Komisja 

Przestrzegania Prawa 

 

672 

00:46:52.300 --> 00:46:53.600 

i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie, 

 

673 

00:46:54.100 --> 00:46:55.600 

6 głosów za. 

 

674 

00:46:55.600 --> 00:46:59.600 

Druk 676 w sprawie projektu uchwały w sprawie 

zaliczenia drogi 

 

675 

00:46:59.600 --> 00:47:03.200 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu 

Komisja 

 

676 

00:47:03.200 --> 00:47:05.500 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska także 

zaopiniowała 

 

677 

00:47:05.500 --> 00:47:06.700 

pozytywnie, 6 głosów za. 

 

678 

00:47:06.700 --> 00:47:13.800 

Druk 677 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na rok 2023 Komisja 

 

679 

00:47:13.800 --> 00:47:16.100 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała pozytywnie, 

 

680 

00:47:16.100 --> 00:47:20.500 

5 głosów za, 0 sprzeciwów, 1 głos był tutaj 

wstrzymujący się. 

 

681 

00:47:20.500 --> 00:47:24.700 

Druk 678 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy 

 

682 

00:47:24.700 --> 00:47:31.000 

finansowej Gminy Sulechów na lata 2023- 2035 

Komisja Przestrzegania 

 

683 

00:47:31.000 --> 00:47:33.600 

Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie, 

 

684 

00:47:33.600 --> 00:47:36.100 

6 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

685 

00:47:36.100 --> 00:47:40.200 

Druk 679 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany studium 

 

686 

00:47:40.200 --> 00:47:43.400 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy 

 

687 

00:47:43.400 --> 00:47:46.500 

Sulechów Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska 

 

688 

00:47:46.500 --> 00:47:48.200 

także zaopiniowała pozytywnie, 6 głosów za. 

 

689 

00:47:48.200 --> 00:47:52.100 

Druk 680 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany studium 

 

690 

00:47:52.100 --> 00:47:53.700 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy 

 

691 
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00:47:54.000 --> 00:47:57.400 

Sulechów komisja zaopiniowała pozytywnie, 

 

692 

00:47:57.400 --> 00:47:58.600 

6 głosów za. 

 

693 

00:47:58.600 --> 00:48:03.700 

Druk 681 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany studium 

 

694 

00:48:03.700 --> 00:48:05.600 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy 

 

695 

00:48:05.600 --> 00:48:09.400 

Sulechów Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska 

 

696 

00:48:09.400 --> 00:48:11.100 

także zaopiniowała pozytywnie, 6 głosów za. 

 

697 

00:48:11.100 --> 00:48:14.900 

Druk 682 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

projektu miejscowego 

 

698 

00:48:14.900 --> 00:48:17.600 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

terenów 

 

699 

00:48:17.600 --> 00:48:21.300 

w obrębie geodezyjnym dwa miasta Sulechów 

Komisja Przestrzegania 

 

700 

00:48:21.300 --> 00:48:23.500 

Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie, 

 

701 

00:48:23.500 --> 00:48:27.500 

5 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

702 

00:48:27.500 --> 00:48:32.300 

Druk 683 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

projektu miejscowego 

 

703 

00:48:32.300 --> 00:48:37.000 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

terenów w obrębie 

 

704 

00:48:37.000 --> 00:48:41.700 

geodezyjnym 1 miasta Sulechów Komisja 

Przestrzegania 

 

705 

00:48:41.700 --> 00:48:43.800 

Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie, 

 

706 

00:48:43.800 --> 00:48:45.300 

6 głosów za. 

 

707 

00:48:45.300 --> 00:48:49.100 

Druk 684 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

projektu miejscowego 

 

708 

00:48:49.100 --> 00:48:51.900 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

terenów w obrębie 

 

709 

00:48:51.900 --> 00:48:56.600 

geodezyjnym Nowy Świat komisja zaopiniowała 

pozytywnie, 

 

710 

00:48:56.600 --> 00:48:58.700 

6 głosów za. 

 

711 

00:48:58.700 --> 00:49:02.100 

Druk 685 w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół 

 

712 

00:49:02.100 --> 00:49:05.200 

podstawowych, prowadzonych przez Gminę 

Sulechów, 

 

713 

00:49:05.200 --> 00:49:10.400 
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oraz granic obwodów Komisja Przestrzegania Prawa 

i Ochrony Środowiska 

 

714 

00:49:10.400 --> 00:49:12.800 

zaopiniowała pozytywnie, 6 głosów za. 

 

715 

00:49:12.800 --> 00:49:17.900 

Druk 686 w sprawie odwołania radnego z funkcji 

członka Doraźnej 

 

716 

00:49:17.900 --> 00:49:21.800 

Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Sulechowie 

komisja zaopiniowała 

 

717 

00:49:21.800 --> 00:49:23.000 

pozytywnie, 6 głosów za. 

 

718 

00:49:23.000 --> 00:49:32.300 

Druk 687 o zmianie uchwały w sprawie regulaminu 

przyznawania dodatków 

 

719 

00:49:32.300 --> 00:49:35.300 

i innych elementów wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych 

 

720 

00:49:35.300 --> 00:49:38.200 

w placówkach oświatowych, prowadzonych przez 

Gminę Sulechów, 

 

721 

00:49:39.200 --> 00:49:41.600 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała 

 

722 

00:49:41.600 --> 00:49:43.600 

pozytywnie, 6 głosów za. 

 

723 

00:49:43.600 --> 00:49:47.400 

Później był punkt sprawy różne. 

 

724 

00:49:47.400 --> 00:49:53.700 

W tym punkcie Radny Sebastian Różycki ponowił 

wniosek o opracowanie 

 

725 

00:49:54.000 --> 00:49:57.300 

koncepcji organizacji ruchu na osiedlu Konstytucji. 

 

726 

00:49:57.300 --> 00:50:00.600 

Pan Burmistrz Wojciech Sołtys stwierdził, 

 

727 

00:50:00.600 --> 00:50:05.000 

że opracowanie takiej koncepcji może wymagać 

zlecenia podmiotowi 

 

728 

00:50:05.000 --> 00:50:10.700 

zewnętrznemu i na ten moment jednak żadne 

opracowania nie są 

 

729 

00:50:10.700 --> 00:50:12.500 

realizowane. 

 

730 

00:50:12.500 --> 00:50:14.400 

Zdaniem Pana Burmistrza jakiekolwiek koncepcja 

ruchu 

 

731 

00:50:14.400 --> 00:50:17.500 

jednokierunkowego może wzbudzić sporo 

kontrowersji wśród mieszkańców. 

 

732 

00:50:17.500 --> 00:50:22.000 

Pan burmistrz także zaprosił obecnych do udziału w 

obchodach rocznicy 

 

733 

00:50:22.000 --> 00:50:27.900 

Zbrodni Katyńskiej w dniu 13 kwietnia 2023 roku. 

 

734 

00:50:27.900 --> 00:50:32.700 

Pani Radna Krystyna Jagodzińska- Kochaniak 

zapytała o możliwość 

 

735 

00:50:32.700 --> 00:50:34.900 

udziału gminy w programie Maluch Plus, 

 

736 

00:50:34.900 --> 00:50:39.300 
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na co Pan burmistrz odpowiedział i poinformował, 

 

737 

00:50:39.300 --> 00:50:44.200 

że gmina uczestniczyła w takim programie w latach 

ubiegłych, 

 

738 

00:50:44.200 --> 00:50:49.600 

co pozwoliło uzyskać zwiększenie o 1/3 miejsc w 

żłobku prowadzonym 

 

739 

00:50:49.600 --> 00:50:53.000 

przez gminę. Z punktu widzenia gminy istotne jest 

także bieżące 

 

740 

00:50:53.000 --> 00:50:56.900 

utrzymanie, czego program Maluch Plus w dłuższej 

perspektywie 

 

741 

00:50:56.900 --> 00:50:58.800 

nie zapewnia. 

 

742 

00:50:58.800 --> 00:51:03.200 

Ad vocem Pan Przewodniczący Rady Miejskiej 

Radosław Murkowski zapytał 

 

743 

00:51:03.200 --> 00:51:06.900 

o występowanie problemu z obłożeniem miejsc w 

placówkach publicznych 

 

744 

00:51:06.900 --> 00:51:09.400 

i niepublicznych i czy są dzieci, 

 

745 

00:51:09.400 --> 00:51:12.700 

które nie mają szans na miejsce w placówkach w 

ogólnych, 

 

746 

00:51:12.700 --> 00:51:17.500 

na co Pan burmistrz poinformował, że nie 

prowadzona jest w tej 

 

747 

00:51:17.500 --> 00:51:20.100 

sprawie statystyka, jednak szacuje, 

 

748 

00:51:20.100 --> 00:51:24.400 

że może być potrzebnych około 57 nowych miejsc 

w żłobkach na terenie 

 

749 

00:51:24.400 --> 00:51:25.400 

gminy. Dziękuję bardzo. 

 

750 

00:51:25.400 --> 00:51:30.900 

- Dziękuję. Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, 

 

751 

00:51:30.900 --> 00:51:34.000 

Kultury i Spraw Społecznych Pana Miłosza 

Brodzikowskiego 

 

752 

00:51:34.000 --> 00:51:36.100 

o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

753 

00:51:36.100 --> 00:51:37.900 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

754 

00:51:37.900 --> 00:51:39.700 

Wysoka Rado. 

 

755 

00:51:39.700 --> 00:51:41.200 

Moje sprawozdanie niestety nie będzie długie, 

 

756 

00:51:41.200 --> 00:51:43.300 

a właściwie ograniczy się do stwierdzenia, 

 

757 

00:51:43.300 --> 00:51:49.000 

że Komisja nie opiniowała uchwał na dzisiejszą sesję 

z bardzo 

 

758 

00:51:49.000 --> 00:51:52.200 

prozaicznego powodu, otóż nie uzyskaliśmy 

kworum, 

 

759 

00:51:52.200 --> 00:51:57.200 
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w związku z powyższym z żalem muszę zakończyć 

swoje wystąpienie 

 

760 

00:51:57.200 --> 00:52:00.000 

i przekazać głos kolejnemu radnemu. Dziękuję 

bardzo. 

 

761 

00:52:00.000 --> 00:52:03.100 

- Dziękuję. Tak ważna komisja, trzeba będzie tych 

radnych jakoś 

 

762 

00:52:03.100 --> 00:52:04.900 

zmobilizować, nie? 

 

763 

00:52:04.900 --> 00:52:11.600 

Panie przewodniczący. [śmiech] Bardzo proszę o 

przedstawienie 

 

764 

00:52:11.600 --> 00:52:14.800 

sprawozdania z prac komisji Przewodniczącego 

Komisji Budżetu 

 

765 

00:52:14.800 --> 00:52:17.800 

i Gospodarki Pana Wojciecha Szeflera. 

 

766 

00:52:17.800 --> 00:52:20.500 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

767 

00:52:20.500 --> 00:52:22.400 

Panie burmistrzu, szanowni goście. 

 

768 

00:52:22.400 --> 00:52:24.800 

Kworum było, od razu powiem. 

 

769 

00:52:24.800 --> 00:52:30.700 

Od początku mamy kworum jako komisja i nie 

zdarzyło się jeszcze, 

 

770 

00:52:30.700 --> 00:52:32.800 

ale rozumiem. 

 

771 

00:52:32.800 --> 00:52:37.300 

W związku z tym, że mój przedmówca Pan radny 

Przemysław bardzo 

 

772 

00:52:37.300 --> 00:52:40.600 

dokładnie przeczytał protokół, jeśli chodzi o sprawy 

 

773 

00:52:40.600 --> 00:52:43.900 

różne, zgłoszone i te początkowe, a w związku z 

tym, 

 

774 

00:52:43.900 --> 00:52:45.500 

że było to wspólne posiedzenie komisji, 

 

775 

00:52:45.500 --> 00:52:48.800 

myślę, że tutaj kolega Piotr [niezrozumiałe] to ja 

przedstawię tylko 

 

776 

00:52:48.800 --> 00:52:53.800 

i wyłącznie druki uchwał, które były opiniowane 

przez Komisję Budżetu 

 

777 

00:52:53.900 --> 00:52:55.500 

i Gospodarki. 

 

778 

00:52:55.500 --> 00:52:58.400 

Druk numer 674 został zaopiniowany pozytywnie, 

 

779 

00:52:58.400 --> 00:53:02.500 

7 głosów za, 0, przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 

780 

00:53:02.500 --> 00:53:07.100 

Druk numer 675 podobnie, 7 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących. 

 

781 

00:53:07.100 --> 00:53:12.900 

Druk nr 676 identycznie, 7 za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących. 

 

782 

00:53:12.900 --> 00:53:19.000 

Druk numer 677 - 6 za, 0 przeciwnych, 1 głos 

wstrzymujący. 
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783 

00:53:19.000 --> 00:53:28.800 

Druk nr 678 - 6 głosów za, 0 przeciwnych, 1 głos 

wstrzymujący się. 

 

784 

00:53:28.800 --> 00:53:34.500 

Druk numer 679 - 7 za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących. 

 

785 

00:53:34.500 --> 00:53:37.300 

Druk numer 680 - 8 głosów za, 

 

786 

00:53:37.300 --> 00:53:39.300 

0 przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

 

787 

00:53:39.300 --> 00:53:47.000 

Druk nr 681 i 682 podobnie - 8 za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących. 

 

788 

00:53:47.000 --> 00:53:52.000 

Druk numer 683 - 7 głosów za, 

 

789 

00:53:52.000 --> 00:53:53.800 

0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

 

790 

00:53:53.800 --> 00:54:01.500 

Druk 684 również 7 za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących. 

 

791 

00:54:01.500 --> 00:54:06.700 

Druk nr 685, 686 i 687 identycznie. 

 

792 

00:54:06.700 --> 00:54:08.700 

Spraw różnych nie będę umawiał, bo kolega 

wcześniej przedstawił. 

 

793 

00:54:08.700 --> 00:54:10.600 

Szczegóły w protokole, dziękuję bardzo. 

 

794 

00:54:10.600 --> 00:54:14.200 

- Dziękuję. Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. 

 

795 

00:54:14.200 --> 00:54:16.900 

Wsi Pana Piotra Bodnara o przedstawienie 

sprawozdania z prac komisji. 

 

796 

00:54:16.900 --> 00:54:19.900 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

797 

00:54:19.900 --> 00:54:21.700 

Wysoka Rado, szanowni Państwo. 

 

798 

00:54:21.700 --> 00:54:25.400 

Moi znakomici przedmówcy już tutaj omawiali 

sprawy różne, 

 

799 

00:54:25.400 --> 00:54:28.300 

jak również opiniowanie sprawozdań. 

 

800 

00:54:28.300 --> 00:54:33.300 

Ja już się skupię na samych numerach uchwał i jak 

głosowała Komisja ds. Wsi. 

 

801 

00:54:33.300 --> 00:54:35.900 

Druk numer 674 jednogłośnie za. 

 

802 

00:54:35.900 --> 00:54:39.300 

Druk numer 675 jednogłośnie za. 

 

803 

00:54:39.300 --> 00:54:42.900 

Dróg numer 676 jednogłośnie za. 

 

804 

00:54:42.900 --> 00:54:47.300 

Druk numer 677 - 8 za, przeciw 0, 

 

805 

00:54:47.300 --> 00:54:48.500 

1 osoba się wstrzymała. 

 

806 

00:54:48.500 --> 00:54:53.400 

Druk numer 678 - 8 za, przeciw 0, 
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807 

00:54:53.400 --> 00:54:55.300 

1 wstrzymujący. 

 

808 

00:54:55.300 --> 00:54:57.600 

Druk numer 679 jednogłośnie za. 

 

809 

00:54:57.600 --> 00:55:00.600 

Druk numer 680 jednogłośnie za. 

 

810 

00:55:00.600 --> 00:55:04.100 

Druk numer 681 jednogłośnie za. 

 

811 

00:55:04.100 --> 00:55:07.300 

Druk numer 682 jednogłośnie za. 

 

812 

00:55:07.300 --> 00:55:11.600 

Druk numer 683 jednogłośnie za. 

 

813 

00:55:11.600 --> 00:55:14.800 

Druk numer 684 jednogłośnie za. 

 

814 

00:55:14.800 --> 00:55:19.300 

Druk numer 685 jednogłośnie za. 

 

815 

00:55:19.300 --> 00:55:21.900 

Druk numer 686 jednogłośnie za. 

 

816 

00:55:21.900 --> 00:55:25.600 

Druk nr 687 również jednogłośnie za. 

 

817 

00:55:25.600 --> 00:55:28.000 

I to będzie wszystko. Bardzo dziękuję. 

 

818 

00:55:28.000 --> 00:55:29.800 

- Dziękuję. 

 

819 

00:55:29.800 --> 00:55:32.700 

Czy pozostałe komisje jeszcze chciałby przedstawić 

swoje 

 

820 

00:55:32.700 --> 00:55:36.500 

sprawozdania? Nie widzę, więc Pan Rady Piotr 

Miszkiewicz zgłasza się 

 

821 

00:55:36.500 --> 00:55:37.500 

do głosu. Bardzo proszę. 

 

822 

00:55:37.500 --> 00:55:40.300 

- Dziękuję Panie przewodniczący. Mam pytanie do 

Pana Przewodniczącego 

 

823 

00:55:40.300 --> 00:55:43.400 

Komisji Oświaty. 

 

824 

00:55:43.400 --> 00:55:45.400 

Panie Miłoszu, bardzo mnie zmartwiło, 

 

825 

00:55:45.400 --> 00:55:51.700 

że w ciągu miesiąca nie odbyło się spotkanie 

poświęcone sportu 

 

826 

00:55:51.700 --> 00:55:53.000 

w gminie... 

 

827 

00:55:53.000 --> 00:55:56.400 

Mam nadzieję, bo to już jest druga Pańska 

deklaracja, z której Pan 

 

828 

00:55:56.400 --> 00:56:00.300 

się nie wywiązał. 

 

829 

00:56:00.300 --> 00:56:01.600 

Ta uchwała właśnie, którą wyrzuciliśmy... 

 

830 

00:56:01.600 --> 00:56:04.300 

Tak samo dotyczące spotkania dla mieszkańców, 

 

831 

00:56:04.300 --> 00:56:05.800 

dla nas, rodziców. 
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832 

00:56:05.800 --> 00:56:10.000 

Sport miał być, spotkania nie było. 

 

833 

00:56:10.000 --> 00:56:12.100 

Wierzę, trzymam jednak głęboko kciuki, 

 

834 

00:56:12.100 --> 00:56:16.200 

że Pan jednak znajdzie chwilę i takie spotkanie 

zorganizuje. 

 

835 

00:56:16.200 --> 00:56:18.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

836 

00:56:18.200 --> 00:56:19.600 

Proszę, Pan Radny Roman Rakowski. 

 

837 

00:56:19.600 --> 00:56:27.200 

- Panie przewodniczący, szanowni Państwo. Ja 

odnośnie tego punktu 4, 

 

838 

00:56:27.200 --> 00:56:29.400 

informacji przewodniczących komisji Rady Miejskiej. 

 

839 

00:56:29.400 --> 00:56:33.300 

W punkcie 3 mamy informację Przewodniczącego 

Rady Miejskiej, 

 

840 

00:56:33.300 --> 00:56:38.900 

który nas informuje o tym, że otrzymaliście Państwo 

moje sprawozdanie 

 

841 

00:56:38.900 --> 00:56:42.600 

już wcześniej, materiały, zapoznali się, czy ktoś ma 

jakieś 

 

842 

00:56:42.600 --> 00:56:44.300 

pytania... 

 

843 

00:56:47.000 --> 00:56:49.000 

I myślę, że do tego 4 punktu można tak samo 

zastosować, 

 

844 

00:56:49.000 --> 00:56:53.600 

że przewodniczący, jeżeli ktoś z radnych będzie miał 

pytanie 

 

845 

00:56:53.600 --> 00:56:58.800 

do sprawozdań z prac komisji, to zada to pytanie. 

 

846 

00:56:58.800 --> 00:57:00.900 

Jeżeli nie, zapoznaliście się i dziękuję. 

 

847 

00:57:00.900 --> 00:57:04.100 

Bo pytanie, ilu za, ilu przeciw, to nie ma sensu. 

 

848 

00:57:05.500 --> 00:57:07.500 

Po prostu ja nie widzę sensu tutaj czytania tylko, ile 

osób było za, 

 

849 

00:57:07.500 --> 00:57:10.200 

a przeciw bez... 

 

850 

00:57:10.200 --> 00:57:13.100 

Ale w statusie mamy informację, tak? 

 

851 

00:57:13.500 --> 00:57:14.700 

Zapisane, Panie radny. 

 

852 

00:57:14.700 --> 00:57:16.100 

Zapisana informacja... 

 

853 

00:57:16.100 --> 00:57:21.100 

- Panie radny, ja popieram Pana i myślę, że jest... 

 

854 

00:57:21.100 --> 00:57:23.900 

- Dobrze, ale... 

 

855 

00:57:23.900 --> 00:57:25.100 

Nie pamiętam, może sprawdzę... 

 

856 

00:57:25.100 --> 00:57:26.500 
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Ale zastanówmy się nad tym, czy to jest sens? 

 

857 

00:57:26.500 --> 00:57:28.200 

No bo przewodniczący ładnie, 

 

858 

00:57:28.200 --> 00:57:29.900 

dobrze informuje nas... Dobrze, czy Państwo mają 

pytania? 

 

859 

00:57:29.900 --> 00:57:32.500 

Nie mamy. 

 

860 

00:57:32.500 --> 00:57:33.500 

Dziękuję, przechodzimy dalej... To można to 

zastosować również... 

 

861 

00:57:33.500 --> 00:57:37.200 

- Ja myślę, że jakby nam przewodniczący komisji 

takie sprawozdanie 

 

862 

00:57:37.200 --> 00:57:39.600 

tutaj załączali i wysłali wszystkim radnym, 

 

863 

00:57:39.600 --> 00:57:45.000 

to ta informacja do Państwa dotarła i wtedy są 

pytanie, 

 

864 

00:57:45.000 --> 00:57:46.900 

i myślę, że to jest dobry kierunek i proponuję, 

 

865 

00:57:46.900 --> 00:57:50.200 

żebyśmy go rozważali na poważnie, bo to wydaje mi 

się, 

 

866 

00:57:50.200 --> 00:57:52.600 

że to jest rozsądne, nie? 

 

867 

00:57:52.600 --> 00:57:55.500 

Bardzo proszę, ad vocem Pan Radny Miłosz 

Brodzikowski. 

 

868 

00:57:55.500 --> 00:57:57.900 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

869 

00:57:57.900 --> 00:58:01.700 

Wysoka Rado. Tu chciałem Panu Radnemu Piotrowi 

Miszkiewiczowi 

 

870 

00:58:01.700 --> 00:58:04.100 

odpowiedzieć na 2 pytania. 

 

871 

00:58:04.100 --> 00:58:05.500 

Po pierwsze... 

 

872 

00:58:05.500 --> 00:58:08.500 

Uważam, że nie złamałem ani razu słowa Panu 

danego, bo po pierwsze... 

 

873 

00:58:08.500 --> 00:58:11.700 

Nie przypominam sobie, abym Panu deklarował 

miesiąc temu przyjęcie 

 

874 

00:58:11.700 --> 00:58:13.600 

takiego stanowiska. 

 

875 

00:58:13.600 --> 00:58:16.100 

Ja takie coś deklarowałem osobiście? 

 

876 

00:58:17.900 --> 00:58:21.700 

Nie mówię o spotkaniu w sprawie sportu, bo Pan 

również zarzucił 

 

877 

00:58:22.100 --> 00:58:27.300 

odnośnie wyrzucenia uchwały, że ja się 

deklarowałem jakoby przyjęcia 

 

878 

00:58:27.300 --> 00:58:29.500 

tego, a coś takiego nigdy nie miało miejsca, 

 

879 

00:58:29.500 --> 00:58:30.700 

także dementuję te plotki. 

 

880 
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00:58:30.700 --> 00:58:35.300 

Natomiast jeśli chodzi o spotkanie odnośnie sportu, 

 

881 

00:58:35.300 --> 00:58:38.800 

to przypominam, że takie spotkanie niedawno w 

marcu się odbyło. 

 

882 

00:58:38.800 --> 00:58:42.500 

Ja oczywiście zadeklarowałem kontynuowanie tych 

spotkań, 

 

883 

00:58:42.500 --> 00:58:47.600 

natomiast proszę też uwzględnić inne moje 

zobowiązania zawodowe 

 

884 

00:58:47.600 --> 00:58:49.600 

i w najbliższym czasie... 

 

885 

00:58:49.600 --> 00:58:50.800 

Najbliższy czas to jest pojęcie obszerne... 

 

886 

00:58:52.000 --> 00:58:55.200 

Więc uważam, że miesiąc od poprzedniego 

spotkania jeszcze 

 

887 

00:58:55.200 --> 00:58:58.500 

nie wyczerpuje tej formuły spotkania w najbliższym 

czasie i dalej 

 

888 

00:58:58.500 --> 00:59:00.700 

podtrzymuję, że niebawem się ono odbędzie, 

 

889 

00:59:00.700 --> 00:59:02.200 

natomiast proszę brać pod uwagę... 

 

890 

00:59:04.100 --> 00:59:06.200 

Tutaj mamy deadline do lipca. 

 

891 

00:59:06.200 --> 00:59:08.500 

Tu Pan Rakowski... 

 

892 

00:59:08.500 --> 00:59:11.000 

W lipcu, czyli do końca czerwca, i myślę, 

 

893 

00:59:11.000 --> 00:59:13.900 

że tej daty możemy się spokojnie trzymać i w tym 

terminie na pewno to 

 

894 

00:59:13.900 --> 00:59:15.400 

spotkanie się odbędzie. 

 

895 

00:59:15.400 --> 00:59:17.500 

Ja proponuję, żeby zrobić to przed lipcem. 

 

896 

00:59:17.500 --> 00:59:22.300 

Będzie to optymalny czas, żeby również w tych 

ramach najbliższego 

 

897 

00:59:22.300 --> 00:59:23.700 

czasu się mieścił. Dziękuję. 

 

898 

00:59:23.700 --> 00:59:25.700 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Jan Rerus. 

 

899 

00:59:25.700 --> 00:59:28.800 

- Dziękuję. 

 

900 

00:59:28.800 --> 00:59:30.800 

Nie zdążyłem znaleźć jakichś zapisów w statucie, 

 

901 

00:59:30.800 --> 00:59:32.600 

ale pamiętam... 

 

902 

00:59:32.800 --> 00:59:38.900 

Tutaj do kolegi radnego Rakowskiego, że były nad 

tym rozmowy przy 

 

903 

00:59:38.900 --> 00:59:41.400 

statucie i chodziło tylko o to, 

 

904 

00:59:41.400 --> 00:59:42.800 

żeby tak tego nie było... 



Strona 39 z 130 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.5.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 18 kwietnia 2023 r. 

 

905 

00:59:42.800 --> 00:59:44.900 

Nie wiem, jak zapisaliśmy ostatecznie... 

 

906 

00:59:44.900 --> 00:59:47.200 

O poszanowanie tych, co nas słuchają, 

 

907 

00:59:47.200 --> 00:59:54.600 

i widzów, bo przewodniczącego rady sprawozdanie 

można znaleźć tutaj, 

 

908 

00:59:54.600 --> 00:59:59.700 

natomiast żeby wszyscy wiedzieli, jak kto głosował i 

jakie było 

 

909 

00:59:59.700 --> 01:00:00.800 

przyjęcie. 

 

910 

01:00:00.800 --> 01:00:04.600 

Nawet rozważaliśmy taką sytuację, żeby to 

przenieść przy każdym 

 

911 

01:00:04.600 --> 01:00:06.300 

projekcie uchwały, ale to upadło i wydaje mi się, że 

 

912 

01:00:07.500 --> 01:00:10.200 

takie czytanie... 

 

913 

01:00:10.200 --> 01:00:11.700 

Mówię o poszanowanie tych, co nas słuchają... 

 

914 

01:00:11.700 --> 01:00:13.100 

No jest zasadne, bo my wiemy. 

 

915 

01:00:13.100 --> 01:00:18.800 

Ale chciałem tutaj jeszcze do sprawozdań tych 

zadać może pytanie 

 

916 

01:00:18.800 --> 01:00:25.800 

retoryczne, bo na komisjach, jak słyszałem to, 

 

917 

01:00:25.800 --> 01:00:28.000 

co żeśmy dzisiaj odrzucić z porządku obrad, 

 

918 

01:00:28.000 --> 01:00:33.100 

ten projekt uchwały był przez radnych 

zaakceptowany. 

 

919 

01:00:33.100 --> 01:00:37.000 

Pytanie retoryczne, dlaczego radni odrzucili? 

 

920 

01:00:37.000 --> 01:00:42.900 

Wydaje mi się, że nie ma żadnego uzasadnienia dla 

radnego, 

 

921 

01:00:42.900 --> 01:00:45.400 

który powiedziałby, że nie wiedział, 

 

922 

01:00:45.400 --> 01:00:46.600 

że wpłynęły takie wnioski. 

 

923 

01:00:46.600 --> 01:00:53.000 

Przecież taka propozycja tej zmiany była wiadomo 

od dawna. 

 

924 

01:00:53.000 --> 01:00:57.000 

Tam jest działka gminna i wszyscy wiedzieli, 

 

925 

01:00:57.000 --> 01:01:01.100 

że są działki, gdzie teoretycznie planowano 

zabudowę 

 

926 

01:01:01.800 --> 01:01:04.800 

wysoko... [niezrozumiałe] Do sprawozdań mówię. 

 

927 

01:01:11.400 --> 01:01:15.000 

I radni powinni wiedzieć o tym, 

 

928 

01:01:15.000 --> 01:01:20.100 

stąd dziwię się, że wszystkie głosy były za, 

 

929 
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01:01:20.100 --> 01:01:23.400 

a później nagle głosowanie jest przeciw. 

 

930 

01:01:23.400 --> 01:01:28.500 

Jak mogę nie do tego punktu, może radny się tutaj 

będzie obrażał, 

 

931 

01:01:28.500 --> 01:01:31.400 

ale chciałbym sprostować troszeczkę wypowiedź 

Pana burmistrz, 

 

932 

01:01:31.400 --> 01:01:33.300 

ponieważ chyba... 

 

933 

01:01:33.300 --> 01:01:35.900 

Nie wiem, czy był wniosek tych Państwa, 

 

934 

01:01:35.900 --> 01:01:39.000 

co tam zamieszkują, jeżeli chodzi bezpośrednio do 

studium, 

 

935 

01:01:39.000 --> 01:01:41.700 

ale tutaj osobiście siedziałem i było większość 

radnych, 

 

936 

01:01:41.700 --> 01:01:48.700 

i wtedy, jak gmina zamierzała tam postawić 

budynek mieszkalny 

 

937 

01:01:48.700 --> 01:01:50.900 

wielorodzinny i była tutaj dyskusja, 

 

938 

01:01:50.900 --> 01:01:53.000 

żeby tam tego budynku nie stawiać, 

 

939 

01:01:53.000 --> 01:01:55.900 

żeby właśnie zrobić strefę zamieszkania... 

 

940 

01:01:55.900 --> 01:01:58.900 

I wszyscy o tym wiedzieli, że taki wniosek jest. 

 

941 

01:01:58.900 --> 01:02:01.300 

Być może nie był sformalizowany na piśmie, 

 

942 

01:02:01.300 --> 01:02:07.000 

ale wszyscy czy prawie wszyscy radni byli wtedy za 

tym. Dziękuję. 

 

943 

01:02:07.400 --> 01:02:10.100 

- Dziękuję. Ad vocem Pan Radny Przemysław 

Mikołajczyk. 

 

944 

01:02:10.100 --> 01:02:11.600 

- Panie przewodniczący. 

 

945 

01:02:11.600 --> 01:02:14.100 

Jeżeli był wniosek formalny o zamknięcie dyskusji 

na dany temat, 

 

946 

01:02:14.100 --> 01:02:17.100 

a później to dyskusja wracam, no po co był ten 

wniosek formalny? 

 

947 

01:02:17.100 --> 01:02:18.300 

- W innym punkcie był. 

 

948 

01:02:18.300 --> 01:02:22.200 

Bardzo proszę, Pan Radny Miłosz Brodzikowski ad 

vocem. 

 

949 

01:02:22.200 --> 01:02:25.400 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

950 

01:02:25.400 --> 01:02:28.200 

Wysoka Rado. 

 

951 

01:02:28.200 --> 01:02:30.500 

Ja pragnę zwrócić uwagę na jeden drobny szczegół, 

 

952 

01:02:30.500 --> 01:02:38.100 

który tu Państwo pomijacie, że my nie 

zagłosowaliśmy przeciwko temu 
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953 

01:02:38.100 --> 01:02:41.400 

wnioskowi. [niezrozumiałe] Ale ja nie mówię dla 

Pana, 

 

954 

01:02:41.400 --> 01:02:42.600 

tylko dla pozostałej reszty społeczeństwa. 

 

955 

01:02:42.600 --> 01:02:46.000 

My nie zagłosowaliśmy przeciwko, my go zjedliśmy 

z obradowania 

 

956 

01:02:46.000 --> 01:02:49.100 

i zostało to wyraźnie powiedziane, że przekładamy 

tą dyskusję 

 

957 

01:02:49.100 --> 01:02:52.400 

na kolejny miesiąc, więc proszę nie wprowadzać 

opinii publicznej 

 

958 

01:02:52.400 --> 01:02:56.300 

w błąd, ponieważ musimy być precyzyjni i zostało to 

dzisiaj jasno 

 

959 

01:02:56.300 --> 01:02:59.700 

wyartykułowane, że przekładamy tą dyskusję na 

kolejny miesiąc, 

 

960 

01:02:59.700 --> 01:03:01.300 

nikt z nas nie zagłosował przeciw, 

 

961 

01:03:01.300 --> 01:03:02.400 

ani za... 

 

962 

01:03:02.400 --> 01:03:05.500 

Po prostu wycofaliśmy go z obradowania i 

przełożyliśmy go 

 

963 

01:03:05.500 --> 01:03:07.000 

na za miesiąc. Dziękuję bardzo. 

 

964 

01:03:07.400 --> 01:03:08.800 

- Dziękuję. 

 

965 

01:03:08.800 --> 01:03:13.400 

Zaraz się zapytam Pana Sebastiana, czy 

podtrzymuje swój wniosek 

 

966 

01:03:13.400 --> 01:03:14.900 

z poprzedniego punktu. [śmiech] Bardzo proszę, 

 

967 

01:03:14.900 --> 01:03:16.300 

Pan Radny Stanisław Kaczmar ad vocem. 

 

968 

01:03:22.400 --> 01:03:25.200 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

969 

01:03:25.700 --> 01:03:28.100 

Panie burmistrzu. 

 

970 

01:03:28.100 --> 01:03:29.800 

Panie radny... Ja jeszcze raz podkreślam, 

 

971 

01:03:29.800 --> 01:03:32.800 

że nie jestem przeciwko temu wnioskowi. 

 

972 

01:03:32.800 --> 01:03:36.900 

Podtrzymuje swoje w dalszym ciągu zdanie... 

 

973 

01:03:36.900 --> 01:03:44.400 

Tylko to, co zdarzyło się między naszym 

głosowaniem na komisjach, 

 

974 

01:03:44.400 --> 01:03:46.600 

a w tej chwili... 

 

975 

01:03:46.600 --> 01:03:49.100 

Jest inna sytuacja. 

 

976 

01:03:49.100 --> 01:03:51.200 

Mieszkańcy wnieśli protest. 

 

977 
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01:03:51.200 --> 01:03:54.800 

Chciałbym się z nim i z tymi mieszkańcami 

zapoznać. 

 

978 

01:03:54.800 --> 01:03:56.300 

I wszystko na ten temat. 

 

979 

01:03:56.300 --> 01:04:00.600 

Nie zmieniłem swojego zdania, proszę Państwa. 

 

980 

01:04:00.600 --> 01:04:02.600 

- Dziękuję bardzo. 

 

981 

01:04:02.600 --> 01:04:03.700 

Proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

982 

01:04:03.700 --> 01:04:09.600 

- Tytułem uzupełnienia do poprzednich mówców. 

Panie Miłoszu, Panie 

 

983 

01:04:09.600 --> 01:04:11.000 

Stanisławie. 

 

984 

01:04:11.000 --> 01:04:13.300 

No właśnie każda zwłoka powoduje to, 

 

985 

01:04:13.300 --> 01:04:14.800 

że ten proces się oddala. 

 

986 

01:04:14.800 --> 01:04:17.000 

Mieszkańcy tego nie wiedzą, a wy macie tą 

świadomość. 

 

987 

01:04:17.000 --> 01:04:18.600 

I kto kogo wprowadza w błąd? 

 

988 

01:04:18.600 --> 01:04:21.200 

Na pewno w tej kadencji się to już nie wydarzy, 

 

989 

01:04:21.200 --> 01:04:24.900 

bo każdy miesiąc, czyli zeszły miesiąc był na ten i na 

kolejny... 

 

990 

01:04:24.900 --> 01:04:29.200 

Ten temat będzie już odległy do przyszłej kadencji. 

 

991 

01:04:29.200 --> 01:04:31.200 

- Dziękuję. 

 

992 

01:04:31.200 --> 01:04:32.400 

Pan Radny Przemysław Mikołajczyk wniosek 

formalny. 

 

993 

01:04:32.400 --> 01:04:36.800 

- Zgłaszam wniosek formalny o przejście do 

procedowania następnego punktu. 

 

994 

01:04:38.900 --> 01:04:40.900 

- Pan Wojciech zgłasza się? 

 

995 

01:04:44.000 --> 01:04:47.200 

Musimy przegłosować, tak? Dobrze. 

 

996 

01:04:47.500 --> 01:04:56.800 

Przegłosujmy. [niezrozumiałe] Pan radny się 

wycofał... Panie Przemku. 

 

997 

01:04:56.800 --> 01:04:59.800 

Myślę, że możemy przejść do kolejnego punktu bez 

głosowania. 

 

998 

01:04:59.800 --> 01:05:01.100 

Dziękuję. 

 

999 

01:05:01.100 --> 01:05:03.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1000 

01:05:03.200 --> 01:05:06.700 

punkt 5, sprawozdanie z działalności burmistrza 

Sulechowa w okresie 

 

1001 
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01:05:06.700 --> 01:05:07.900 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

1002 

01:05:07.900 --> 01:05:12.500 

- Szanowni Państwo. 

 

1003 

01:05:12.500 --> 01:05:15.000 

Ponieważ jak zostało to już wyartykułowane, 

 

1004 

01:05:15.000 --> 01:05:17.700 

otrzymaliście Państwo również ode mnie 

sprawozdanie w formie 

 

1005 

01:05:17.700 --> 01:05:22.100 

pisemnej, chciałbym zwrócić uwagę tylko na 3 

punkty, na dobrą sprawę 

 

1006 

01:05:22.100 --> 01:05:24.000 

ostatni punkt mojego sprawozdania. 

 

1007 

01:05:25.500 --> 01:05:28.200 

W ciągu ostatniego miesiąca odbyły się trzy... 

 

1008 

01:05:28.200 --> 01:05:31.900 

Myślę, że ważne z perspektywy przyszłości gminy 

spotkania. 

 

1009 

01:05:31.900 --> 01:05:37.600 

Jedno 30 marca, kiedy zaprezentowano Państwu 

dokumentację w zakresie 

 

1010 

01:05:37.600 --> 01:05:43.400 

rewitalizacji Śródmieścia, 5 kwietnia materiały 

dotyczące budowy 

 

1011 

01:05:43.900 --> 01:05:49.000 

zbiornika retencyjnego przy ulicy Żurawiej w 

Kruszynie i 13 kwietnia 

 

1012 

01:05:49.000 --> 01:05:52.400 

w sprawie dokumentacji projektowej budynku 

mieszkalnego 

 

1013 

01:05:52.400 --> 01:05:55.400 

wielorodzinnego w ramach SIM Sulechów. 

 

1014 

01:05:55.400 --> 01:05:58.500 

Myślę, że to jest o tyle istotne... 

 

1015 

01:05:58.500 --> 01:06:02.800 

Chciałbym, żeby to wybrzmiało, ponieważ będzie 

miało to konsekwencje 

 

1016 

01:06:02.800 --> 01:06:05.500 

za jakiś czas i chciałbym, żebyście Państwo 

pamiętali, 

 

1017 

01:06:05.500 --> 01:06:09.300 

że była możliwość i była prezentacja i koncepcji, 

 

1018 

01:06:09.300 --> 01:06:13.600 

i dokumentów w tym zakresie, natomiast ponieważ 

dopiero dzisiaj 

 

1019 

01:06:13.600 --> 01:06:15.500 

dotarła do mnie informacja... 

 

1020 

01:06:15.500 --> 01:06:19.300 

Co prawda jeszcze nieoficjalna, ale są to dokumenty 

już oficjalne. 

 

1021 

01:06:19.300 --> 01:06:21.800 

Mam informację, że w dwóch naborach, 

 

1022 

01:06:21.800 --> 01:06:27.100 

w których uczestniczyliśmy, w zakresie bazy 

sportowej i w zakresie 

 

1023 

01:06:27.100 --> 01:06:31.600 

turystyki otrzymamy dofinansowanie w ramach 

środków Urzędu 

 

1024 

01:06:31.600 --> 01:06:34.400 
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Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego. 

 

1025 

01:06:34.400 --> 01:06:40.500 

Będzie to kwota odpowiednio 30000 zł i 15000 zł. 

 

1026 

01:06:40.500 --> 01:06:42.400 

To chciałbym Państwu przekazać. Dziękuję. 

 

1027 

01:06:43.900 --> 01:06:45.200 

- Dziękuję Panie burmistrzu. 

 

1028 

01:06:45.200 --> 01:06:48.300 

Ja tylko chciałem dopytać, bo akurat 5 kwietnia nie 

mogłem 

 

1029 

01:06:48.300 --> 01:06:52.100 

uczestniczyć na tym spotkaniu w sprawie zbiornika 

retencyjnego. 

 

1030 

01:06:52.100 --> 01:06:54.900 

Czy te ustalenia jakoś zostały nam przekazane? 

 

1031 

01:06:54.900 --> 01:06:58.800 

- Panie przewodniczący. 

 

1032 

01:06:58.800 --> 01:07:03.400 

Są do wglądu w Wydziale Gospodarki Komunalnej 

te dokumenty. 

 

1033 

01:07:03.400 --> 01:07:07.400 

Tam będzie można wyczytać, jaki ma kształt mieć 

ten 

 

1034 

01:07:07.400 --> 01:07:10.700 

zbiornik, jakie mają być elementy i co ja gdyby w 

ramach tej 

 

1035 

01:07:10.700 --> 01:07:15.900 

uzupełniającej, małej architektury wokół mogłoby 

powstać. 

 

1036 

01:07:19.000 --> 01:07:22.800 

Na tym projekcie na tym rysunku jest zamieszczony 

również rzut 

 

1037 

01:07:22.800 --> 01:07:25.500 

potencjalnych parkingów i ścieżek. 

 

1038 

01:07:27.200 --> 01:07:31.700 

Była dyskusja na temat tego, czy i w jakim zakresie 

ma być utwardzony 

 

1039 

01:07:31.700 --> 01:07:35.700 

ciąg wokół tego zbiornika i tutaj też jeszcze 

projektanci na pewno 

 

1040 

01:07:35.900 --> 01:07:38.600 

będą na ten temat pracować. 

 

1041 

01:07:38.600 --> 01:07:42.200 

- To dziękuję i bardzo proszę, żeby nam to 

udostępnić Panie Bartku 

 

1042 

01:07:42.200 --> 01:07:43.400 

gdzieś tam przy okazji, tak? 

 

1043 

01:07:43.900 --> 01:07:45.800 

Proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

1044 

01:07:45.800 --> 01:07:48.800 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

1045 

01:07:48.800 --> 01:07:50.000 

szanowni radni goście. 

 

1046 

01:07:50.000 --> 01:07:53.600 

Panie burmistrzu, ja tylko jedno pytanie odnośnie 

SIM-ów, 

 

1047 

01:07:53.600 --> 01:07:54.800 

które Pan wspominał. 

 

1048 
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01:07:54.800 --> 01:07:59.400 

Martwi mnie data okresu 5-letniego realizacji tej 

inwestycji tych 

 

1049 

01:07:59.400 --> 01:08:01.000 

dwóch bloków. 

 

1050 

01:08:01.000 --> 01:08:02.600 

Pytanie, czy istnieje techniczna możliwość, 

 

1051 

01:08:02.600 --> 01:08:06.200 

aby ten czas został skrócony, gdyż to są mieszkania, 

 

1052 

01:08:06.200 --> 01:08:10.100 

na które też między innymi będą czekać 

mieszkańcy. Dziękuję. 

 

1053 

01:08:10.100 --> 01:08:14.100 

- Mogę od razu? 

- Bardzo proszę. 

 

1054 

01:08:14.100 --> 01:08:16.000 

- Panie Sebastianie. 

 

1055 

01:08:16.000 --> 01:08:18.600 

Te 5 lat, jeśli ja dobrze kojarzę, 

 

1056 

01:08:18.600 --> 01:08:21.000 

to jak gdyby dotyczyło całości realizacji zadania. 

 

1057 

01:08:21.000 --> 01:08:24.300 

W tej chwili nie da się ukryć, my próbujemy 

pozyskać środki dopiero 

 

1058 

01:08:24.300 --> 01:08:25.600 

na ten pierwszy budynek. 

 

1059 

01:08:25.600 --> 01:08:27.100 

W części to się udało, to Państwo wiecie, 

 

1060 

01:08:27.100 --> 01:08:33.100 

tak? Czyli te kwestie SIM plus 900 000 zł i w tej 

chwili wniosek 

 

1061 

01:08:33.100 --> 01:08:35.600 

na dofinansowanie też już został złożony. 

 

1062 

01:08:35.600 --> 01:08:38.700 

Więc te 5 lat jakby nie dotyczy samego procesu. 

 

1063 

01:08:38.700 --> 01:08:40.500 

Po cichu liczymy, tak? 

 

1064 

01:08:40.500 --> 01:08:42.900 

Nie wiem, czy tak się rzeczywiście się stanie, 

 

1065 

01:08:42.900 --> 01:08:46.300 

ale my chcielibyśmy, żeby w tym roku fizycznie była 

możliwość wbicia 

 

1066 

01:08:46.300 --> 01:08:48.500 

pierwszej łopaty, tak? 

 

1067 

01:08:48.500 --> 01:08:51.000 

Dużo zależy od tego... I to będzie odpowiedź chyba 

taka konkretna... 

 

1068 

01:08:51.000 --> 01:08:55.500 

Jak szybko uda się pozyskać wsparcie zewnętrzne, 

 

1069 

01:08:55.500 --> 01:08:57.600 

tak szybko zapewne będzie podejmowany kolejny 

etap, 

 

1070 

01:08:57.600 --> 01:09:04.300 

natomiast na każdym etapie Zarząd SIM pracuje 

nad tym, 

 

1071 

01:09:04.300 --> 01:09:06.900 

żeby w każdym naborze uczestniczyć i to, 

 

1072 

01:09:06.900 --> 01:09:11.000 
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co jest możliwe do wzięcia, po prostu wygrać. 

Dziękuję. 

 

1073 

01:09:11.000 --> 01:09:12.400 

- Dziękuję. 

 

1074 

01:09:12.400 --> 01:09:13.900 

To jak już rozmawiamy o tych mieszkaniach, 

 

1075 

01:09:13.900 --> 01:09:17.600 

to może warto też przypomnieć, że nam bardziej 

zależało na tych 

 

1076 

01:09:17.600 --> 01:09:19.800 

komunalnych mieszkaniach, które mieliśmy sami 

wybudować, 

 

1077 

01:09:19.800 --> 01:09:22.600 

więc jak już tak pytamy do tego sprawozdania, 

 

1078 

01:09:22.600 --> 01:09:28.000 

to ja zapytam, w jakim zakresie ta dokumentacja i 

kiedy będzie ona 

 

1079 

01:09:28.000 --> 01:09:31.600 

przygotowana? Bo bo myślę, że w tym kierunku też 

oczekujemy, 

 

1080 

01:09:31.600 --> 01:09:34.500 

żeby to budownictwo było budowane. 

 

1081 

01:09:34.500 --> 01:09:36.200 

Bardzo proszę. Panie burmistrzu, od razu? 

 

1082 

01:09:36.200 --> 01:09:38.000 

Bardzo proszę. 

 

1083 

01:09:38.000 --> 01:09:41.100 

- Jeśli państwo pozwólcie, to ja poproszę Pana 

Marcina o uzupełnienie, 

 

1084 

01:09:41.100 --> 01:09:43.100 

bo on jakby tutaj w zakresie dokumentacji. 

 

1085 

01:09:43.800 --> 01:09:46.100 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

 

1086 

01:09:46.100 --> 01:09:52.700 

Dokumentacja w trakcie ukończenia, natomiast 

największe uzgodnienia 

 

1087 

01:09:52.700 --> 01:09:55.800 

przed nami, to znaczy Wody Polskie i konserwator. 

Dziękuję. 

 

1088 

01:09:55.800 --> 01:09:56.900 

- Dziękuję. 

 

1089 

01:09:56.900 --> 01:09:58.100 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

1090 

01:09:58.100 --> 01:10:05.600 

- Dziękuję, jedno pytanie. Pan mnie właśnie ubiegł, 

więc o mieszkania 

 

1091 

01:10:05.600 --> 01:10:08.600 

komunalne nie będę pytał. Kilka pytań, 

oczekiwałbym szczerości. 

 

1092 

01:10:09.200 --> 01:10:10.700 

Pierwsze pytanie, Straż Miejska. 

 

1093 

01:10:10.700 --> 01:10:14.700 

Rozumiem, że w tej kadencji rezygnujemy z 

konkursu, 

 

1094 

01:10:14.700 --> 01:10:16.500 

nie szukamy strażników miejskich? 

 

1095 

01:10:16.500 --> 01:10:19.100 

Tylko liczę na taką szczerą odpowiedź, 

 

1096 



Strona 47 z 130 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.5.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 18 kwietnia 2023 r. 

01:10:19.100 --> 01:10:21.000 

bo co miesiąc bez sensu, żebym pytał, 

 

1097 

01:10:21.000 --> 01:10:23.200 

czy nasze bezpieczeństwo jest ważne, 

 

1098 

01:10:23.200 --> 01:10:24.600 

czy też nie jest ważne? 

 

1099 

01:10:24.600 --> 01:10:25.900 

W mojej ocenie jest bardzo ważne. 

 

1100 

01:10:25.900 --> 01:10:33.900 

Kolejne z pytań, temat pojazdu dla szkół. 

 

1101 

01:10:33.900 --> 01:10:35.800 

Stan techniczny... 

 

1102 

01:10:35.800 --> 01:10:38.700 

Będę się może powtarzał... 

 

1103 

01:10:38.700 --> 01:10:41.400 

Tych pojazdów, które obsługują szkoły 

podstawowe... 

 

1104 

01:10:41.400 --> 01:10:42.700 

Delikatnie mówiąc... 

 

1105 

01:10:42.700 --> 01:10:44.800 

Jest niezadowalający. 

 

1106 

01:10:44.800 --> 01:10:46.800 

Rozumiem, że szukany nowego pojazdu. 

 

1107 

01:10:46.800 --> 01:10:51.900 

Ostatnia kwestia, kwestia budżetowa, 

 

1108 

01:10:51.900 --> 01:10:54.300 

kwestia konsultacji społecznych. 

 

1109 

01:10:54.300 --> 01:10:59.000 

Widzę, że w tej kadencji wprowadzamy nieco nową 

kulturę pracy, 

 

1110 

01:10:59.000 --> 01:11:03.500 

gdzie Pan burmistrz kwestionuje decyzję radnych, 

 

1111 

01:11:03.500 --> 01:11:11.300 

poddaje pod wątpliwość ich głos, wspólnie rada 

uchwala budżet na nowy 

 

1112 

01:11:11.300 --> 01:11:16.900 

rok, po czym na wiosnę poddajemy konsultacje 

społeczne pewnej kwocie. 

 

1113 

01:11:16.900 --> 01:11:18.700 

Wszyscy wiemy, o czym mówię. 

 

1114 

01:11:18.700 --> 01:11:20.900 

I żeby była jasność... 

 

1115 

01:11:20.900 --> 01:11:22.500 

Ja tą kwotę mogę wycofać z budżetu. 

 

1116 

01:11:22.500 --> 01:11:24.600 

To jest tylko 20 000 zł. 

 

1117 

01:11:24.600 --> 01:11:27.100 

Ja nie będę się spierał o 20 000 zł z Panem, 

 

1118 

01:11:27.100 --> 01:11:28.300 

z radnymi, z mieszkańcami... 

 

1119 

01:11:28.300 --> 01:11:33.800 

Tylko chodzi o pewną kulturę pracy, bo jeśli 

będziemy stosować takie 

 

1120 

01:11:33.800 --> 01:11:36.600 

standardy, to ja oczekuję w drugą stronę dokładnie 

takich samych, 

 

1121 
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01:11:36.600 --> 01:11:41.400 

czyli na przykład punkt 15 - 190 000 zł. 

 

1122 

01:11:41.400 --> 01:11:45.900 

Poddajmy pod konsultacje społeczne, na co gmina 

budżet będzie 

 

1123 

01:11:45.900 --> 01:11:47.300 

przeznaczać 190 000 zł. 

 

1124 

01:11:47.300 --> 01:11:48.800 

Niech mieszkańcy decydują. 

 

1125 

01:11:48.800 --> 01:11:50.700 

Nie Pan burmistrz, nie radni, tylko mieszkańcy... 

 

1126 

01:11:50.700 --> 01:11:53.100 

Bo myślę, że od wielu, wielu lat, 

 

1127 

01:11:53.100 --> 01:11:55.600 

od wielu kadencji pewna kultura była zachowana. 

 

1128 

01:11:55.600 --> 01:12:00.400 

Rada Miejska uchwala budżet, Pan burmistrz go 

realizuje. 

 

1129 

01:12:00.400 --> 01:12:05.500 

W tej kadencji pewne decyzje są kwestionowane, 

 

1130 

01:12:05.500 --> 01:12:07.500 

podważane, ośmieszone... 

 

1131 

01:12:07.500 --> 01:12:10.200 

Ja nie wiem, czy tak do końca będziemy pracować? 

 

1132 

01:12:10.200 --> 01:12:16.200 

Dziękuję. 

- Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

1133 

01:12:18.500 --> 01:12:20.400 

- To po kolei. 

 

1134 

01:12:20.400 --> 01:12:21.500 

Stanowisko straży miejskiej. 

 

1135 

01:12:21.500 --> 01:12:23.100 

Właśnie świeżo jesteśmy po rozstrzygnięciu 

konkursu. 

 

1136 

01:12:23.100 --> 01:12:26.800 

Osoba, która konkurs wygrała, nie podjęła pracy ze 

względów 

 

1137 

01:12:26.800 --> 01:12:30.500 

finansowych, poprzedni pracodawca zaproponował 

jej wyższą stawkę, 

 

1138 

01:12:30.500 --> 01:12:34.200 

której nie jesteśmy w stanie przebić, 

 

1139 

01:12:34.200 --> 01:12:38.000 

ponieważ oznaczałoby to zmianę struktury 

wynagrodzenia całego urzędu. 

 

1140 

01:12:38.000 --> 01:12:39.500 

To jest pierwsza odpowiedź. 

 

1141 

01:12:39.500 --> 01:12:40.600 

Nie wiem... 

 

1142 

01:12:40.600 --> 01:12:45.500 

Jeśli Pan ma znajomych policjantów, Pan jest z 

branży ochrony 

 

1143 

01:12:45.500 --> 01:12:47.000 

przed przestępstwami... 

 

1144 

01:12:47.000 --> 01:12:49.200 

Jeśli tak mogę powiedzieć... To bardzo chętnie 

skorzystam 

 

1145 

01:12:49.200 --> 01:12:51.200 
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z podpowiedzi, proszę rozreklamować dodatkowo. 

 

1146 

01:12:51.200 --> 01:12:57.100 

Ja w śród swoich znajomych takie informacje 

udostępniłem i efekt 

 

1147 

01:12:57.100 --> 01:12:58.500 

niestety jest, jaki jest, tak? 

 

1148 

01:12:58.500 --> 01:13:00.300 

Więc to jest moja odpowiedź. 

 

1149 

01:13:00.300 --> 01:13:03.400 

Jeśli chodzi o ten ostatni wątek... 

 

1150 

01:13:03.400 --> 01:13:08.500 

Panie Piotrze, nie chciałbym z Panem rozmawiać na 

temat kultury, 

 

1151 

01:13:08.500 --> 01:13:10.900 

bo ja czytałem Pana wpis w Internecie i myślę, 

 

1152 

01:13:10.900 --> 01:13:12.800 

że kultury przede wszystkim tam zabrakło, 

 

1153 

01:13:12.800 --> 01:13:16.700 

więc nie będę wchodził z Panem w polemikę. 

 

1154 

01:13:16.700 --> 01:13:18.700 

Nie interesuje mnie to zupełnie... 

 

1155 

01:13:18.700 --> 01:13:21.200 

Dla mnie jest to marnowanie czasu i energii. 

 

1156 

01:13:23.000 --> 01:13:27.200 

Natomiast drugie pytanie związane z kwestią 

budżetową, 

 

1157 

01:13:27.200 --> 01:13:29.600 

szeroko rozumianą. 

 

1158 

01:13:29.600 --> 01:13:30.800 

Panie Piotrze. 

 

1159 

01:13:30.800 --> 01:13:33.600 

To przepraszam bardzo... 

 

1160 

01:13:33.600 --> 01:13:37.800 

To, że pojawiła się konsultacja, bo jak rozumiem, 

 

1161 

01:13:37.800 --> 01:13:41.200 

zmierza Pan do tego, że się pojawiła ankieta, tak? 

 

1162 

01:13:41.200 --> 01:13:42.800 

To z tego, co ja wiem... 

 

1163 

01:13:42.800 --> 01:13:44.100 

Akurat nie uczestniczyłem w tej komisji, 

 

1164 

01:13:44.100 --> 01:13:46.900 

ale to był wniosek właśnie ze strony mieszkańców... 

 

1165 

01:13:46.900 --> 01:13:48.400 

I z tego, co wiem, został uwzględniony, 

 

1166 

01:13:48.400 --> 01:13:52.300 

to akurat przez mojego zastępcę, ale mnie Pan 

wywołuje 

 

1167 

01:13:52.300 --> 01:13:55.200 

do odpowiedzi, więc ja od razu odpowiadam. 

 

1168 

01:13:55.200 --> 01:13:59.400 

Nie widzę w tym niczego zdrożnego i proszę się nie 

gniewać, 

 

1169 

01:13:59.400 --> 01:14:06.200 

ale to Pan wielokrotnie podkreśla, że to nie są 

wybory 

 

1170 

01:14:06.200 --> 01:14:07.900 
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i nie polityka. Ja mam już inne zdanie. 

 

1171 

01:14:07.900 --> 01:14:11.500 

Po Pana kolejnych wypowiedziach to zdecydowanie 

są wybory i polityka, 

 

1172 

01:14:11.600 --> 01:14:13.100 

i przestańmy właśnie udawać. 

 

1173 

01:14:13.100 --> 01:14:16.300 

Bądźmy szczerzy, bądźmy naturalni, mówmy 

wprost, 

 

1174 

01:14:16.300 --> 01:14:17.900 

co nas boli. 

 

1175 

01:14:17.900 --> 01:14:21.100 

Mnie boli, jak ktoś opowiada tego typu rzeczy 

adresowane w kierunku 

 

1176 

01:14:21.100 --> 01:14:24.400 

mojej osoby. Mam do tego prawo, bo też jestem... 

 

1177 

01:14:24.400 --> 01:14:25.500 

Poza tym, że burmistrzem... 

 

1178 

01:14:25.500 --> 01:14:30.000 

Człowiekiem i mogę mieć swoje odczucia i tego mi 

Pan nie zabierze, 

 

1179 

01:14:30.500 --> 01:14:33.700 

więc proszę się nie gniewać, ale jeśli będzie Pan się 

w ten sposób 

 

1180 

01:14:33.700 --> 01:14:37.400 

zachowywał, to pewnie być może Pan doczeka się 

ode mnie jakiejś 

 

1181 

01:14:37.400 --> 01:14:40.100 

riposty albo komentarza w przestrzeni publicznej, 

 

1182 

01:14:40.300 --> 01:14:42.400 

ale nie sądzę, że to Pana zadowoli, 

 

1183 

01:14:42.400 --> 01:14:46.100 

bo ja w taką dyskusję na takim poziomie na pewno 

sobie nie pozwolę, tak? [oklaski] 

 

1184 

01:14:46.100 --> 01:14:50.200 

- Szanowni Państwo. 

 

1185 

01:14:50.200 --> 01:14:51.700 

Ja tylko bym chciał zwrócić uwagę, 

 

1186 

01:14:51.700 --> 01:14:55.100 

że to jest sprawozdanie Pana burmistrza i tutaj 

zadajemy pytania 

 

1187 

01:14:55.100 --> 01:14:57.800 

do konkretnych elementów tego sprawozdania, 

 

1188 

01:14:57.800 --> 01:14:59.700 

natomiast tą dyskusję... 

 

1189 

01:14:59.700 --> 01:15:01.800 

Ona jest przewidziana gdzieś tam w kolejnym 

punkcie 

 

1190 

01:15:01.800 --> 01:15:05.200 

naszego planu pracy w punkcie... 

 

1191 

01:15:05.200 --> 01:15:06.300 

Zdaje się, że dziesiątym... 

 

1192 

01:15:06.300 --> 01:15:08.500 

I tą dyskusję ja bym proponował, żebyśmy... 

 

1193 

01:15:08.500 --> 01:15:12.400 

Bo to jest coś, co miało być na końcu, nie? 

 

1194 

01:15:12.400 --> 01:15:14.400 
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Ja nie mówię, że macie się nie pytać do 

sprawozdania, 

 

1195 

01:15:14.400 --> 01:15:18.100 

ale to nie jest ten moment, żebyśmy szeroko 

dyskutowali. 

 

1196 

01:15:18.100 --> 01:15:19.900 

Tak jak Pan radny pytał o straż miejską... 

 

1197 

01:15:19.900 --> 01:15:22.200 

Ok, w sprawozdaniu jest sprawozdanie straży 

miejskiej, 

 

1198 

01:15:22.200 --> 01:15:25.200 

można o to dopytywać, natomiast wrzucanie 

różnych, 

 

1199 

01:15:25.200 --> 01:15:28.900 

innych wątków powoduje, że ten program trochę 

odbiega od tego, 

 

1200 

01:15:28.900 --> 01:15:31.400 

co żeście zaplanowali, uchwalając statut, 

 

1201 

01:15:31.400 --> 01:15:33.000 

bo tak to w statucie nam zaplanowano. 

 

1202 

01:15:33.000 --> 01:15:35.000 

Pan burmistrz się zgłasza jeszcze, bardzo proszę. 

 

1203 

01:15:35.000 --> 01:15:41.800 

- Tak, bo uciekł mi jeszcze ten wątek związany z 

autobusami będącymi 

 

1204 

01:15:41.800 --> 01:15:44.400 

w dyspozycji naszej gminnej. 

 

1205 

01:15:44.400 --> 01:15:45.600 

Panie Piotrze. 

 

1206 

01:15:45.600 --> 01:15:47.400 

Jak tylko znajdziemy źródło finansowania, 

 

1207 

01:15:47.400 --> 01:15:49.200 

tak szybko złożymy wniosek o to, 

 

1208 

01:15:49.200 --> 01:15:50.500 

aby pozyskać kolejny samochód. 

 

1209 

01:15:50.500 --> 01:15:51.900 

Myślę, że Państwo wiecie... 

 

1210 

01:15:51.900 --> 01:15:56.100 

zresztą niedługo na dniach odbieramy samochód 

busa dla Ośrodka Pomocy 

 

1211 

01:15:56.100 --> 01:15:57.800 

Społecznej. Tam, gdzie jest tylko możliwość, 

 

1212 

01:15:57.800 --> 01:15:59.200 

tam występujemy o środki zewnętrzne. 

 

1213 

01:16:00.000 --> 01:16:03.900 

Ja Panu tu składam deklarację, że jeśli tylko będzie 

taka możliwość, 

 

1214 

01:16:03.900 --> 01:16:08.400 

to tak szybko, jak to możliwe, wniosek złożymy i 

będziemy próbowali 

 

1215 

01:16:08.400 --> 01:16:09.900 

takie auto pozyskać. 

 

1216 

01:16:09.900 --> 01:16:13.800 

Nie dalej jak tydzień temu zadawałem pytania, 

 

1217 

01:16:13.800 --> 01:16:16.100 

czy w ramach środków PFRON moglibyśmy tutaj w 

czymś wziąć udział. 

 

1218 

01:16:16.100 --> 01:16:18.500 
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Niestety w tej chwili nie możemy. 

 

1219 

01:16:19.600 --> 01:16:21.000 

- Dziękuję bardzo. 

 

1220 

01:16:21.000 --> 01:16:22.500 

Proszę, ad vocem Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

1221 

01:16:22.500 --> 01:16:25.400 

- Dziękuję Panie przewodniczący. Króciutko. Panie 

burmistrzu. Nie wiem, gdzie 

 

1222 

01:16:25.400 --> 01:16:29.400 

Pan widzi politykę? Ja zadałem kilka pytań na 

pewno nie politycznych, 

 

1223 

01:16:29.400 --> 01:16:35.500 

natomiast to Pańscy pracownicy kwestionują 

decyzję radnych, nie ma w tym polityki. 

 

1224 

01:16:35.500 --> 01:16:38.500 

Także jeśli stosujemy pewne standardy, 

 

1225 

01:16:38.500 --> 01:16:40.300 

to w obie strony bardzo bym prosił, tak? 

 

1226 

01:16:40.300 --> 01:16:42.600 

- Dziękuję bardzo. 

 

1227 

01:16:42.600 --> 01:16:44.500 

Proszę bardzo, Pana Radny Jan Rerus. 

 

1228 

01:16:44.500 --> 01:16:52.500 

- Dziękuję bardzo. Punkt sprawozdanie Pana 

burmistrza z działalności 

 

1229 

01:16:52.500 --> 01:16:57.300 

międzysesyjnym, także coś jak się działo między 

sesją poprzednią, 

 

1230 

01:16:57.300 --> 01:17:00.500 

a teraz, mimo że nie jest zapisane w sprawozdaniu, 

 

1231 

01:17:00.500 --> 01:17:02.400 

to mamy prawo o to pytać. 

 

1232 

01:17:02.400 --> 01:17:05.700 

Między sesją się zdarzyło to... 

 

1233 

01:17:05.700 --> 01:17:08.400 

Ja nie mam Facebooka, ale dostałem screeny, 

 

1234 

01:17:08.400 --> 01:17:15.800 

że jest wątpliwość do tego, czy jest wręcz takie 

stanowisko... 

 

1235 

01:17:15.800 --> 01:17:17.300 

Chociaż nie wiem, czy jest... 

 

1236 

01:17:17.300 --> 01:17:20.400 

Że jednak to, co jest w budżecie w zakresie 

oprogramowania 

 

1237 

01:17:20.400 --> 01:17:22.300 

do gospodarki śmieciowej, lepiej, 

 

1238 

01:17:22.300 --> 01:17:23.800 

żeby nie było tego. 

 

1239 

01:17:24.600 --> 01:17:27.300 

Podważało się decyzję komisji... 

 

1240 

01:17:27.300 --> 01:17:28.900 

No i rady. 

 

1241 

01:17:28.900 --> 01:17:33.100 

Pytanie do Pana burmistrza, bo kiedyś tu było takie 

pytanie. 

 

1242 

01:17:33.100 --> 01:17:34.800 

Pan burmistrz określił mniej więcej... 
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1243 

01:17:34.800 --> 01:17:36.000 

Czy Pan zastępca... 

 

1244 

01:17:36.000 --> 01:17:37.300 

Termin, kiedy wejdzie to oprogramowanie. 

 

1245 

01:17:37.300 --> 01:17:42.600 

Pytanie jest takie, czy coś między tymi sesjami się 

zmieniło, 

 

1246 

01:17:42.600 --> 01:17:44.400 

czy termin wprowadzenia tego oprogramowania, 

 

1247 

01:17:44.400 --> 01:17:47.200 

tak jak był ustalony, jest taki sam? 

 

1248 

01:17:47.200 --> 01:17:48.700 

Drugie pytanie mam. 

 

1249 

01:17:48.700 --> 01:17:53.100 

To, co się stało dzisiaj w zakresie tego odrzucenia 

projektu uchwały. 

 

1250 

01:17:53.100 --> 01:17:55.300 

I proszę Państwa radnych, żebyście się nie 

denerwowali, 

 

1251 

01:17:55.300 --> 01:17:59.900 

że my do tego wracamy, ponieważ nie zostało to 

dokładnie 

 

1252 

01:17:59.900 --> 01:18:02.200 

przedyskutowane na komisja, chociaż nie byłem... 

 

1253 

01:18:02.200 --> 01:18:05.200 

Jak widać... W związku z tym każda sprawa nie 

przedyskutowana 

 

1254 

01:18:05.200 --> 01:18:06.800 

na komisjach przychodzi na sesję, 

 

1255 

01:18:06.800 --> 01:18:12.300 

a ta sprawa jest bardzo istotna i nie została dopięta 

tutaj jednym 

 

1256 

01:18:12.300 --> 01:18:15.400 

punktem. W okresie międzysesyjnym Pan burmistrz 

zgodnie 

 

1257 

01:18:15.600 --> 01:18:18.400 

ze sprawozdaniem złożył projekt stosownej 

uchwały, 

 

1258 

01:18:18.400 --> 01:18:20.300 

a pytanie moje jest... 

 

1259 

01:18:20.300 --> 01:18:21.600 

Jeżeli ma być to na maja... 

 

1260 

01:18:21.600 --> 01:18:27.500 

Czy przewiduje Pan burmistrz, że na majową sesję 

Pan burmistrz złoży 

 

1261 

01:18:27.500 --> 01:18:31.100 

taki projekt uchwały, czy będzie oczekiwał po 

prostu kogo innego, 

 

1262 

01:18:31.100 --> 01:18:32.900 

żeby złożył taki projekt uchwały? Dziękuję. 

 

1263 

01:18:32.900 --> 01:18:34.400 

- Dziękuję. 

 

1264 

01:18:34.400 --> 01:18:36.200 

Jak wraca ten bumerang ten temat ankiety, 

 

1265 

01:18:36.200 --> 01:18:38.000 

to może ja też to zdanie wyartykułuję. 

 

1266 

01:18:38.000 --> 01:18:41.700 

Jako członek komisji uważam, że błędnie zostało 

zrobione to, 
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1267 

01:18:41.700 --> 01:18:44.700 

że nie przedyskutowano treści tej ankiety z 

wnioskodawcami, 

 

1268 

01:18:45.100 --> 01:18:46.900 

bo wtedy może by się pojawiły pytania, 

 

1269 

01:18:46.900 --> 01:18:49.400 

na które wnioskodawcom by też zależało, 

 

1270 

01:18:49.400 --> 01:18:53.200 

żeby w tej ankiecie się pojawiły i to byłoby lepsze 

rozwiązanie, 

 

1271 

01:18:53.200 --> 01:18:56.500 

które by tej dyskusji tutaj zapobiegło, 

 

1272 

01:18:56.500 --> 01:18:57.700 

która się gdzieś tam toczy. 

 

1273 

01:18:57.700 --> 01:18:59.600 

Bardzo proszę, Pani Krystyna Jagodzińska- 

Kochaniak. 

 

1274 

01:18:59.700 --> 01:19:08.800 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

szanowni radni. Ja wracam do sprawozdania Pana. 

 

1275 

01:19:08.800 --> 01:19:15.200 

Pan Burmistrz w tytule spotkania zdał relacje, 

 

1276 

01:19:15.200 --> 01:19:20.600 

że odbyły się trzy spotkania i to były spotkania 30 

marca dotyczące 

 

1277 

01:19:20.600 --> 01:19:26.900 

przygotowania materiałów do rewitalizacji ulicy w 

Śródmieściu, 

 

1278 

01:19:26.900 --> 01:19:33.000 

5 kwietnia odbyło się spotkanie w sprawie budowy 

zbiornika 

 

1279 

01:19:33.000 --> 01:19:39.400 

retencyjnego przy ulicy Żurawiej i 13 kwietnia 

została przedstawiona 

 

1280 

01:19:39.400 --> 01:19:42.700 

nam dokumentacja projektowa budynku 

 

1281 

01:19:42.700 --> 01:19:48.800 

wielorodzinnego przy ulicy Północnej... 

 

1282 

01:19:48.800 --> 01:19:50.500 

Chyba błąd... 

 

1283 

01:19:50.500 --> 01:19:52.100 

Chodzi o SIM-y. 

 

1284 

01:19:52.100 --> 01:19:56.100 

I teraz jest taka sytuacja, że rzeczywiście te trzy 

spotkania się 

 

1285 

01:19:56.100 --> 01:19:58.600 

odbyły. Ja byłam na wszystkich tych spotkaniach, 

 

1286 

01:19:58.600 --> 01:20:04.400 

ale co mnie niepokoi i musimy się wszyscy radni nad 

tym zastanowić? 

 

1287 

01:20:04.400 --> 01:20:08.200 

Na tych spotkaniach, jeśli chodzi o frekwencję 

radnych, 

 

1288 

01:20:08.200 --> 01:20:11.300 

to po prostu jest przerażające. 

 

1289 

01:20:11.300 --> 01:20:17.600 

Na spotkaniu 5 kwietnia, gdzie była mowa o 

zbiorniku retencyjnym 

 

1290 
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01:20:17.600 --> 01:20:23.100 

i terenu zagospodarowania praktycznie na palcach 

jednej ręki policzyć 

 

1291 

01:20:23.100 --> 01:20:26.900 

radnych, a na spotkaniu, gdzie tak ważnym 

tematem, 

 

1292 

01:20:26.900 --> 01:20:30.900 

jakim jest budownictwo komunalne... 

 

1293 

01:20:31.800 --> 01:20:33.100 

Było nas trzech. 

 

1294 

01:20:33.900 --> 01:20:35.300 

To o czym my rozmawiamy? 

 

1295 

01:20:35.300 --> 01:20:40.400 

Musimy się zastanowić, czy takie spotkania robimy 

w godzinach 

 

1296 

01:20:40.400 --> 01:20:44.400 

popołudniowych, mając na względzie to, 

 

1297 

01:20:44.400 --> 01:20:50.700 

że radni jednak mają również oprócz pracy w Radzie 

Miejskiej swoje 

 

1298 

01:20:50.700 --> 01:20:56.800 

prace, do których muszą uczestniczyć, muszą być i 

niekoniecznie jest 

 

1299 

01:20:56.800 --> 01:20:59.500 

zła wola niebycia na tych spotkania, 

 

1300 

01:20:59.500 --> 01:21:02.800 

tylko po prostu mają swoje obowiązki i muszą je 

wykonywać. 

 

1301 

01:21:02.800 --> 01:21:07.800 

Moja propozycja, mój takiej wniosek jest, 

 

1302 

01:21:07.800 --> 01:21:12.400 

by tego typu spotkania organizować jednak w 

godzinach popołudniowych, 

 

1303 

01:21:12.400 --> 01:21:15.700 

gdzie większość radnych mogłaby w tym 

uczestniczyć, 

 

1304 

01:21:15.700 --> 01:21:18.400 

natomiast co z tego, że ja byłam, 

 

1305 

01:21:18.400 --> 01:21:21.900 

Pan Miszkiewicz był, Pan Wojtek Szefner... 

 

1306 

01:21:21.900 --> 01:21:23.800 

Byliśmy na spotkaniu. 

 

1307 

01:21:23.800 --> 01:21:27.100 

Ludzie przyjechali, chcą zaprezentować, prezentują, 

 

1308 

01:21:27.700 --> 01:21:30.300 

napracowali się, tylko dyskusji żadnej, 

 

1309 

01:21:30.300 --> 01:21:31.900 

bo brakuje radnych. 

 

1310 

01:21:33.900 --> 01:21:36.000 

Takie spotkania to jest stracony czas, 

 

1311 

01:21:36.000 --> 01:21:41.800 

dlatego będę optować za tym i prosić wszystkich 

radnych o poparcie, 

 

1312 

01:21:41.800 --> 01:21:44.600 

żebyśmy tego typu robocze spotkania, 

 

1313 

01:21:44.600 --> 01:21:48.600 

gdzie omawiamy bardzo ważne tematy dla rozwoju 

gminy, 

 

1314 
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01:21:48.600 --> 01:21:52.800 

odbywały się w innym czasie, nie o 8:00 rano, 

przepraszam... 

 

1315 

01:21:54.000 --> 01:21:57.700 

Taki jest mój wniosek, żebyśmy się nad tym 

zastanowili, 

 

1316 

01:21:57.700 --> 01:22:02.100 

wrócili do tego na naszych spotkaniach roboczych i 

jakąś decyzję 

 

1317 

01:22:02.100 --> 01:22:05.900 

podjęli, bo każdy jak przeczyta, że takie spotkania 

się odbyły, 

 

1318 

01:22:05.900 --> 01:22:08.300 

to my wszystko wiemy, a my nie wiemy nic. 

 

1319 

01:22:08.300 --> 01:22:11.000 

No ja wiem i Pan Piotr, i Pan Wojtek. 

 

1320 

01:22:11.800 --> 01:22:13.700 

Dziękuję. 

 

1321 

01:22:13.700 --> 01:22:15.400 

- Dziękuję. 

 

1322 

01:22:15.400 --> 01:22:18.000 

No tak to się dzieje, że nie wymyślono takiej 

instytucji, 

 

1323 

01:22:18.000 --> 01:22:20.500 

że radny pracuje na etacie jako radny, 

 

1324 

01:22:20.500 --> 01:22:25.400 

tylko pracuje jeszcze gdzieś osobno i nie wszyscy są 

na emeryturze 

 

1325 

01:22:25.400 --> 01:22:29.200 

czy gdzieś tam dostępni cały czas co tydzień 8 

godzin w tygodniu. 

 

1326 

01:22:29.200 --> 01:22:33.200 

No niestety tak nie jest, dlatego tak się czasami 

dzieje. 

 

1327 

01:22:33.400 --> 01:22:34.900 

Ja powiem tak... 

 

1328 

01:22:34.900 --> 01:22:38.100 

Nie było zły rozwiązaniem, jak łączyliśmy się 

czasami w spotkania 

 

1329 

01:22:38.100 --> 01:22:41.000 

hybrydowe, to znaczy niektórzy radni są gdzieś 

daleko, 

 

1330 

01:22:41.000 --> 01:22:45.000 

ale czasami się włączają i gdzieś tam uczestniczą w 

to rozwiązanie. 

 

1331 

01:22:45.000 --> 01:22:49.000 

No niestety chyba takiej możliwości tu się nie udało 

zaimplementować, 

 

1332 

01:22:49.000 --> 01:22:52.200 

ale jak są spotkania gdzieś tam online i one są o 

8:00 rano, to 

 

1333 

01:22:52.200 --> 01:22:56.500 

frekwencja jest duża, bo jak mamy spotkanie 

przewodniczących klubów, 

 

1334 

01:22:56.500 --> 01:22:58.700 

przedstawicieli z burmistrzem, to wszyscy są, 

 

1335 

01:22:58.700 --> 01:23:03.300 

przedstawiciele z każdego klubu i jest 6-7 radnych, 

także ja bym 

 

1336 

01:23:03.300 --> 01:23:07.500 

nie mówił, że nie chcemy być, tylko nie zawsze jest 

tak, 
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1337 

01:23:08.100 --> 01:23:09.400 

że wszystko jest możliwe, tak? 

 

1338 

01:23:09.400 --> 01:23:11.000 

- Panie burmistrzu, bardzo proszę. Ad vocem. 

 

1339 

01:23:11.900 --> 01:23:14.800 

- Odpowiadam Panu Janowi. 

 

1340 

01:23:14.800 --> 01:23:16.400 

Panie Janie. 

 

1341 

01:23:16.400 --> 01:23:19.200 

Moja wiedza jest taka, że harmonogram się w 

żaden sposób nie zmienił, 

 

1342 

01:23:19.200 --> 01:23:25.100 

a jeśli chodzi o uchwałę, to ja tylko też mogę 

powiedzieć tak... 

 

1343 

01:23:25.600 --> 01:23:29.000 

Zakładam, że w tym miesiącu odbędzie się też 

pewna dyskusja i za rok 

 

1344 

01:23:29.000 --> 01:23:30.700 

będziecie Państwo procedować nad uchwałą, 

 

1345 

01:23:30.700 --> 01:23:36.800 

więc na kolejnej sesji za miesiąc, 

 

1346 

01:23:36.800 --> 01:23:40.000 

powiedziałem. [niezrozumiałe] Powiedziałem za 

rok? Za miesiąc. 

 

1347 

01:23:41.100 --> 01:23:43.700 

- Dziękuję. 

 

1348 

01:23:43.700 --> 01:23:45.000 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

1349 

01:23:45.000 --> 01:23:46.200 

przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1350 

01:23:46.200 --> 01:23:52.100 

punkt 6, rozpatrzenie sprawozdań przedłożonych 

pod obrady LXVII sesji 

 

1351 

01:23:52.100 --> 01:23:55.300 

Rady Miejskiej w Sulechowie VIII kadencji. 

 

1352 

01:23:55.300 --> 01:23:57.400 

Przepraszam... Nie uchwał, tylko rozpatrzenie 

sprawozdań 

 

1353 

01:23:57.400 --> 01:24:02.400 

przedłożonych pod obrady LXVII sesji Rady Miejskiej 

w Sulechowie. 

 

1354 

01:24:02.400 --> 01:24:06.100 

Na początek sprawozdanie z realizacji w roku 2022 

programu ochrony 

 

1355 

01:24:06.100 --> 01:24:10.400 

zdrowia Gminy Sulechów na lata 2021-2025. 

 

1356 

01:24:10.400 --> 01:24:12.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1357 

01:24:12.700 --> 01:24:14.500 

z tym punkcie? 

 

1358 

01:24:14.500 --> 01:24:16.700 

Nie widzę, zatem przyjmujemy sprawozdanie do 

wiadomości, 

 

1359 

01:24:16.700 --> 01:24:18.000 

przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1360 

01:24:18.000 --> 01:24:22.200 
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punkt 2, ocena zasobów pomocy społecznej za rok 

2022. 

 

1361 

01:24:22.200 --> 01:24:25.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1362 

01:24:25.100 --> 01:24:26.600 

w tym punkcie? 

 

1363 

01:24:26.600 --> 01:24:30.200 

Nie widzę, zatem przechodzimy do punktu 7, 

rozpatrzenie i głosowanie 

 

1364 

01:24:30.200 --> 01:24:31.600 

projektów uchwał. 

 

1365 

01:24:31.600 --> 01:24:35.300 

Na początek druk numer 674 w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii 

 

1366 

01:24:35.300 --> 01:24:37.400 

dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

 

1367 

01:24:37.400 --> 01:24:39.800 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1368 

01:24:39.800 --> 01:24:42.400 

w tym punkcie? 

 

1369 

01:24:42.400 --> 01:24:43.800 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1370 

01:24:43.800 --> 01:24:46.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

1371 

01:24:46.600 --> 01:24:48.200 

druk numer 674. 

 

1372 

01:24:55.400 --> 01:24:58.800 

Bardzo proszę Panie Stanisławie, Pani Krystyno o 

głosowanie. 

 

1373 

01:25:08.400 --> 01:25:09.600 

Nie działa coś? 

 

1374 

01:25:11.300 --> 01:25:15.400 

Poczekajmy. 

 

1375 

01:25:15.400 --> 01:25:20.100 

[niezrozumiałe] Nie, tak nie możemy. 

 

1376 

01:25:20.100 --> 01:25:21.800 

Pani mecenas na zaraz tutaj... 

 

1377 

01:25:21.800 --> 01:25:24.000 

Będziemy czekać. 

 

1378 

01:25:24.000 --> 01:25:26.600 

Panie Sebastianie, niech Pan pomoże. 

 

1379 

01:25:26.600 --> 01:25:29.200 

Trwa ładowanie, tak? 

 

1380 

01:25:29.200 --> 01:25:33.600 

Czyli Internetu nie ma? [niezrozumiałe] Nie ma 

przerwy, 

 

1381 

01:25:33.600 --> 01:25:37.900 

jest głosowanie. No jak? 

 

1382 

01:25:37.900 --> 01:25:40.100 

Pani mecenas... 

 

1383 

01:25:40.100 --> 01:25:41.900 

Jest już, tak? Dziękuję. 

 

1384 

01:25:41.900 --> 01:25:44.300 

Warto czasami poczekać. Za 18 radnych. 
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1385 

01:25:44.300 --> 01:25:45.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1386 

01:25:45.700 --> 01:25:47.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1387 

01:25:47.200 --> 01:25:51.700 

druk numer 675 w sprawie zaliczenia drogi do 

katedry dróg gminnych 

 

1388 

01:25:51.700 --> 01:25:53.200 

i ustalenia ich przebiegu. 

 

1389 

01:25:53.200 --> 01:25:55.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1390 

01:25:55.400 --> 01:25:57.200 

z tym punkcie? 

 

1391 

01:25:57.200 --> 01:25:59.100 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1392 

01:25:59.100 --> 01:26:02.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1393 

01:26:08.500 --> 01:26:11.200 

Za 18 radnych. 

 

1394 

01:26:11.200 --> 01:26:12.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1395 

01:26:12.600 --> 01:26:14.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1396 

01:26:14.100 --> 01:26:18.600 

druk numer 676 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi 

 

1397 

01:26:18.600 --> 01:26:21.200 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu. 

 

1398 

01:26:21.200 --> 01:26:23.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1399 

01:26:23.600 --> 01:26:24.800 

w tym punkcie? 

 

1400 

01:26:24.800 --> 01:26:26.100 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1401 

01:26:26.100 --> 01:26:28.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1402 

01:26:36.000 --> 01:26:37.100 

Dziękuję. 

 

1403 

01:26:37.100 --> 01:26:38.800 

Za 18 radnych. 

 

1404 

01:26:38.800 --> 01:26:40.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1405 

01:26:40.700 --> 01:26:48.600 

Druk nr 677 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na 2023 rok. 

 

1406 

01:26:48.600 --> 01:26:51.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrza 

chciałby zabrać głos 

 

1407 

01:26:51.100 --> 01:26:53.500 

w tym punkcie? Tutaj mamy autopoprawki. Bardzo 

proszę Panie burmistrzu. 

 

1408 
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01:26:53.500 --> 01:26:56.800 

- Panie przewodniczący, szanowni Państwo. 

 

1409 

01:26:56.800 --> 01:27:01.000 

To, o czym wspominaliśmy już na komisjach, 

 

1410 

01:27:01.000 --> 01:27:03.600 

chcielibyśmy wprowadzić autopoprawki. 

 

1411 

01:27:03.900 --> 01:27:05.400 

Mamy dwie dodatkowe rzeczy. 

 

1412 

01:27:05.400 --> 01:27:09.600 

Bardzo proszę Pana Marcina o przedstawienie tych 

oto poprawek. 

 

1413 

01:27:09.600 --> 01:27:14.300 

- Panie przewodniczący, szanowni Państwo. 

 

1414 

01:27:14.300 --> 01:27:17.400 

Tak jak Pan burmistrz powiedział, omawialiśmy to 

zarówno na komisji, 

 

1415 

01:27:17.400 --> 01:27:19.300 

jak i na piątkowym spotkaniu z szefami klubów. 

 

1416 

01:27:19.300 --> 01:27:22.600 

Tak naprawdę 3 autopoprawki. 

 

1417 

01:27:22.600 --> 01:27:25.800 

Pierwsza autopoprawka - 650 000 zł zwiększenie 

planu wydatków 

 

1418 

01:27:25.800 --> 01:27:28.000 

na dofinansowanie do zakupu średniego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego 

 

1419 

01:27:28.000 --> 01:27:30.200 

dla OSP Mozów. 

 

1420 

01:27:30.200 --> 01:27:35.300 

Druga propozycja - 500 000 zł zwiększenie na 

zadanie 

 

1421 

01:27:35.300 --> 01:27:39.200 

remont i termomodernizacja Szkoły Podstawowej w 

Brodach i co się 

 

1422 

01:27:39.200 --> 01:27:42.100 

z tym wiąże, źródło finansowania, czyli zwiększenie 

planu przychodów 

 

1423 

01:27:42.100 --> 01:27:46.200 

jako wolne środki z lat ubiegłych - kwota 1150000 zł 

na sfinansowanie 

 

1424 

01:27:46.200 --> 01:27:49.000 

tych dwóch zadań. Dziękuję bardzo. 

 

1425 

01:27:49.000 --> 01:27:50.400 

- Dziękuję. 

 

1426 

01:27:50.400 --> 01:27:52.400 

Jeśli Państwo pozwolicie, tak ja tylko dopowiem, 

 

1427 

01:27:52.400 --> 01:27:54.900 

bo to są dwa ważne elementy, które chciałbym żeby 

wybrzmiały. 

 

1428 

01:27:54.900 --> 01:27:59.100 

Po raz pierwszy to dofinansowanie wozu 

strażackiego będzie 

 

1429 

01:27:59.100 --> 01:28:01.300 

realizowane w formie dotacji przez OSP. 

 

1430 

01:28:01.300 --> 01:28:03.300 

To jest pewne [niezrozumiałe] Ja to Państwu 

mówiłem, 

 

1431 

01:28:03.300 --> 01:28:08.400 

ale chciałbym, żeby to wybrzmiało i w związku z tym 

też deklaruję to, 
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1432 

01:28:08.400 --> 01:28:10.900 

co mówiłem na komisjach. My na pewno będziemy 

próbowali uzyskać 

 

1433 

01:28:10.900 --> 01:28:16.500 

jeszcze dodatkowe wsparcie zewnętrzne, jeśli tylko 

będzie takie możliwe. 

 

1434 

01:28:16.500 --> 01:28:21.100 

Mówiąc bardzo obrazowo, rok temu przewidywania 

zakupu takiego 

 

1435 

01:28:21.500 --> 01:28:24.900 

średniego wozu to było około 900 000 zł. 

 

1436 

01:28:24.900 --> 01:28:28.800 

Dziś wiemy, że to jest około 1 100 000 zł i stąd jest 

ta różnica tych 

 

1437 

01:28:28.800 --> 01:28:32.700 

200 000 zł jakby więcej, niż wstępnie zakładaliśmy, 

tak? 

 

1438 

01:28:32.700 --> 01:28:35.100 

- Dziękuję. 

 

1439 

01:28:35.100 --> 01:28:37.700 

Czyli tak naprawdę mamy dwie poprawki i źródło 

finansowania, 

 

1440 

01:28:37.700 --> 01:28:39.900 

i tutaj jest pytanie do Państwa radnych, 

 

1441 

01:28:39.900 --> 01:28:42.800 

czy chcecie to głosować oddzielnie, czy razem? 

 

1442 

01:28:42.800 --> 01:28:46.700 

No to jeżeli ktoś z Państwa radnych powie, 

 

1443 

01:28:46.700 --> 01:28:49.000 

że chciałby oddzielnie, to będziemy to głosować 

oddzielnie. 

 

1444 

01:28:49.000 --> 01:28:51.700 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz się 

zgłasza do głosu. 

 

1445 

01:28:51.700 --> 01:28:54.900 

- Mam jeszcze dwa pytania Panie burmistrzów, 

 

1446 

01:28:54.900 --> 01:28:57.100 

może do Pana skarbnika. 

 

1447 

01:28:57.100 --> 01:29:03.600 

Punkt 6, kwestia przeznaczonych 3 milionów na 

opracowanie koncepcji 

 

1448 

01:29:03.600 --> 01:29:08.600 

węzła S3 Północ. 

 

1449 

01:29:08.600 --> 01:29:13.000 

Zmniejszamy o kwotę 964000 zł, rozumiem. 

 

1450 

01:29:13.000 --> 01:29:17.300 

Pytanie mam, co z resztą kwoty, bo jeśli sobie już 

powiedzieliśmy 

 

1451 

01:29:17.300 --> 01:29:21.100 

w tej kadencji, że w tym roku opracowujemy tylko 

natężenie ruchu, 

 

1452 

01:29:21.100 --> 01:29:25.900 

to co z pozostałą kwotą 2 milionów złotych? 

 

1453 

01:29:25.900 --> 01:29:27.300 

Rozumiem, że ona przechodzi na środki wolne? 

 

1454 

01:29:27.300 --> 01:29:30.800 

Punkt 9, czyli kwestia ulicy Leśnej... 

 

1455 

01:29:30.800 --> 01:29:35.200 
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Trochę jest to w mojej ocenie... 

 

1456 

01:29:35.200 --> 01:29:36.600 

Mam może pytanie. 

 

1457 

01:29:36.600 --> 01:29:43.000 

W jakim kierunku planujemy opracować koncepcję 

ukierunkowania ciągu 

 

1458 

01:29:43.000 --> 01:29:47.900 

pieszo-rowerowego w kierunku TK-Maxx i z 

powrotem do miasta, 

 

1459 

01:29:47.900 --> 01:29:55.200 

bowiem na ulicy Hermana mamy przygotowaną 

dokumentację oświetlenia, 

 

1460 

01:29:55.200 --> 01:29:56.400 

której nie realizujemy. 

 

1461 

01:29:56.400 --> 01:29:59.700 

Ci piesi będą tamtędy iść, się poruszają, 

 

1462 

01:29:59.700 --> 01:30:05.600 

a kilkaset metrów dalej na łuku drogi budujemy 

przejście dla pieszych 

 

1463 

01:30:05.600 --> 01:30:07.600 

w kierunku dawnego senatora. 

 

1464 

01:30:07.600 --> 01:30:13.300 

W zeszłym roku proponowałem, ażeby przejście dla 

pieszych zrobić 

 

1465 

01:30:13.300 --> 01:30:18.200 

na wysokości działek i to poniekąd by połączyło te 

dwie inwestycje, 

 

1466 

01:30:18.200 --> 01:30:26.200 

czyli dzisiejszą zmianę czy dojście do tego przejścia 

pod drogą S3 

 

1467 

01:30:26.200 --> 01:30:28.200 

i w kierunku senatora zbudować chodnik. 

 

1468 

01:30:28.200 --> 01:30:32.000 

Niestety nie uzyskało to aprobaty, a dzisiaj widzimy, 

 

1469 

01:30:32.000 --> 01:30:33.200 

że budujemy z jednej strony... 

 

1470 

01:30:33.200 --> 01:30:35.600 

I słusznie... 

 

1471 

01:30:35.800 --> 01:30:37.000 

Ciąg pieszo-rowerowy w kierunku TK-Maxx, 

 

1472 

01:30:37.300 --> 01:30:41.400 

ale nie wiem, w jakim kierunku piesi mają z 

powrotem wracać... 

 

1473 

01:30:41.400 --> 01:30:43.100 

Czy ulicą Modrzańską, ulicą Hermana, 

 

1474 

01:30:43.100 --> 01:30:46.900 

czy może starą drogą na [niezrozumiałe] I to na 

razie tyle. 

 

1475 

01:30:46.900 --> 01:30:49.600 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie burmistrzu. 

 

1476 

01:30:50.400 --> 01:30:52.900 

- Tu być może Pan Marcin uzupełni moją 

odpowiedź. 

 

1477 

01:30:52.900 --> 01:30:54.300 

Panie Piotrze. 

 

1478 

01:30:54.300 --> 01:30:59.200 

Jeśli chodzi o zmiany w budżecie, to ona zwalnia 

kwotę kredytu, 

 

1479 
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01:30:59.200 --> 01:31:02.200 

natomiast to nie jest tak, że my przestajemy 

realizować to zadanie, 

 

1480 

01:31:02.200 --> 01:31:03.800 

tylko płatności w tym roku nie będzie, 

 

1481 

01:31:03.800 --> 01:31:07.600 

tak? To już wiemy, że będzie w tym roku tylko ta 

płatność związana 

 

1482 

01:31:07.600 --> 01:31:10.500 

z natężeniem ruchu, z badaniem natężenia ruchu. 

 

1483 

01:31:10.600 --> 01:31:14.200 

Mam nadzieję, liczę na to, przed wakacjami te 

dokumenty będą, 

 

1484 

01:31:14.200 --> 01:31:16.300 

będziemy mogli przystąpić do tego kolejnego etapu, 

 

1485 

01:31:16.300 --> 01:31:18.100 

natomiast jeśli chodzi o... 

 

1486 

01:31:18.100 --> 01:31:22.700 

Ja o tym mówiłem chyba Państwu już na ostatniej 

sesji, 

 

1487 

01:31:22.700 --> 01:31:24.700 

tylko tyle, że nie chcieliśmy tego autopoprawką 

wprowadzać, 

 

1488 

01:31:25.000 --> 01:31:27.400 

że jakby robimy to również po to, 

 

1489 

01:31:27.400 --> 01:31:31.100 

żeby rozstrzygnąć postępowanie na dokumentację 

związaną z centrum 

 

1490 

01:31:31.100 --> 01:31:35.800 

przesiadkowym, bo jakby to w cudzysłowie blokuje 

nam procedury, 

 

1491 

01:31:35.800 --> 01:31:39.300 

natomiast co do przejścia, to tutaj małe 

sprostowanie. 

 

1492 

01:31:39.300 --> 01:31:41.800 

Nie w kierunku TK-Maxx, tylko w kierunku CTP, 

 

1493 

01:31:42.300 --> 01:31:50.500 

i różnica jest taka w tym rozwiązaniu, że to przejście 

w kierunku 

 

1494 

01:31:50.500 --> 01:31:54.900 

ulicy Zachodniej jest jakby niejako powiązane i to 

jakby też wynikło 

 

1495 

01:31:54.900 --> 01:31:57.300 

w trakcie... To Państwo wiecie, bo też była na ten 

temat dyskusja, 

 

1496 

01:31:57.300 --> 01:32:01.200 

że to wynikło też w trakcie opracowywania ronda 

przy ulicy 

 

1497 

01:32:01.200 --> 01:32:04.500 

Warszawskiej, że te dwa rozwiązania ze sobą muszą 

być spójne 

 

1498 

01:32:04.500 --> 01:32:07.500 

i powiązane, stąd jedno jak gdyby z drugim jest 

połączone, 

 

1499 

01:32:07.500 --> 01:32:09.000 

natomiast to, o którym Pan mówił, 

 

1500 

01:32:10.800 --> 01:32:14.100 

powinno wywołać budowę zadania zupełnie 

nowego, 

 

1501 

01:32:14.100 --> 01:32:18.600 

długiego ciągu od ulicy Leśnej w kierunku ulicy 

Warszawskiej, 
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1502 

01:32:18.600 --> 01:32:21.700 

tak? Tam też musiałby powstać chodnik, 

 

1503 

01:32:21.700 --> 01:32:23.500 

tu natomiast mówimy na dzisiaj o... 

 

1504 

01:32:23.500 --> 01:32:25.200 

I może warto to powiedzieć... 

 

1505 

01:32:25.200 --> 01:32:29.900 

Mówiliśmy, ale że chcemy to zrobić w formie ZRID i 

przejąć jakby 

 

1506 

01:32:29.900 --> 01:32:33.300 

tylko ten fragment dotyczący tego przejścia po 

drugiej stronie 

 

1507 

01:32:33.300 --> 01:32:35.500 

w okolicy zbiornika na wodę deszczową. 

 

1508 

01:32:35.800 --> 01:32:42.700 

Liczymy na to, że też ten inwestor będzie w tym 

zadaniu przynajmniej 

 

1509 

01:32:42.700 --> 01:32:43.900 

częściowo partycypował, tak? 

 

1510 

01:32:43.900 --> 01:32:48.700 

A chcemy wykorzystać istniejący ciąg wzdłuż S. 

 

1511 

01:32:48.700 --> 01:32:51.000 

- Dziękuję bardzo. 

 

1512 

01:32:51.000 --> 01:32:52.700 

Proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

1513 

01:32:52.700 --> 01:32:59.600 

- Panie burmistrzu, Panie przewodniczący, szanowni 

radni, goście. 

 

1514 

01:32:59.600 --> 01:33:02.100 

Mam kilka pytań związanych z budżetem. 

 

1515 

01:33:02.100 --> 01:33:03.200 

Pierwsze pytanie. 

 

1516 

01:33:03.200 --> 01:33:07.200 

Jaką kwotą dysponujemy, jeśli chodzi o wolne 

środki? 

 

1517 

01:33:07.200 --> 01:33:08.300 

To jest pierwsza rzecz. 

 

1518 

01:33:09.500 --> 01:33:15.100 

Druga rzecz dotycząca koncepcji, którą zgłaszałem 

już nie pierwszy 

 

1519 

01:33:15.100 --> 01:33:18.400 

raz, o której z Panem burmistrzem też 

rozmawialiśmy. 

 

1520 

01:33:18.400 --> 01:33:24.500 

Chodzi o organizację ruchu drogowego w 

przestrzeni między ulicami 

 

1521 

01:33:24.500 --> 01:33:28.100 

Przemysłowa, Kościuszki, Armii Krajowej, 

 

1522 

01:33:28.100 --> 01:33:30.500 

Piaskowa. 

 

1523 

01:33:30.500 --> 01:33:36.400 

I w związku z tym, że kompetentnym organem do 

wydawania warunków 

 

1524 

01:33:36.400 --> 01:33:38.900 

zabudowy jest między innymi Gmina Sulechów, 

 

1525 

01:33:38.900 --> 01:33:44.500 

a planowana zabudowa wielorodzinna 

mieszkaniowa może spowodować 



Strona 65 z 130 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.5.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 18 kwietnia 2023 r. 

 

1526 

01:33:44.500 --> 01:33:49.400 

utrudnienia, stąd też ponawiam prośbę i 

wprowadzenia zadania takim 

 

1527 

01:33:49.400 --> 01:33:52.300 

koncepcji, aby ją po prostu opracować. 

 

1528 

01:33:52.300 --> 01:33:58.300 

Nie chciałbym po prostu, aby powstała taka 

sytuacja, i twardo stoję 

 

1529 

01:33:58.300 --> 01:34:02.300 

przy tym stanowisku, żebyśmy po prostu reagowali 

po fakcie. 

 

1530 

01:34:02.300 --> 01:34:05.300 

I stąd też mam taką prośbę. 

 

1531 

01:34:05.300 --> 01:34:11.400 

Kolejna rzecz dotyczy kwestii ustaleń, 

 

1532 

01:34:11.400 --> 01:34:15.300 

która miała zapaść w przeciągu ostatniego miesiąca. 

 

1533 

01:34:15.300 --> 01:34:20.200 

Rozmawiamy o zapisie w budżecie przeznaczenia 

środków w ramach 

 

1534 

01:34:20.200 --> 01:34:23.600 

działań profilaktyki alkoholowej. 

 

1535 

01:34:23.600 --> 01:34:28.400 

To, co tutaj Panowie radni też się zarzekali, 

 

1536 

01:34:28.400 --> 01:34:31.600 

to przez miesiąc temat, o który prosiłem, 

 

1537 

01:34:31.600 --> 01:34:38.200 

że poddamy dyskusji, nie wrócił, więc obawiam się, 

 

1538 

01:34:38.200 --> 01:34:42.100 

żeby nie było też tak z pozostałymi założeniami, 

 

1539 

01:34:42.100 --> 01:34:43.900 

które dotyczyły wcześniejszej dyskusji. 

 

1540 

01:34:43.900 --> 01:34:48.800 

Stąd też składam wniosek najdalej idący, 

 

1541 

01:34:48.800 --> 01:34:55.500 

aby środki w ramach zadania dotyczącego Parku 

Tadeusza 

 

1542 

01:34:55.500 --> 01:35:00.600 

Kościuszki w całości przeznaczyć na realizację 

zadania w Parku 

 

1543 

01:35:00.600 --> 01:35:05.400 

Sulecha, poszerzając o wydatki związane z zakresem 

inwestycyjnym. 

 

1544 

01:35:05.400 --> 01:35:07.800 

To, na czym zależało Panu skarbnikowi. 

 

1545 

01:35:07.800 --> 01:35:14.800 

Czyli tą kwotę nie usuwam, tylko po prostu 

przeznaczam na jedno zadanie. 

 

1546 

01:35:14.800 --> 01:35:17.300 

O to wnoszę, że tak powiem. Dziękuję bardzo. 

 

1547 

01:35:17.300 --> 01:35:19.300 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie burmistrzu. 

 

1548 

01:35:19.300 --> 01:35:23.200 

- Panie Sebastianie. 

 

1549 

01:35:23.200 --> 01:35:27.600 

Tutaj odnośnie tej koncepcji, może od tego 

rozpocznę. 
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1550 

01:35:27.600 --> 01:35:32.400 

Jak Państwo wiecie, większość tych dróg 

wykazanych w tym wyliczonym 

 

1551 

01:35:32.400 --> 01:35:38.500 

przez Pana obszarze to są drogi innych zarządców i 

nie wyobrażam 

 

1552 

01:35:38.500 --> 01:35:41.900 

sobie takiej sytuacji, żeby bez rozmowy z nimi 

rozpocząć tą 

 

1553 

01:35:41.900 --> 01:35:49.000 

procedurę, czyli podobnie jak w przypadku węzła S3 

Północ, tak? 

 

1554 

01:35:49.000 --> 01:35:50.500 

Czyli powiem tak wprost. 

 

1555 

01:35:50.500 --> 01:35:54.800 

Tutaj mamy generalną, Zarząd Dróg Wojewódzkich i 

mamy Starostwo 

 

1556 

01:35:54.800 --> 01:35:58.900 

Powiatowe, i my mam wstępnie wyliczone... 

 

1557 

01:35:58.900 --> 01:36:02.000 

Pani kierownik określiła to na kwotę co najmniej 

150 000 zł 

 

1558 

01:36:02.000 --> 01:36:06.100 

przygotowywanie zewnętrznej dokumentacji. 

 

1559 

01:36:06.100 --> 01:36:08.800 

No moje zdanie jest takie, że nie chciałbym... 

 

1560 

01:36:08.800 --> 01:36:12.100 

Tu Pan Marcin zaraz odpowie, ile tych wolnych 

środków jeszcze jest, 

 

1561 

01:36:12.100 --> 01:36:14.500 

jak wiele pewnie jakichś tam znaków zapytania, 

 

1562 

01:36:14.500 --> 01:36:17.800 

ale nie chciałbym tego zadania wprowadzać teraz 

na tym etapie. 

 

1563 

01:36:17.800 --> 01:36:20.200 

Wolałbym, że jeśli mielibyśmy o tym rozmawiać, 

 

1564 

01:36:20.200 --> 01:36:24.100 

to raczej w kontekście przyszłego budżetu, 

 

1565 

01:36:24.100 --> 01:36:25.700 

natomiast jeśli chodzi o profilaktykę... 

 

1566 

01:36:25.700 --> 01:36:27.500 

Panie Sebastianie. 

 

1567 

01:36:27.500 --> 01:36:31.100 

Proszę mnie poprawić, jeśli się mylę, 

 

1568 

01:36:31.100 --> 01:36:37.700 

ale po tym naszym spotkaniu jeszcze przed ubiegłą 

sesją piątkową 

 

1569 

01:36:37.700 --> 01:36:41.600 

z szefami klubów ja też sygnalizował Państwu, 

 

1570 

01:36:41.600 --> 01:36:43.700 

że jest do wglądu przecież też ten dokument, 

 

1571 

01:36:43.900 --> 01:36:48.000 

jakby ta koncepcja i ten plan związany z placami 

zabaw dostępną Pani 

 

1572 

01:36:48.000 --> 01:36:51.600 

Marty Gilarskiej i z niego naprawdę dużo wynika. 

 

1573 

01:36:51.700 --> 01:36:53.600 

Jeśli ktoś z Państwa ma wątpliwości, jak, 
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1574 

01:36:53.600 --> 01:36:55.500 

w jakiej kolejności, kiedy co, 

 

1575 

01:36:55.500 --> 01:36:58.100 

to według mnie to, co Pan zgłosił, 

 

1576 

01:36:58.100 --> 01:37:00.600 

jakby nie wyklucza tego w żaden sposób, tak? 

 

1577 

01:37:00.600 --> 01:37:02.300 

Natomiast według mnie też pokazuje, 

 

1578 

01:37:02.300 --> 01:37:06.500 

że nasze działanie jest ze wszech miar słuszne, 

 

1579 

01:37:06.500 --> 01:37:10.300 

bo udało nam się chociażby na Park Sulecha właśnie 

pozyskać w ramach 

 

1580 

01:37:10.300 --> 01:37:13.100 

tej Lubuskiej Bazy Sportowej środki, 

 

1581 

01:37:13.100 --> 01:37:19.200 

a to z kolei zdanie Pana Marcina Skarbnika, 

 

1582 

01:37:19.200 --> 01:37:24.900 

że nie chciałby pewnych rzeczy łączyć w sensie 

finansowania po to, 

 

1583 

01:37:24.900 --> 01:37:28.200 

żeby później nie narażać się na zdwojone kontrole, 

 

1584 

01:37:28.200 --> 01:37:32.000 

tak? I moje zdanie jest takie... 

 

1585 

01:37:32.000 --> 01:37:36.400 

Też moje zdanie, że chyba jednak lepiej to 

rozgraniczać i wolałbym, 

 

1586 

01:37:36.400 --> 01:37:38.500 

żebyśmy w tym kierunku nie szli, a wydaje mi się, 

 

1587 

01:37:38.500 --> 01:37:42.700 

że ta przestrzeń w tym roku znowu po raz kolejny 

zyska kolejne, 

 

1588 

01:37:42.900 --> 01:37:48.300 

chyba bardzo fajne elementy i właściwie pozostaje 

nam to, 

 

1589 

01:37:48.500 --> 01:37:51.300 

o czym z Państwem rozmawialiśmy, ale to przy 

okazji zadań 

 

1590 

01:37:51.300 --> 01:37:54.900 

budżetowych, bo przecież też w uzgodnieniu z 

Państwem wycofaliśmy 

 

1591 

01:37:54.900 --> 01:38:01.500 

między innymi kwestię utwardzenia dojść w samym 

obrębie parku. 

 

1592 

01:38:01.500 --> 01:38:05.300 

To byłby już taki element troszkę spinający, 

 

1593 

01:38:05.300 --> 01:38:08.700 

tak? My już tam naprawdę zgodnie z tym 

projektem... 

 

1594 

01:38:08.700 --> 01:38:15.000 

Ja może wrzucę też takie zdjęcie, ale polecam 

Państwu kontakt z Panią 

 

1595 

01:38:15.000 --> 01:38:20.400 

Martą. Tam jest przecież wyrysowany od roku 

bodajże 2019 plan 

 

1596 

01:38:20.400 --> 01:38:22.000 

gospodarowania tej przestrzeni. 

 

1597 

01:38:22.000 --> 01:38:23.900 

Na pewno od 2019... 
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1598 

01:38:23.900 --> 01:38:25.900 

I myślę, że z niego bardzo dużo wynika. 

 

1599 

01:38:25.900 --> 01:38:29.100 

Panie Marcinie, gdyby Pan mógł jeszcze w 

kontekście środków. 

 

1600 

01:38:29.100 --> 01:38:30.700 

- Panie przewodniczący, szanowni Państwo. 

 

1601 

01:38:30.700 --> 01:38:32.600 

Panie Sebastianie. 

 

1602 

01:38:32.600 --> 01:38:33.900 

Na tą chwilę mamy po... 

 

1603 

01:38:33.900 --> 01:38:36.100 

Jeżeli Państwo wyrazicie zgodę na te dwie 

autopoprawki, 

 

1604 

01:38:36.100 --> 01:38:37.200 

które finansujemy z wolnych środków, 

 

1605 

01:38:37.200 --> 01:38:41.600 

zostanie nam około 6000000 zł wolnych środków 

do wprowadzenia. 

 

1606 

01:38:41.600 --> 01:38:45.500 

Według mnie jest to kwota co najmniej o 2 miliony 

albo 

 

1607 

01:38:45.500 --> 01:38:47.800 

około 3 milionów złotych mniej ze względu, 

 

1608 

01:38:47.800 --> 01:38:51.000 

że w tym roku po dwóch latach przerwy szacuję, 

 

1609 

01:38:51.000 --> 01:38:54.800 

że będziemy musieli na sesję wrześniową 

wprowadzić wzrost wynagrodzeń 

 

1610 

01:38:54.800 --> 01:39:00.800 

dla oświaty. 7,8% wynagrodzeń, które nauczyciele 

mieli wypłacone 

 

1611 

01:39:00.800 --> 01:39:03.800 

w marcu z wyrównaniem od 1 stycznia, w żaden 

sposób nie mamy 

 

1612 

01:39:03.800 --> 01:39:05.500 

zabezpieczone w budżecie. 

 

1613 

01:39:05.500 --> 01:39:07.700 

Uchwała budżetowa Państwa została przyjęta na 

początku lutego, 

 

1614 

01:39:07.700 --> 01:39:12.100 

rozporządzenie Ministerstwa Edukacji Narodowej o 

wypłacie tych 

 

1615 

01:39:12.100 --> 01:39:15.000 

zwiększonych wynagrodzeń było w marcu. 

 

1616 

01:39:15.000 --> 01:39:16.900 

W żaden sposób w budżecie tego nie mieliśmy. 

 

1617 

01:39:16.900 --> 01:39:20.100 

CUW pracuje nad oszacowaniem tej kwoty, 

 

1618 

01:39:20.100 --> 01:39:22.200 

ale myślę, że to jest co najmniej kwota 2 milionów 

złotych, 

 

1619 

01:39:22.200 --> 01:39:24.500 

więc gdzieś tam domyślnie myślę, 

 

1620 

01:39:24.500 --> 01:39:26.000 

że 3 miliony złotych możemy mówić, 

 

1621 

01:39:26.000 --> 01:39:30.000 

że mamy w głowie, a mamy kilka wniosków takich, 
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1622 

01:39:30.000 --> 01:39:34.600 

gdzie będzie też dyskusja, choćby dofinansowanie 

do naszego szpitala, 

 

1623 

01:39:34.600 --> 01:39:37.000 

tak? Oddział rehabilitacji, gdzie uważam, 

 

1624 

01:39:37.000 --> 01:39:40.200 

że na pozostałe zadania już zaczynają nam się środki 

kończyć, 

 

1625 

01:39:40.200 --> 01:39:43.600 

tak? Jesteśmy przed wieloma przetargami i też 

widzimy zagrożenie, 

 

1626 

01:39:43.600 --> 01:39:47.100 

gdzie trzeba będzie może takie ruchy zrobić jak w 

przypadku choćby 

 

1627 

01:39:47.100 --> 01:39:50.300 

tych dzisiejszych autopoprawek, gdzie szacowaliśmy 

na wkład własny 

 

1628 

01:39:50.300 --> 01:39:53.600 

do szkoły w Brodach 100 000 zł, a nagle zrobiło się 

600000 zł. 

 

1629 

01:39:53.600 --> 01:39:58.500 

Przed nami duże przetargi i jest pełen obaw do tych 

przetargów, 

 

1630 

01:39:58.500 --> 01:40:01.400 

ale na tą chwilę potwierdzam, wolnych środków 

jeszcze mamy około 

 

1631 

01:40:01.400 --> 01:40:03.100 

6 milionów zł. Dziękuję bardzo. 

 

1632 

01:40:03.100 --> 01:40:04.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

1633 

01:40:04.300 --> 01:40:06.200 

Proszę, Pan Radny Sebastian Różycki ad vocem. 

 

1634 

01:40:06.400 --> 01:40:09.800 

- Panie burmistrzu, Panie przewodniczący, szanowni 

radni. 

 

1635 

01:40:09.800 --> 01:40:12.400 

Dziękuję za informację, jeśli chodzi o wolne środki, 

 

1636 

01:40:12.400 --> 01:40:14.800 

i taką sugestię miałbym. 

 

1637 

01:40:14.800 --> 01:40:18.100 

Czy moglibyśmy przy każdej sesji przy sprawozdaniu 

budżetowym, 

 

1638 

01:40:18.100 --> 01:40:22.300 

kiedy dokonujemy jakichś zmian, informacji, w jakiej 

wysokości te 

 

1639 

01:40:22.300 --> 01:40:23.600 

środki się znajdują na dany moment. 

 

1640 

01:40:23.600 --> 01:40:27.400 

Myślę, że to w jakiś sposób radnym też by 

obrazowało, 

 

1641 

01:40:27.600 --> 01:40:30.900 

czy ta sakiewka o nazwie 'wolne środki' 

 

1642 

01:40:30.900 --> 01:40:35.200 

to jest taka sakwa bez dna, czy po prostu można 

ewentualnie 

 

1643 

01:40:35.200 --> 01:40:39.700 

też składać inne propozycje, żeby wprowadzić do 

budżetu? 

 

1644 

01:40:39.700 --> 01:40:41.300 

To jest jedna rzecz. 
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1645 

01:40:41.300 --> 01:40:42.500 

Druga kwestia, Panie burmistrzu. 

 

1646 

01:40:42.500 --> 01:40:46.700 

Tak, zgadzam się z Panem w całości i dalej 

potwierdzam, 

 

1647 

01:40:46.700 --> 01:40:55.800 

że zadanie ze środków w ramach działań 

profilaktycznych zostało przez 

 

1648 

01:40:55.800 --> 01:41:02.000 

Pana i służby udostępnione, jednakże ja tutaj chcę 

zadziałać 

 

1649 

01:41:02.000 --> 01:41:07.000 

na poczucie dyscypliny wobec siebie i innych 

radnych. 

 

1650 

01:41:07.000 --> 01:41:13.000 

Po to było działanie miesiąc temu usuwające ten 

zakres zadań, 

 

1651 

01:41:13.000 --> 01:41:18.300 

że miała zostać poddana dyskusja, czy jedynym 

rozwiązaniem jest 

 

1652 

01:41:18.300 --> 01:41:21.300 

wyłącznie propozycja zaproponowana przez Pana 

burmistrza. 

 

1653 

01:41:21.300 --> 01:41:25.200 

Miała się odbyć dyskusja, do której nie doszło, 

 

1654 

01:41:25.200 --> 01:41:29.400 

a przypominam, że te środki można byłoby 

próbować wykorzystać 

 

1655 

01:41:29.400 --> 01:41:31.900 

w zupełnie inny sposób. 

 

1656 

01:41:31.900 --> 01:41:34.900 

Realizujemy zadania chociażby na terenie Ośrodka 

Sportu i Rekreacji. 

 

1657 

01:41:34.900 --> 01:41:38.600 

Być może to zadanie można byłoby zrealizować na 

tym terenie... 

 

1658 

01:41:38.600 --> 01:41:40.200 

Może w różnych szkołach. 

 

1659 

01:41:40.200 --> 01:41:43.400 

Niestety do tego nie dochodzi. 

 

1660 

01:41:43.400 --> 01:41:48.800 

Dlatego ja chcę tym sygnałem dać Państwu bodziec 

do tego, 

 

1661 

01:41:48.800 --> 01:41:53.800 

żebyście zaczęli po prostu też dyscyplinować siebie 

samych. Dziękuję bardzo. 

 

1662 

01:41:53.800 --> 01:41:56.100 

- Dziękuję. 

 

1663 

01:41:56.100 --> 01:41:58.300 

Pan skarbnik się zgłosił i uświadomi nas, 

 

1664 

01:41:58.300 --> 01:42:01.400 

że to sakiewka ma dno i jeszcze jest kredyt też 

zaplanowany 

 

1665 

01:42:01.400 --> 01:42:05.300 

na poziomie chyba 10 milionów złotych w tym roku, 

nie? 

 

1666 

01:42:05.300 --> 01:42:06.300 

Bardzo proszę Panie skarbniku. 

 

1667 

01:42:08.400 --> 01:42:10.300 

- Szanowni Państwo. 
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1668 

01:42:10.300 --> 01:42:14.100 

W załączniku nr 3 Państwo dokładnie widzicie 

kwotę wolnych środków, 

 

1669 

01:42:14.100 --> 01:42:15.300 

którą wprowadzamy do budżetu. 

 

1670 

01:42:15.300 --> 01:42:18.800 

W tej chwili przed autopoprawką jest to kwota 12 

milionów, 

 

1671 

01:42:18.800 --> 01:42:22.600 

tylko problem jest taki, że do czasu zatwierdzenia 

bilansu przez 

 

1672 

01:42:22.600 --> 01:42:25.600 

Regionalną Izbę Obrachunkową nie mam pewności 

co do tej kwoty, 

 

1673 

01:42:25.600 --> 01:42:30.300 

tak? My bilans tak zwany organu złożymy dopiero 

30 kwietnia do RIO, 

 

1674 

01:42:30.300 --> 01:42:33.500 

więc ja oficjalnie Państwu kwoty wolnych środków 

nie mogę powiedzieć, 

 

1675 

01:42:33.500 --> 01:42:35.200 

bo to zatwierdza bilans, tak? 

 

1676 

01:42:35.200 --> 01:42:37.900 

Ja mniej więcej mam wyliczone, więc mogę 

powiedzieć, 

 

1677 

01:42:37.900 --> 01:42:40.600 

jaka mniej więcej to jest kwota, czyli w okolicach 19 

milionów 

 

1678 

01:42:40.600 --> 01:42:42.700 

złotych, ale to potwierdzi bilans... 

 

1679 

01:42:42.700 --> 01:42:47.200 

Bilans, który złożę do 30 kwietnia, więc od tej daty 

ja mogę mniej 

 

1680 

01:42:47.200 --> 01:42:50.100 

więcej oficjalnie mówić, a gdzieś w okolicach 

połowy maja, 

 

1681 

01:42:50.100 --> 01:42:52.900 

koniec maja zatwierdzi to RIO i wtedy mogę 

Państwu powiedzieć 

 

1682 

01:42:52.900 --> 01:42:57.000 

spokojnie, że mamy taką kwotę i mogę podawać tą 

kwotę co sesję. 

 

1683 

01:42:57.000 --> 01:42:58.500 

Żadnego problemu nie ma. 

 

1684 

01:42:58.500 --> 01:43:00.600 

Natomiast co do dyskusji na temat tych placów 

zabaw... 

 

1685 

01:43:00.600 --> 01:43:03.300 

Szanowni Państwo, bo już tak dużo na temat 

rozmawiamy, 

 

1686 

01:43:03.300 --> 01:43:05.400 

że mam wrażenie, że... 

 

1687 

01:43:05.400 --> 01:43:06.800 

No ta dyskusja już jest dosyć długa, 

 

1688 

01:43:06.800 --> 01:43:09.200 

tak? Także nie zgodzę się, że jej brakuje. 

 

1689 

01:43:09.200 --> 01:43:12.900 

Też zaznaczyliśmy, że będziemy wiedzieli kwotę 

małpek, 

 

1690 

01:43:12.900 --> 01:43:15.600 
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to na pewno z Państwem uzgodnimy, na co 

wprowadzamy, 

 

1691 

01:43:15.600 --> 01:43:20.300 

tak? Te nieszczęsne małpki dosyć luźno można 

wykorzystać, tak? 

 

1692 

01:43:20.300 --> 01:43:22.500 

Czyli nie muszę sprawozdania do [niezrozumiałe] 

składać, 

 

1693 

01:43:22.500 --> 01:43:24.600 

więc tutaj myślę, że Państwa propozycje, 

 

1694 

01:43:24.600 --> 01:43:29.300 

które padały, jak najbardziej są do uwzględnienia i 

na pewno tutaj 

 

1695 

01:43:29.300 --> 01:43:31.700 

wspólnie jakiś front wypracujemy. 

 

1696 

01:43:32.000 --> 01:43:34.800 

Przy okazji tych środków... 

 

1697 

01:43:34.800 --> 01:43:36.600 

No tak jak powiedziałem na komisji... 

 

1698 

01:43:36.600 --> 01:43:39.100 

Miałbym kłopot z częścią Państwa propozycji, 

 

1699 

01:43:39.100 --> 01:43:42.100 

żeby udowodnić, że mogę sfinansować z tych 

środków, tak? 

 

1700 

01:43:42.100 --> 01:43:43.300 

Dziękuję bardzo. 

 

1701 

01:43:43.300 --> 01:43:46.200 

- Dziękuję. Padło trochę tych propozycji. 

 

1702 

01:43:46.200 --> 01:43:48.000 

Ja może jedną wyartykułuję jeszcze raz, 

 

1703 

01:43:48.000 --> 01:43:51.300 

a co publicznie można, żebyśmy budowali takie 

boiska, 

 

1704 

01:43:51.300 --> 01:43:52.800 

jak na Zaciszu wybudowaliśmy, nie? 

 

1705 

01:43:52.800 --> 01:43:56.000 

W innych miejscach w naszej gminie, 

 

1706 

01:43:56.000 --> 01:43:59.800 

tak? No bo jeżeli mamy mieć dodatkowe set tysięcy 

z małpek, 

 

1707 

01:43:59.800 --> 01:44:02.300 

to na pewno to się wpisuje w profilaktykę. 

 

1708 

01:44:02.300 --> 01:44:06.000 

Jeżeli dzieci zamiast latać gdzieś tam nie w tych 

miejscach, 

 

1709 

01:44:06.000 --> 01:44:07.400 

co trzeba, niech biegają po boisku. 

 

1710 

01:44:07.400 --> 01:44:09.300 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

1711 

01:44:09.300 --> 01:44:11.500 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

1712 

01:44:11.500 --> 01:44:12.700 

szanowni radni. 

 

1713 

01:44:12.700 --> 01:44:14.700 

Muszę przeprosić Pana Jana Rerusa, 

 

1714 

01:44:14.700 --> 01:44:18.100 

który czeka na swój głos, ale jedna kwestia. 
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1715 

01:44:18.100 --> 01:44:23.000 

Jeśli chodzi o te wolne środki, w takim razie ja 

łagodzące tutaj tą 

 

1716 

01:44:23.000 --> 01:44:24.200 

informację. 

 

1717 

01:44:24.200 --> 01:44:27.100 

Jeżeli może Pan udostępniać informacje, 

 

1718 

01:44:27.100 --> 01:44:31.100 

że te wolne środki na koniec roku wynosiły tyle, to 

ok. 

 

1719 

01:44:31.100 --> 01:44:34.200 

Może w okresach kwartalnych tam Pan podawać 

nam to saldo, 

 

1720 

01:44:34.200 --> 01:44:37.300 

jeżeli jest to niezgodne z jakimikolwiek przepisami. 

 

1721 

01:44:37.300 --> 01:44:40.200 

Chodzi o to, żeby radni mieli świadomość, 

 

1722 

01:44:40.200 --> 01:44:42.600 

jaką kwotą wolną środków dysponujemy. Dziękuję. 

 

1723 

01:44:42.600 --> 01:44:44.300 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Jan Rerus. 

 

1724 

01:44:44.300 --> 01:44:47.000 

- Dziękuję bardzo. 

 

1725 

01:44:47.000 --> 01:44:54.700 

Na poprzedniej sesji rzeczywiście Pan radny Różycki 

zgłosił usunięcie 

 

1726 

01:44:56.000 --> 01:45:00.300 

z budżetu tych dwóch zadań, jeżeli chodzi o place 

zabaw, 

 

1727 

01:45:00.300 --> 01:45:04.300 

no i zgodziliśmy się wszyscy, że jednak trzeba to 

przedyskutować. 

 

1728 

01:45:04.700 --> 01:45:06.300 

jestem zaskoczony, nie byłem na komisjach, 

 

1729 

01:45:06.300 --> 01:45:09.300 

ale również koledzy i Pan radny Różycki potwierdza, 

 

1730 

01:45:09.300 --> 01:45:13.100 

że w zasadzie stało się tak, że Pan burmistrz 

powtórnie zaproponował 

 

1731 

01:45:13.100 --> 01:45:17.100 

to samo bez dyskusji z radnymi, co powoduje to, 

 

1732 

01:45:17.100 --> 01:45:19.000 

że nie zagłosuję za tym. 

 

1733 

01:45:19.000 --> 01:45:20.200 

Nie można tak traktować radnych. 

 

1734 

01:45:20.200 --> 01:45:23.500 

Skoro radni ustalili, że chcą dyskusję, 

 

1735 

01:45:23.500 --> 01:45:25.200 

no to chcą tej dyskusji. 

 

1736 

01:45:25.200 --> 01:45:26.700 

Pan skarbnik mówi, że ta dyskusja była, 

 

1737 

01:45:27.200 --> 01:45:31.300 

ale pamiętajmy, że mówimy od sesji marcowej do 

teraz, 

 

1738 

01:45:31.300 --> 01:45:33.300 

a ja też nie pamiętam tej dyskusji. 

 

1739 

01:45:33.300 --> 01:45:35.800 
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A pytanie moje jest takie do Pana skarbnika, 

 

1740 

01:45:35.800 --> 01:45:41.100 

bo to idzie z pieniędzy tych w cudzysłowie 

alkoholowych na ten, 

 

1741 

01:45:41.100 --> 01:45:43.800 

no i bardzo dobrze, jeżeli chodzi o 

rozdysponowanie, 

 

1742 

01:45:44.300 --> 01:45:48.000 

ale czy na bezpieczeństwo innego rodzaju? 

 

1743 

01:45:48.000 --> 01:45:53.600 

Mam na myśli tutaj sygnalizację świetlną na 

przejściach dla pieszych. 

 

1744 

01:45:53.600 --> 01:45:55.900 

Czy na takie bezpieczeństwo... 

 

1745 

01:45:55.900 --> 01:45:58.300 

Przy szkołach chodzi mi głównie, właśnie... 

 

1746 

01:45:58.300 --> 01:46:01.800 

Czy na takie bezpieczeństwo z tych pieniędzy 

możemy skorzystać? 

 

1747 

01:46:01.800 --> 01:46:04.800 

Bo tutaj mówimy o dużych pieniądzach, a kiedyś 

takie... 

 

1748 

01:46:04.800 --> 01:46:07.300 

No nie wiem... Z 2 lata temu jak rozpatrywałem, 

 

1749 

01:46:07.300 --> 01:46:11.100 

to takie światła kosztowały około 100 000 zł... 

 

1750 

01:46:11.100 --> 01:46:13.800 

Czyli mówimy o tych samych rzędach wielkości, co 

teraz chcemy na te 

 

1751 

01:46:13.800 --> 01:46:19.300 

place zabaw, ale to bezpieczeństwo przy przejściach 

dla pieszych to 

 

1752 

01:46:19.300 --> 01:46:24.000 

zresztą jakby powinno być priorytetem w ogóle 

gminy w budżecie 

 

1753 

01:46:24.000 --> 01:46:27.500 

zrobienie tego wraz z możliwością wyhamowywania 

samochodów, 

 

1754 

01:46:27.500 --> 01:46:30.300 

jeżeli przekraczają prędkość powyżej 50 km/h, 

 

1755 

01:46:31.000 --> 01:46:34.800 

byłoby super zadaniem, jak mówi tutaj Pan skarbnik 

o tych małpach, 

 

1756 

01:46:34.800 --> 01:46:39.000 

że za małpki będziemy mieli jakieś pieniądze i nie 

będziemy tak mocno 

 

1757 

01:46:39.000 --> 01:46:43.600 

zobowiązani, to jeżeli teraz z tych pieniędzy w 

cudzysłowie 

 

1758 

01:46:43.600 --> 01:46:47.500 

alkoholowych nie można przeznaczać, to może z 

tych małpach by się Pan 

 

1759 

01:46:47.500 --> 01:46:50.500 

burmistrz stanowił, że chociaż jedno czy dwa 

przejścia zrobić 

 

1760 

01:46:50.500 --> 01:46:51.900 

w głównych punktach. 

 

1761 

01:46:51.900 --> 01:46:54.100 

Szkoła 1, 2, gdzie są... 

 

1762 

01:46:54.100 --> 01:46:57.700 
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Armii Krajowej. To są te trzy punkty takie 

najbardziej wrażliwe. Dziękuję. 

 

1763 

01:47:00.400 --> 01:47:02.300 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie burmistrzu. 

 

1764 

01:47:02.300 --> 01:47:04.900 

- Troszkę zaczynając od końca. 

 

1765 

01:47:04.900 --> 01:47:08.000 

Panie Janie. 

 

1766 

01:47:08.100 --> 01:47:11.900 

Generalnie te małpki, tak? Już się trzymajmy tego 

określenia... 

 

1767 

01:47:11.900 --> 01:47:14.100 

Trzy rzeczy. 

 

1768 

01:47:14.100 --> 01:47:16.100 

Po pierwsze, Pan skarbnik... 

 

1769 

01:47:16.100 --> 01:47:17.800 

I to też było mówione podczas dyskusji... 

 

1770 

01:47:17.800 --> 01:47:20.900 

Pan skarbnik może wprowadzić dopiero w 

momencie, 

 

1771 

01:47:20.900 --> 01:47:22.200 

kiedy otrzyma. To jest ta różnica, 

 

1772 

01:47:22.200 --> 01:47:25.500 

że tutaj musi dostać wprost kwotę przelewu, 

 

1773 

01:47:25.700 --> 01:47:28.000 

jeśli tak mogę powiedzieć, na tej podstawie 

dokonać zwiększenia. 

 

1774 

01:47:29.300 --> 01:47:30.400 

Mówimy o małpkach. 

 

1775 

01:47:30.400 --> 01:47:37.700 

Co do możliwości użycia tych środków na 

oświetlenie przejść... 

 

1776 

01:47:37.700 --> 01:47:40.300 

Przykro mi, nie można tego zrobić. 

 

1777 

01:47:40.300 --> 01:47:41.800 

Jest jeszcze... 

 

1778 

01:47:42.600 --> 01:47:46.100 

Byłoby to dość dużym naciągnięciem, tak? 

 

1779 

01:47:46.100 --> 01:47:47.400 

Nie chciałbym też za dużo może powiedzieć... 

 

1780 

01:47:47.400 --> 01:47:51.400 

Naciąg tego, bo mówił o profilaktyce alkoholowej, 

 

1781 

01:47:51.400 --> 01:47:55.300 

i musi też to zadanie niejako wprost wynikać z 

gminnego programu 

 

1782 

01:47:55.300 --> 01:47:57.600 

profilaktyki. 

 

1783 

01:47:57.600 --> 01:47:58.800 

To musi być tam ujęte. 

 

1784 

01:48:00.300 --> 01:48:02.100 

Natomiast troszkę otwierając pewne możliwości, 

 

1785 

01:48:02.100 --> 01:48:05.500 

to też padło podczas dyskusji, między innymi 

podczas ostatniej 

 

1786 

01:48:05.500 --> 01:48:08.100 

komisji, Panie Janie, ale wydaje mi się, 

 

1787 
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01:48:08.100 --> 01:48:09.700 

że miesiąc temu Pan Marcin też to mówił, 

 

1788 

01:48:09.700 --> 01:48:13.600 

że to jest właśnie ta różnica, że te środki funduszu 

alkoholowego, 

 

1789 

01:48:13.600 --> 01:48:16.100 

a małpki posiadają pewną różnice. 

 

1790 

01:48:16.100 --> 01:48:21.500 

Te pierwsze muszą być tak wprost w programie i 

jakby być bardzo łatwe 

 

1791 

01:48:21.500 --> 01:48:27.000 

do udowodnienia, natomiast te małpki to jest już 

trochę szersza 

 

1792 

01:48:27.000 --> 01:48:29.500 

profilaktyka, natomiast też... 

 

1793 

01:48:29.500 --> 01:48:31.600 

To jest moje zdanie, ale to może do 

przedyskutowania... 

 

1794 

01:48:31.600 --> 01:48:37.600 

Nie zaryzykowałbym, że oświetlenie przejścia jest 

możliwe, 

 

1795 

01:48:37.600 --> 01:48:39.500 

organizacja świetlna... 

 

1796 

01:48:39.500 --> 01:48:44.700 

Myślę, że to naprawdę już bardzo szeroko 

musiałyby to być jakoś 

 

1797 

01:48:44.700 --> 01:48:47.000 

uzasadnione. 

 

1798 

01:48:47.000 --> 01:48:50.300 

Natomiast to ten Pan musi się pod tym podpisać, 

 

1799 

01:48:50.300 --> 01:48:54.500 

bo bierze za to odpowiedzialność, i wyartykułował 

to, 

 

1800 

01:48:54.500 --> 01:49:01.900 

że nad pewną rzeczą by się nie podpisał. 

[niezrozumiałe] Musimy 

 

1801 

01:49:01.900 --> 01:49:04.200 

oszczędzać niestety 10%, szanowni Państwo. 

 

1802 

01:49:04.200 --> 01:49:05.700 

Nie chciałem już poruszać tego wątku, 

 

1803 

01:49:05.700 --> 01:49:08.700 

dlaczego niektóre spotkania organizujemy przed 

południem, 

 

1804 

01:49:08.700 --> 01:49:10.800 

ale uwierzcie mi, że nawet takie rzeczy bierzemy 

pod uwagę. 

 

1805 

01:49:10.800 --> 01:49:12.500 

Ja już mówiłem. 

 

1806 

01:49:12.500 --> 01:49:15.800 

dlaczego kończymy w ogóle o 16:00 i zamykamy, 

tak? 

 

1807 

01:49:15.800 --> 01:49:18.100 

- Dziękuję bardzo. 

 

1808 

01:49:18.100 --> 01:49:20.300 

Proszę, Pani Radna Krystyna Jagodzińska- 

Kochaniak. 

 

1809 

01:49:21.600 --> 01:49:24.800 

- Panie przewodniczący, szanowni radni, 

 

1810 

01:49:24.800 --> 01:49:25.900 

Panie burmistrzu. 
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1811 

01:49:25.900 --> 01:49:28.200 

Ja tylko chciałam pewną rzecz uporządkować. 

 

1812 

01:49:29.000 --> 01:49:35.200 

Miesiąc temu rozmawialiśmy o tej autopoprawce 

do budżetu. 

 

1813 

01:49:35.200 --> 01:49:41.700 

Już wtedy był sygnał taki, że budowa tego placu 

zabaw... 

 

1814 

01:49:41.700 --> 01:49:43.300 

Albo jak to inaczej można nazwać... 

 

1815 

01:49:43.300 --> 01:49:50.700 

Ogródka jordanowskiego, w moim przekonaniu 

nijak się ma do programu 

 

1816 

01:49:50.700 --> 01:49:54.900 

profilaktyki walki z alkoholizmem i narkomanią, 

 

1817 

01:49:54.900 --> 01:50:01.100 

bo taki plac zabaw dla dzieci to ja sobie nie 

wyobrażam. Że co? 

 

1818 

01:50:01.100 --> 01:50:02.900 

Dzieci będą na huśtawkach, a matki będą chlać? 

 

1819 

01:50:03.600 --> 01:50:05.800 

No przecież co to jest za zadanie? 

 

1820 

01:50:05.800 --> 01:50:08.500 

Jeżeli natomiast zgłasza się wniosek, 

 

1821 

01:50:08.500 --> 01:50:17.100 

żeby całą kwotę, te 190 000 zł przeznaczyć na 

urządzenia dla 

 

1822 

01:50:17.100 --> 01:50:21.500 

młodzieży, bo z młodzieżą mamy problem, 

 

1823 

01:50:21.500 --> 01:50:23.300 

co wynika z samego sprawozdania... 

 

1824 

01:50:23.300 --> 01:50:26.800 

I tam, jak byśmy pomyśleli, zakupili jakiś sprzęt, 

 

1825 

01:50:26.800 --> 01:50:31.400 

który by przyciągnął tą młodzież i w jakiś sposób 

ograniczył ich 

 

1826 

01:50:31.400 --> 01:50:34.700 

ucieczki pod kątem alkoholu czy narkomanii, 

 

1827 

01:50:34.700 --> 01:50:39.400 

to ja to uważam za zasadne, natomiast nie 

rozumiem, 

 

1828 

01:50:39.400 --> 01:50:47.200 

dlaczego tam ma powstać ogródek jordanowski... I 

co? 

 

1829 

01:50:47.200 --> 01:50:49.300 

Jaki to ma związek z walką z alkoholizmem? 

 

1830 

01:50:50.600 --> 01:50:54.300 

Siedmioletnie dzieci może jakieś pojedyncze mają 

jakieś problemy 

 

1831 

01:50:54.300 --> 01:50:57.100 

patologiczne w rodzinie, ale mają opiekę. 

 

1832 

01:50:57.100 --> 01:50:59.500 

Mamy instytucje, które się tym zajmują. 

 

1833 

01:50:59.500 --> 01:51:07.900 

Więc uważam, że jeżeli już chcemy przeznaczyć na 

inwestycje te 

 

1834 

01:51:07.900 --> 01:51:12.200 
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środki, które wynikają z oszczędności, jakie wypadły 

na koniec roku, 

 

1835 

01:51:12.200 --> 01:51:17.700 

to powinny być to tak zagospodarowane rzeczy w 

taki sposób, 

 

1836 

01:51:17.700 --> 01:51:20.700 

żeby rzeczywisty związek miały z tą walką. 

 

1837 

01:51:20.700 --> 01:51:22.900 

A my tutaj o czym rozmawiamy? 

 

1838 

01:51:22.900 --> 01:51:26.900 

O małpkach... To sobie zróbcie tam ogródek 

jordanowski z małpach 

 

1839 

01:51:26.900 --> 01:51:31.000 

i będzie ok, natomiast jeżeli walczymy z narkomanią 

i alkoholizmem, 

 

1840 

01:51:31.000 --> 01:51:32.500 

to róbmy coś dla młodzieży. 

 

1841 

01:51:32.500 --> 01:51:35.300 

Albo niech to będzie w Parku Sulecha, 

 

1842 

01:51:35.300 --> 01:51:37.800 

albo według pomysłów, które tutaj dzisiaj padły, 

 

1843 

01:51:37.800 --> 01:51:41.300 

i dyskusji na ten temat nie było. 

 

1844 

01:51:41.300 --> 01:51:45.700 

Ja ostatnio się wyraziłam i powtórzę to jeszcze raz. 

 

1845 

01:51:45.700 --> 01:51:50.600 

Radni zostali zaskoczeni tą zmianą w budżecie. 

 

1846 

01:51:50.600 --> 01:51:53.100 

Nazwałam to wrzutką przed sesją... 

 

1847 

01:51:53.100 --> 01:51:55.200 

I na to się nie zgadzamy. 

 

1848 

01:51:55.200 --> 01:51:57.800 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

1849 

01:51:57.800 --> 01:52:00.100 

- Pani Krystyno. 

 

1850 

01:52:00.100 --> 01:52:05.700 

Ale to na sesji padł wniosek o wycofanie i ja 

mógłbym to nazwać 

 

1851 

01:52:05.700 --> 01:52:09.300 

wrzutką, ponieważ na komisji zostało 

przegłosowane, 

 

1852 

01:52:09.300 --> 01:52:12.600 

zostało zaproponowane w normalnym trybie 

uchwał, 

 

1853 

01:52:12.600 --> 01:52:14.300 

czyli przed poprzednią sesją. 

 

1854 

01:52:15.100 --> 01:52:17.400 

To nie autopoprawka, co Pani powiedziała. 

 

1855 

01:52:17.400 --> 01:52:19.700 

To było normalna zmiana w budżecie. 

 

1856 

01:52:21.700 --> 01:52:27.500 

Natomiast niech Pan Marcin odczyta zapis 

wynikający z programu, bo 

 

1857 

01:52:27.500 --> 01:52:30.900 

właśnie taka między innymi jest rola ogródków 

jordanowskich, 

 

1858 

01:52:30.900 --> 01:52:36.000 
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Pani Krysiu, żeby rodzice z dziećmi spędzali czas na 

zabawie 

 

1859 

01:52:36.000 --> 01:52:37.300 

i rekreacji, a... 

 

1860 

01:52:37.300 --> 01:52:39.500 

Pani Krystyno... 

 

1861 

01:52:39.500 --> 01:52:41.400 

Szanowni Państwo. 

 

1862 

01:52:41.400 --> 01:52:42.900 

Umówmy się. 

 

1863 

01:52:42.900 --> 01:52:46.200 

Czy to, że my wykonujemy pewne ruchy, 

 

1864 

01:52:46.200 --> 01:52:49.800 

dajemy mieszkańcom możliwość, jest gwarancją 

tego, 

 

1865 

01:52:49.800 --> 01:52:53.100 

że z niej skorzystają i będą się zachowywali w 

sposób właściwy? Nie. 

 

1866 

01:52:54.600 --> 01:52:57.600 

Może trzeba rzeczywiście od czasu do czasu takie 

rzeczy wrzucać. 

 

1867 

01:52:57.600 --> 01:53:01.200 

Teraz mi przyszło do głowy, zaprezentuję niedługo 

Państwu, 

 

1868 

01:53:01.200 --> 01:53:08.700 

jak wygląda weekendowa Park Sulecha z pustym 

koszem i obok kupką 

 

1869 

01:53:08.700 --> 01:53:09.900 

śmieci porozrzucanych. 

 

1870 

01:53:09.900 --> 01:53:11.300 

Kosz jest pusty. 

 

1871 

01:53:11.300 --> 01:53:14.100 

To nie jest brak możliwości, to jest wyciągnięcie 

ręki, 

 

1872 

01:53:14.100 --> 01:53:17.100 

przejście się 2 metrów. 

 

1873 

01:53:17.100 --> 01:53:21.300 

To jest kwestia kultura. Ale my musimy naszych 

mieszkańców tego nauczyć. 

 

1874 

01:53:21.300 --> 01:53:26.500 

Ja uważam, że musimy uczyć podstaw niestety w 

szerokim tego słowa 

 

1875 

01:53:26.500 --> 01:53:28.100 

znaczeniu. 

 

1876 

01:53:28.100 --> 01:53:31.900 

Proszę nie zrzucać nam, że ogródki jordanowskie 

nie wpisują się, 

 

1877 

01:53:31.900 --> 01:53:34.200 

bo one się właśnie dokładnie wpisują. Panie 

Marcinie, proszę. 

 

1878 

01:53:34.200 --> 01:53:36.900 

- Szanowni Państwo. 

 

1879 

01:53:36.900 --> 01:53:43.100 

W styczniu przyjęliście uchwałę gminny program 

profilaktyki 

 

1880 

01:53:43.100 --> 01:53:45.100 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania 

 

1881 

01:53:45.100 --> 01:53:50.700 

narkomanii dla Gminy Sulechów na lata 2023- 2026. 



Strona 80 z 130 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.5.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 18 kwietnia 2023 r. 

 

1882 

01:53:50.700 --> 01:53:52.200 

W jednym z punktów jest wprost zapis: 

 

1883 

01:53:52.200 --> 01:53:56.700 

promowanie abstynencji i zdrowego stylu życia 

poprzez promowanie 

 

1884 

01:53:56.700 --> 01:54:00.900 

różnych form aktywnego spędzania wolnego czasu 

oraz zdrowego stylu 

 

1885 

01:54:00.900 --> 01:54:03.200 

życia. Drugie. 

 

1886 

01:54:03.200 --> 01:54:06.800 

Inicjowanie i współorganizowanie imprez 

sportowych oraz rekreacyjnych 

 

1887 

01:54:06.800 --> 01:54:08.600 

dla dzieci, młodzieży i dorosłych. 

 

1888 

01:54:10.100 --> 01:54:11.400 

Te place zabaw... 

 

1889 

01:54:11.400 --> 01:54:14.100 

Mówimy też o tym, co ja mówiłem i na komisji, i na 

poprzedniej 

 

1890 

01:54:14.100 --> 01:54:16.600 

sesji... Pani Krysiu. Nie chodzi o to, żeby te dzieci 

tam nie piły, 

 

1891 

01:54:16.600 --> 01:54:19.900 

tylko chodzi o to, że ja jako rodzic może wybiorę 

pójście z dzieckiem 

 

1892 

01:54:19.900 --> 01:54:21.700 

na ten plac zabaw, który będzie nowy, 

 

1893 

01:54:21.700 --> 01:54:26.800 

zamiast obok do sklepu z alkoholem i sobie tej 

małpki czy tego piwa 

 

1894 

01:54:26.800 --> 01:54:28.800 

nie kupię, tak? 

 

1895 

01:54:28.800 --> 01:54:32.500 

O to chodzi. W ten sposób chcemy rodziców 

wyciągać od nałogu, tak? 

 

1896 

01:54:32.500 --> 01:54:40.400 

Powtórzę. W 2021 roku ten plac zabaw 

zbudowaliśmy w naszym żłobku, 

 

1897 

01:54:40.400 --> 01:54:43.700 

gdzie odbywają się do tej pory pikniki trzeźwości, 

 

1898 

01:54:44.000 --> 01:54:46.300 

gdzie są terapeuci, można przyjść. 

 

1899 

01:54:46.300 --> 01:54:50.200 

Byłem sam świadkiem, bo byłem na tych 

spotkaniach, 

 

1900 

01:54:50.200 --> 01:54:55.100 

gdzie dzieci się bawiły, a rodzice rozmawiali z 

przedstawicielami 

 

1901 

01:54:55.100 --> 01:54:56.300 

Pani Eli Kole, tak? 

 

1902 

01:54:56.300 --> 01:54:58.700 

Czyli z terapeutami na temat nałogu. 

 

1903 

01:54:58.700 --> 01:55:04.100 

I uważam, że w 2021 zrobiliśmy fajną rzecz i teraz 

możemy to 

 

1904 

01:55:04.100 --> 01:55:05.400 

kontynuować, tak? Dziękuję bardzo. 

 

1905 
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01:55:05.400 --> 01:55:06.600 

- Dziękuję. 

 

1906 

01:55:06.600 --> 01:55:09.700 

No i warto dodać, że to już było lata temu tak 

robione z tych 

 

1907 

01:55:09.700 --> 01:55:12.300 

środków. Tu Pan Burmistrz Roman Rakowski 

przypomni, 

 

1908 

01:55:12.300 --> 01:55:14.900 

że to chyba już wcześniej było za Pana kadencji 

takie rozwiązanie, 

 

1909 

01:55:14.900 --> 01:55:16.400 

więc nie ma co na ten temat dyskutować. 

 

1910 

01:55:16.400 --> 01:55:18.900 

No można z tego zrobić, bo już nam zaakceptowali. 

 

1911 

01:55:18.900 --> 01:55:21.300 

Pani Krystyno, bardzo proszę. 

 

1912 

01:55:21.300 --> 01:55:23.000 

- Ja powiem krótko. 

 

1913 

01:55:23.000 --> 01:55:27.000 

Ja nie mam nic przeciwko tym placom zabaw, 

 

1914 

01:55:27.000 --> 01:55:28.900 

ale proszę Państwa... 

 

1915 

01:55:28.900 --> 01:55:31.500 

Kolejny plac zabaw, taki ogródek jordanowski. 

 

1916 

01:55:31.500 --> 01:55:35.900 

Przy każdym budynku spółdzielni mieszkaniowej 

albo przy co drugim 

 

1917 

01:55:35.900 --> 01:55:37.600 

jest ogródek jordanowski. 

 

1918 

01:55:37.600 --> 01:55:40.900 

Na osiedlach są ogródki jordanowskie. 

 

1919 

01:55:42.800 --> 01:55:44.900 

Nie brakuje ich nigdzie. 

 

1920 

01:55:44.900 --> 01:55:47.100 

Wszystko jest... 

 

1921 

01:55:47.100 --> 01:55:52.300 

Ale na tych placach zabaw nie spotka się dzieci, 

 

1922 

01:55:52.300 --> 01:55:54.700 

ani rodziców, a jeżeli już, to sporadycznie. 

 

1923 

01:55:54.700 --> 01:55:59.600 

Na osiedlu Zacisze jest kilkanaście placów zabaw 

tego typu, 

 

1924 

01:55:59.600 --> 01:56:02.600 

o którym Pan skarbnik mówi, a my mamy tak... 

 

1925 

01:56:02.600 --> 01:56:05.100 

Park Sulecha, gdzie chcemy zainwestować, 

 

1926 

01:56:05.100 --> 01:56:10.300 

żeby to było jakieś miejsce, gdzie będą się zbierać 

mieszkańcy 

 

1927 

01:56:10.300 --> 01:56:12.600 

od najmniejszego do najstarszego, tak? 

 

1928 

01:56:12.600 --> 01:56:18.200 

I 200 czy 300 metrów robimy kolejny ogródek 

jordanowski. 

 

1929 

01:56:18.200 --> 01:56:23.300 

Jeżeli będziemy mieli więcej środków na takie 

rzeczy, 
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1930 

01:56:23.300 --> 01:56:27.900 

to możemy postawić takie ogródki jordanowskie 

budynek przy budynku. 

 

1931 

01:56:27.900 --> 01:56:33.600 

Co z tego, jak są tam siłownie, są tam huśtawki, 

 

1932 

01:56:33.600 --> 01:56:37.100 

karuzele etc, tylko nikt z tego nie korzysta? Dlatego 

uważam, że my, jeżeli już 

 

1933 

01:56:37.100 --> 01:56:41.800 

chcemy coś dobrego robić, to róbmy to 

kompleksowo, postawmy na ten 

 

1934 

01:56:41.800 --> 01:56:45.800 

Park Sulecha, którego się wszyscy domagali od 

samego początku, 

 

1935 

01:56:45.800 --> 01:56:53.800 

a my będziemy go realizować... Nie wiem... Przez 

10, 15 lat, żeby tam 

 

1936 

01:56:53.800 --> 01:56:56.400 

właśnie powstał kompleks. 

 

1937 

01:56:56.400 --> 01:57:01.100 

Nie wierzę, że Pan dyrektor OSIR-u nie miałby 

jakiegoś pomysłu, 

 

1938 

01:57:01.100 --> 01:57:04.100 

żeby te pieniądze właśnie też między innymi na 

takie rzeczy 

 

1939 

01:57:04.100 --> 01:57:07.800 

wykorzystać, i proszę mi nie wmawiać, że to jest 

niemożliwe... 

 

1940 

01:57:07.800 --> 01:57:13.200 

To jest możliwe, żeby całą kwotę przeznaczyć na 

Park Sulecha, 

 

1941 

01:57:13.200 --> 01:57:17.800 

bo ogródków jordanowskich w naszej gminie nie 

brakuje, 

 

1942 

01:57:17.800 --> 01:57:19.800 

nawet są w każdym sołeckie. 

 

1943 

01:57:20.400 --> 01:57:22.100 

- Dziękuję. 

 

1944 

01:57:22.100 --> 01:57:25.600 

Może tylko dodam, że tam część tej kwoty jest na 

Park Sulecha 

 

1945 

01:57:25.600 --> 01:57:27.100 

i w Park Sulecha jest tylu ludzi, 

 

1946 

01:57:27.100 --> 01:57:29.500 

że cały czas... 

- My chcemy całą kwotę. 

 

1947 

01:57:29.500 --> 01:57:34.800 

- Ale ja potwierdzam, że na tych placach zabaw 

naprawdę jest bardzo 

 

1948 

01:57:34.800 --> 01:57:40.700 

dużo dzieciaków, natomiast jeżeli chodzi o ten plac 

zabaw w Parku 

 

1949 

01:57:40.700 --> 01:57:45.800 

Kościuszki, to ja sam wiem, że o to też mieszkańcy 

wnioskowali, 

 

1950 

01:57:45.800 --> 01:57:48.100 

bo ja się z takim zapytaniem spotkałem. 

 

1951 

01:57:48.100 --> 01:57:51.300 

Po prostu mieszkańcy okolic, którzy mieszkają w 

tych blokach, 

 

1952 
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01:57:51.300 --> 01:57:54.100 

które tam są... Ja potwierdzam, bo to jeszcze do 

mnie takie zapytanie 

 

1953 

01:57:54.100 --> 01:57:58.100 

trafiło... [niezrozumiałe] Ale ja nie wiem, 

 

1954 

01:57:58.100 --> 01:58:01.300 

kto mieszka. Ja tylko mówię, że do mnie takie 

zapytanie trafiło 

 

1955 

01:58:01.300 --> 01:58:04.600 

gdzieś tam kiedyś i wiem, że tam plac zabaw był. 

 

1956 

01:58:04.600 --> 01:58:07.800 

Jak będziemy mieć za dużo tych placów zabaw, 

 

1957 

01:58:07.800 --> 01:58:11.200 

to będziemy głośno mówić, że jesteśmy najlepszą 

gminą, 

 

1958 

01:58:11.200 --> 01:58:14.100 

jeżeli chodzi o rodzinę, jesteśmy bardzo przyjaźni 

dla rodziny. 

 

1959 

01:58:14.100 --> 01:58:16.000 

I to dobrze. 

 

1960 

01:58:16.000 --> 01:58:17.200 

Pan Radny Jan Rerus. Bardzo proszę. 

 

1961 

01:58:17.200 --> 01:58:19.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

1962 

01:58:20.300 --> 01:58:21.800 

Nie przeczytałem tego... 

 

1963 

01:58:21.800 --> 01:58:25.500 

Nie widzę tego zapisu, co Pan skarbnik odczytał, 

 

1964 

01:58:25.500 --> 01:58:27.900 

ale z tego, co usłyszałem, czy zrozumiałem, 

 

1965 

01:58:27.900 --> 01:58:31.900 

to budowanie placów zabaw z tych punktów 

dwóch, 

 

1966 

01:58:31.900 --> 01:58:35.800 

co Pan przeczytał, jest troszkę naciągnięciem, 

 

1967 

01:58:35.800 --> 01:58:37.700 

bo tam nie ma wprost placów zabaw. 

 

1968 

01:58:37.700 --> 01:58:38.800 

Są imprezy. 

 

1969 

01:58:38.800 --> 01:58:41.700 

To tak samo, jak byśmy chcieli halę sportową zrobić, 

 

1970 

01:58:41.700 --> 01:58:45.200 

bo są imprezy, z tych środków, co oczywiście nie 

zrobić, 

 

1971 

01:58:45.200 --> 01:58:46.900 

bo tam będziemy robić imprezy. 

 

1972 

01:58:46.900 --> 01:58:49.500 

No ale jeżeli to jest zaakceptowane przez RIO cały 

czas, 

 

1973 

01:58:49.500 --> 01:58:50.700 

to rozumiem. 

 

1974 

01:58:50.700 --> 01:58:55.500 

Natomiast popieram tutaj Panią radną 

przedmówczynię. 

 

1975 

01:58:56.000 --> 01:58:58.800 

Ja też jestem zwolennikiem, że plac zabaw duży, 

 

1976 

01:58:58.800 --> 01:59:02.200 
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ogród jordanowski w takim małym mieście jak 

Sulechów powinien być 

 

1977 

01:59:02.200 --> 01:59:05.000 

jeden ogromny dla wszystkich. 

 

1978 

01:59:05.000 --> 01:59:07.400 

W niektórych miastach, a często jeżdżę po takich 

miejscowościach, 

 

1979 

01:59:07.400 --> 01:59:10.800 

nawet większych, miasto ma jeden ogromny, 

 

1980 

01:59:10.800 --> 01:59:12.000 

dobrze wyposażone są... 

 

1981 

01:59:12.000 --> 01:59:13.300 

Ale są inne. 

 

1982 

01:59:13.300 --> 01:59:18.000 

Spółdzielnie sobie budują, wspólnoty sobie budują 

takie mniejsze przy 

 

1983 

01:59:18.000 --> 01:59:20.100 

domach, ale jeden dla miasta to jest idealny. 

 

1984 

01:59:20.300 --> 01:59:24.700 

I pytanie moje jeszcze takie. 

 

1985 

01:59:24.700 --> 01:59:26.200 

No mamy rozdrobnionych tych, tych, tych... 

 

1986 

01:59:26.200 --> 01:59:31.600 

Kto będzie przypisany pod względem 

odpowiedzialności 

 

1987 

01:59:31.600 --> 01:59:33.200 

i utrzymania tego... Dla? 

 

1988 

01:59:35.300 --> 01:59:37.300 

OSIR, czy... 

 

1989 

01:59:38.800 --> 01:59:41.600 

- Szanowni Państwo, to jest ogólnodostępne 

miejsce. 

 

1990 

01:59:41.600 --> 01:59:44.700 

- Nie. Przypisane pod względem odpowiedzialności, 

 

1991 

01:59:44.700 --> 01:59:47.300 

zabezpieczenia tego, konserwacji i tak dalej. 

 

1992 

01:59:47.300 --> 01:59:50.000 

- To nasz wydział w urzędzie i gospodarki... 

 

1993 

01:59:50.900 --> 01:59:52.200 

Gmina. To jest ogólnodostępne. 

- Za przeglądy, które tam trzeba... 

 

1994 

01:59:52.200 --> 01:59:57.000 

- Dokładnie tak, tak jak cały Park Sulecha. 

 

1995 

01:59:57.000 --> 01:59:59.300 

[niezrozumiałe] Ja przepraszam, bo tak bez 

zgłoszenia się, 

 

1996 

01:59:59.300 --> 02:00:00.900 

ale od razu, żeby odpowiedzieć. 

 

1997 

02:00:01.400 --> 02:00:04.400 

Różnica jest taka, że to nie jest na terenie na 

przykład jednostek 

 

1998 

02:00:04.400 --> 02:00:07.600 

oświatowych, gdzie wtedy ta jednostka de facto za 

to odpowiada. 

 

1999 

02:00:07.600 --> 02:00:10.900 

- Jasne. Także moje zdanie jest takie same. 

 

2000 

02:00:10.900 --> 02:00:12.600 

Jeden wielki... 
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2001 

02:00:14.200 --> 02:00:15.500 

I popieram tutaj wniosek... 

 

2002 

02:00:15.500 --> 02:00:18.000 

Ja osobiście nie dyskutowałem tu z moimi kolegami, 

 

2003 

02:00:18.600 --> 02:00:22.200 

dlatego osobiście mówię, Pana radnego Różyckiego, 

 

2004 

02:00:22.200 --> 02:00:23.300 

dlatego że jak już ten Park Sulecha... 

 

2005 

02:00:23.300 --> 02:00:26.900 

Nie byłem zwolennikiem tej nazwy tutaj, 

 

2006 

02:00:26.900 --> 02:00:31.700 

co Pan przewodniczący wymyślił, ale jeżeli tam ma 

być coś zrobione, 

 

2007 

02:00:31.700 --> 02:00:33.200 

bo tam jeszcze jest tego... 

 

2008 

02:00:33.200 --> 02:00:35.300 

No to weźmy, skończmy ten Park Sulech. 

 

2009 

02:00:36.200 --> 02:00:39.300 

Dofinansujmy go tak, żeby całkiem to wyposażyć, 

nie po kawałku robić, 

 

2010 

02:00:39.300 --> 02:00:42.800 

bo po kawałku będziemy robić i nagle będziemy 

musieli wrócić do tego, 

 

2011 

02:00:42.800 --> 02:00:46.500 

co już żeśmy zrobili, bo tam zostanie zniszczone 

przez tych 

 

2012 

02:00:46.500 --> 02:00:48.500 

innego, bo będą... 

 

2013 

02:00:48.500 --> 02:00:49.800 

Tu jak też było powiedziane... 

 

2014 

02:00:50.000 --> 02:00:52.600 

Tam w takich niektórych miejscach młodzież to 

wykorzystuje do celów 

 

2015 

02:00:52.600 --> 02:00:55.000 

niekoniecznie zabawowych czy rekreacyjnych... 

 

2016 

02:00:55.000 --> 02:00:56.300 

Wiadomo, do innych celów. 

 

2017 

02:00:56.300 --> 02:00:58.600 

Niech będzie to całe zrobione pod jakiś nadzorem. 

 

2018 

02:00:58.600 --> 02:01:00.400 

Być będzie to lepsze. 

 

2019 

02:01:00.400 --> 02:01:03.500 

Popieram, żeby park ten właśnie zrobić sobie tu, 

 

2020 

02:01:03.500 --> 02:01:05.600 

a z tych małpek może zrobić coś dalej, 

 

2021 

02:01:05.600 --> 02:01:10.400 

ale dalej to potwierdzam, że wolałbym jeden 

ogromny, 

 

2022 

02:01:10.400 --> 02:01:14.500 

wielki park dla dzieci w gminie. 

 

2023 

02:01:14.500 --> 02:01:16.600 

Może i kogoś zatrudni do utrzymania tam. 

 

2024 

02:01:16.600 --> 02:01:19.000 

To by było chyba najlepsze dla dzieci. Dziękuję. 

 

2025 

02:01:19.000 --> 02:01:21.300 

- Dziękuję. 
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2026 

02:01:21.300 --> 02:01:23.300 

Jeden wielki wcale nie wyklucza tych małych. 

 

2027 

02:01:23.300 --> 02:01:27.300 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

2028 

02:01:27.300 --> 02:01:29.600 

- Dziękuję Panie przewodniczący. 

 

2029 

02:01:29.600 --> 02:01:33.800 

Z racji tego, że wszyscy otrzymaliśmy informację od 

Pana skarbnika 

 

2030 

02:01:33.800 --> 02:01:36.800 

o kwocie 6 milionów złotych na środkach wolnych, 

 

2031 

02:01:36.800 --> 02:01:38.000 

ale raczej czterech... 

 

2032 

02:01:38.000 --> 02:01:41.300 

I słusznie... Bo Pan skarbnik bardzo właściwą 

politykę finansową 

 

2033 

02:01:41.300 --> 02:01:42.900 

prowadzi... 

 

2034 

02:01:42.900 --> 02:01:44.700 

Panie burmistrzu. Skoro nie mamy strażnika 

miejskiego, 

 

2035 

02:01:44.700 --> 02:01:50.100 

to naprawdę wygospodarowanie 30 000 zł na 

kolejne kamery monitoringu 

 

2036 

02:01:50.100 --> 02:01:53.500 

chyba nie będzie takim strasznym problemem w 

przyszłym miesiącu albo 

 

2037 

02:01:53.500 --> 02:01:54.800 

w tym roku? 

 

2038 

02:01:54.800 --> 02:01:57.700 

Ponieważ w pewien sposób dżentelmeńsko się 

umówiliśmy, 

 

2039 

02:01:57.700 --> 02:02:01.100 

że przez całą kadencję co roku będziemy te kamery 

dokładać, 

 

2040 

02:02:01.100 --> 02:02:02.200 

a bezpieczeństwo... 

 

2041 

02:02:02.200 --> 02:02:03.300 

Naprawdę. 

 

2042 

02:02:03.300 --> 02:02:09.300 

Przy tak rosnącej w ilość nowych pracowników 

gminie nasze 

 

2043 

02:02:09.300 --> 02:02:11.300 

bezpieczeństwo jest naprawdę marne dzisiaj wciąż. 

 

2044 

02:02:11.900 --> 02:02:12.900 

Dziękuję. 

 

2045 

02:02:12.900 --> 02:02:15.100 

- Dziękuję. Nie widzę... Widzę. 

 

2046 

02:02:16.600 --> 02:02:18.200 

- Od razu Panie przewodniczące, tak? 

 

2047 

02:02:18.200 --> 02:02:19.400 

Żeby nie zostawiać tego na później, 

 

2048 

02:02:19.400 --> 02:02:23.500 

tym bardziej że Pan wie, że niestety dziś w 

pogrzebie chciałbym 

 

2049 

02:02:23.500 --> 02:02:26.000 

też uczestniczyć... 
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2050 

02:02:26.000 --> 02:02:27.200 

Panie Piotrze. 

 

2051 

02:02:27.200 --> 02:02:29.400 

My nawet o tym na tych spotkaniach przecież 

mówiliśmy z Państwem, 

 

2052 

02:02:29.400 --> 02:02:34.200 

że te miejsca nie zostały wybrane jakby 

przypadkowo, 

 

2053 

02:02:34.200 --> 02:02:37.900 

tak? Chcieliśmy, żeby to były miejsca objęte 

monitoringiem jako 

 

2054 

02:02:37.900 --> 02:02:39.000 

dodatkowym elementem wzmacniającym. 

 

2055 

02:02:39.000 --> 02:02:44.300 

I Pan Marcin wtedy też mówił, że przy tworzeniu 

tych kolejnych warto 

 

2056 

02:02:44.300 --> 02:02:49.200 

wyznaczyć też kolejne punkty, natomiast punkty 

pod kątem monitoringu, tak? 

 

2057 

02:02:49.200 --> 02:02:50.800 

Natomiast nie wiem... 

 

2058 

02:02:51.000 --> 02:02:52.600 

Nie chciałbym dzisiaj złożyć deklaracji, 

 

2059 

02:02:52.600 --> 02:02:55.000 

że na kolejną sesję wprowadzamy kolejne, 

 

2060 

02:02:55.000 --> 02:02:57.500 

bo myślę, że znowu jak to zrobię, 

 

2061 

02:02:57.500 --> 02:03:02.000 

to od Państwa usłyszę, że kogoś zaskoczyłem. Więc 

ta dyskusja się już 

 

2062 

02:03:02.000 --> 02:03:04.500 

odbyła w roku 2019, chciałbym przypomnieć. 

 

2063 

02:03:04.500 --> 02:03:09.000 

Rada Miejska zaakceptowała zwiększenie i 

konsekwentnie przez 4 lata 

 

2064 

02:03:09.600 --> 02:03:13.200 

my dokładamy kolejne punkty, natomiast jest jedna 

rzecz... 

 

2065 

02:03:13.200 --> 02:03:16.100 

Może Pana komendant powinien tu się 

wypowiedzieć... 

 

2066 

02:03:16.100 --> 02:03:18.000 

Ale jest jedna rzecz, która nas martwi. 

 

2067 

02:03:18.000 --> 02:03:21.500 

Nie kwestia ilości kamer, tylko kwestia ilości osób, 

 

2068 

02:03:21.500 --> 02:03:24.700 

które w te kamery zerkają na bieżąco, bo chyba tu 

się wszyscy 

 

2069 

02:03:24.700 --> 02:03:26.600 

zgodzimy, że najlepsza reakcja jest wtedy... 

 

2070 

02:03:26.600 --> 02:03:29.600 

Nie kiedy szukamy artysty, który nam coś zniszczył, 

 

2071 

02:03:29.600 --> 02:03:33.300 

tylko kiedy łapiemy artystę, kiedy nam niszczy, tak? 

 

2072 

02:03:33.300 --> 02:03:34.500 

Skuteczność jest po prostu zupełnie inna, 

 

2073 

02:03:34.500 --> 02:03:35.800 

tak? I wydźwięk jest inny. 
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2074 

02:03:35.800 --> 02:03:39.900 

Natomiast zdecydowanie wyznaczamy przecież 

kolejne miejsca i chyba 

 

2075 

02:03:39.900 --> 02:03:42.600 

już całkiem sporo ich mamy w tej przestrzeni, 

 

2076 

02:03:44.300 --> 02:03:46.000 

ale to już kilka służb razem. 

 

2077 

02:03:46.000 --> 02:03:48.400 

Panie komendancie, to Pan pewnie wie, 

 

2078 

02:03:48.400 --> 02:03:49.500 

co ja mam na myśli. 

 

2079 

02:03:49.500 --> 02:03:52.700 

- Dziękuję, nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

2080 

02:03:52.700 --> 02:03:53.800 

Przechodzimy do głosowania. 

 

2081 

02:03:53.800 --> 02:03:56.300 

Na początek autopoprawki zgłoszone przez Pana 

burmistrza. 

 

2082 

02:03:56.300 --> 02:03:59.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2083 

02:03:59.700 --> 02:04:03.000 

Druk numer 677, autopoprawki burmistrza 

Sulechowa. 

 

2084 

02:04:05.100 --> 02:04:09.000 

Wóz strażacki plus Brody. Bardzo proszę Państwa 

radnych o oddanie głosu. 

 

2085 

02:04:10.700 --> 02:04:16.600 

- Przepraszam, ale wiosek formalny był. 

 

2086 

02:04:16.600 --> 02:04:18.900 

- Jaki wniosek formalny był? 

 

2087 

02:04:18.900 --> 02:04:23.400 

- Sebastiana, że całą kwotę przeznaczamy na Park 

Sulecha. 

 

2088 

02:04:23.400 --> 02:04:24.800 

- W trakcie mojej wypowiedzi padła kwota... 

 

2089 

02:04:24.800 --> 02:04:26.600 

- Przyznaję się, że mi to umknęło. 

 

2090 

02:04:26.600 --> 02:04:29.000 

- To proszę ewentualnie to zapisać, 

 

2091 

02:04:29.000 --> 02:04:33.800 

żeby całe środki w ramach tych 190 000 zł 

przesunąć na Park Sulecha. 

 

2092 

02:04:33.800 --> 02:04:37.200 

- Dobrze, czyli jeszcze nie jesteśmy... 

 

2093 

02:04:37.200 --> 02:04:38.300 

Panie Piotrze, Panie Romanie. Nie. 

 

2094 

02:04:38.300 --> 02:04:39.700 

To są na razie autopoprawki burmistrza, 

 

2095 

02:04:39.700 --> 02:04:41.100 

jeszcze mogą być inne. 

 

2096 

02:04:41.100 --> 02:04:42.300 

Spokojnie. 

 

2097 

02:04:42.300 --> 02:04:43.500 

Panie Piotrze, Panie Romanie. 

 

2098 

02:04:43.500 --> 02:04:45.200 

Głosujemy autopoprawki burmistrza. 
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2099 

02:04:46.300 --> 02:04:47.600 

Bardzo proszę. 

 

2100 

02:04:47.600 --> 02:04:54.100 

Za 18 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

2101 

02:04:54.100 --> 02:04:57.900 

Stwierdzam, że autopoprawki Pana burmistrza 

zostały przyjęte. 

 

2102 

02:04:57.900 --> 02:04:59.800 

Panie radny Sebastianie. 

 

2103 

02:04:59.800 --> 02:05:03.700 

Wniosek był, żeby ta kwota dotycząca placu zabaw 

w całości była 

 

2104 

02:05:03.700 --> 02:05:06.900 

przeznaczona na plac zabaw w Parku Sulecha, 

 

2105 

02:05:06.900 --> 02:05:09.000 

a nie na dwa zadania, tak? 

- Tak. 

 

2106 

02:05:09.600 --> 02:05:11.400 

- Panie Bartku? 

 

2107 

02:05:14.500 --> 02:05:17.800 

Ja może tą kwotę otworzę gdzieś tutaj. Ile to było? 

 

2108 

02:05:21.400 --> 02:05:23.200 

- Panie przewodniczący. 

 

2109 

02:05:23.200 --> 02:05:24.500 

Pozwoli mi Pan zabrać głos? 

 

2110 

02:05:24.500 --> 02:05:26.300 

- Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

2111 

02:05:26.300 --> 02:05:30.300 

- Z punktu widzenia budżetu ten wniosek jak gdyby 

nie ma 

 

2112 

02:05:30.300 --> 02:05:31.600 

odzwierciedlenia w działach, rozdziałach, 

 

2113 

02:05:31.600 --> 02:05:32.900 

paragrafach. To jest dokładnie to samo... 

 

2114 

02:05:32.900 --> 02:05:34.600 

Tak, Pani Krystyno. 

 

2115 

02:05:34.600 --> 02:05:37.200 

To jest w tym samym miejscu. 

 

2116 

02:05:37.200 --> 02:05:39.600 

Dział, rozdział, paragraf się nie zmienia w 

kontekście wniosku 

 

2117 

02:05:39.600 --> 02:05:46.000 

artykułowanego przez Państwa, tylko opis w 

uzasadnieniu, czyli dwa 

 

2118 

02:05:46.000 --> 02:05:48.000 

niezależne punkty i jeden punkt, 

 

2119 

02:05:48.000 --> 02:05:51.700 

tak? To tak dla pewności, że to nie jest przesunięcie 

pomiędzy 

 

2120 

02:05:51.700 --> 02:05:53.900 

działami, rozdziałami czy paragrafami. 

 

2121 

02:05:53.900 --> 02:05:57.000 

- Inaczej mówiąc, Pan burmistrz mógłby się z nami 

 

2122 

02:05:57.000 --> 02:06:02.500 

nawet nie zgodzić. [śmiech] Tak teoretycznie, nie? 

 

2123 

02:06:02.500 --> 02:06:08.700 
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Ale mówię teoretycznie, nie? [śmiech] No tak. 

 

2124 

02:06:08.700 --> 02:06:12.300 

No bo jeżeli to jest na paragrafie, nie? Dobrze. 

 

2125 

02:06:12.400 --> 02:06:18.400 

Mamy tam kwotę 190394,94 zł. 

 

2126 

02:06:18.700 --> 02:06:22.900 

Ona jest przeznaczona na dwa zadania - budowa 

placu zabaw na terenie 

 

2127 

02:06:22.900 --> 02:06:26.100 

Kościuszki w Sulechowie i rozbudowa placu zabaw 

w Parku Sulecha 

 

2128 

02:06:26.100 --> 02:06:28.100 

w Sulechowie. 

 

2129 

02:06:28.100 --> 02:06:31.700 

Pan Sebastian zgłosił, żeby to była jedna kwota tylko 

na rozbudowę 

 

2130 

02:06:31.700 --> 02:06:33.400 

placu zabaw w Parku Sulecha, nie 100 000 zł, 

 

2131 

02:06:33.700 --> 02:06:34.900 

tylko całość - 190 394,94 zł. 

 

2132 

02:06:41.200 --> 02:06:48.500 

W całości na Park Sulecha. Tak? 

 

2133 

02:06:48.500 --> 02:06:52.100 

Może być. Bardzo proszę Państwa radnych o 

oddanie głosu na swoich 

 

2134 

02:06:52.100 --> 02:06:58.600 

urządzeniach. 

 

2135 

02:06:58.600 --> 02:07:01.300 

Zmiana do budżetu zgłoszona przez Radnego 

Sebastiana Różyckiego. 

 

2136 

02:07:01.300 --> 02:07:04.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o zagłosowanie. 

 

2137 

02:07:14.600 --> 02:07:18.000 

Za 12 radnych, przeciw 6. 

 

2138 

02:07:18.000 --> 02:07:20.300 

Stwierdzam, że zmiana została przyjęta. 

 

2139 

02:07:20.300 --> 02:07:23.300 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały, 

 

2140 

02:07:23.300 --> 02:07:28.100 

druk nr 677 wraz z przyjętymi zmianami. 

 

2141 

02:07:31.000 --> 02:07:34.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2142 

02:07:34.400 --> 02:07:40.200 

Druk numer 677, zmiana budżetu wraz z przyjętymi 

autopoprawkami 

 

2143 

02:07:40.200 --> 02:07:43.000 

i zmianą zaproponowaną przez Radnego Sebastiana 

Różyckiego. 

 

2144 

02:07:50.600 --> 02:07:53.400 

Za 17 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

2145 

02:07:53.400 --> 02:07:58.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta wraz za 

proponowanymi 

 

2146 

02:07:58.200 --> 02:08:01.700 

zmianami. Druk numer 668 o zmianie uchwały w 

sprawie uchwalenia 

 

2147 
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02:08:01.700 --> 02:08:07.000 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sulechów 

na lata 2023- 2035. 

 

2148 

02:08:07.000 --> 02:08:09.800 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

2149 

02:08:09.800 --> 02:08:11.200 

w tym punkcie? Tu mamy autopoprawki. 

 

2150 

02:08:11.200 --> 02:08:12.600 

Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

2151 

02:08:12.600 --> 02:08:15.600 

- Proszę o przedstawienie autopoprawek skarbnika. 

 

2152 

02:08:17.500 --> 02:08:20.700 

- Panie przewodniczący. 

 

2153 

02:08:20.700 --> 02:08:22.600 

Wysoka Rado. 

 

2154 

02:08:22.600 --> 02:08:23.800 

Punkt 1, dostosowanie do tej kwot, 

 

2155 

02:08:23.800 --> 02:08:26.600 

które Państwo przed chwilą podjęliście na 

poprzedniej uchwale. 

 

2156 

02:08:26.600 --> 02:08:28.700 

I druga rzecz, Szkoła Podstawowa w Brodach, 

 

2157 

02:08:28.700 --> 02:08:32.200 

tak? Ponieważ w przedsięwzięciu jest w WPF, więc 

musimy zagłosować 

 

2158 

02:08:32.200 --> 02:08:33.900 

za zwiększeniem też od razu w WPF. 

 

2159 

02:08:33.900 --> 02:08:35.500 

Także dwie pozycje. 

 

2160 

02:08:35.500 --> 02:08:36.800 

Pierwsze to dostosowanie planu dochodów, 

 

2161 

02:08:36.800 --> 02:08:40.400 

wydatków i przychodów do podjętej uchwały w 

sprawie zmiany budżetowej 

 

2162 

02:08:40.400 --> 02:08:43.800 

plus Szkoła Podstawowa w Brodach, zwiększenie 

wartości zadania. Dziękuję bardzo. 

 

2163 

02:08:43.800 --> 02:08:46.600 

- Dziękuję. czy ktoś jeszcze z Państwa radnych 

chciałby zabrać głos 

 

2164 

02:08:46.600 --> 02:08:47.800 

w tym punkcie? Nie widzę. 

 

2165 

02:08:47.800 --> 02:08:50.500 

Zatem przechodzimy do głosowania na początek 

autopoprawki burmistrza 

 

2166 

02:08:50.500 --> 02:08:53.500 

Sulechowa do projektu wieloletniej prognozy 

finansowej. 

 

2167 

02:08:53.500 --> 02:08:56.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2168 

02:09:00.600 --> 02:09:03.100 

Za 18 radnych. 

 

2169 

02:09:03.100 --> 02:09:04.700 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

2170 

02:09:04.700 --> 02:09:08.400 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz 

z przyjętymi 
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2171 

02:09:08.600 --> 02:09:11.100 

autopoprawkami. Bardzo proszę Państwa radnych o 

oddanie głosu 

 

2172 

02:09:11.100 --> 02:09:15.400 

na swoich urządzeniach. 

 

2173 

02:09:15.400 --> 02:09:16.800 

Za 18 radnych. 

 

2174 

02:09:16.800 --> 02:09:18.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

2175 

02:09:18.100 --> 02:09:19.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2176 

02:09:19.500 --> 02:09:23.500 

druk numer 680 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium 

 

2177 

02:09:23.500 --> 02:09:26.100 

uwarunkowań i kierunku zagospodarowania 

przestrzennego Gminy 

 

2178 

02:09:26.100 --> 02:09:28.300 

Sulechów. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan 

burmistrz chciałby 

 

2179 

02:09:28.300 --> 02:09:29.400 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

2180 

02:09:29.400 --> 02:09:31.100 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

2181 

02:09:31.100 --> 02:09:33.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

2182 

02:09:33.800 --> 02:09:35.200 

druk numer 680. 

 

2183 

02:09:44.800 --> 02:09:47.300 

Za 18 radnych. 

 

2184 

02:09:47.300 --> 02:09:48.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

2185 

02:09:48.600 --> 02:09:50.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2186 

02:09:50.600 --> 02:09:54.200 

druk nr 681 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium 

 

2187 

02:09:54.200 --> 02:09:56.000 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego 

 

2188 

02:09:56.000 --> 02:09:58.000 

Gminy Sulechów. 

 

2189 

02:09:58.000 --> 02:10:00.200 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

2190 

02:10:00.200 --> 02:10:01.400 

w tym punkcie? 

 

2191 

02:10:01.400 --> 02:10:02.600 

Nie widzę, zatem przychodzimy do głosowania. 

 

2192 

02:10:02.600 --> 02:10:05.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2193 

02:10:05.500 --> 02:10:07.100 

druk numer 681. 

 

2194 

02:10:10.100 --> 02:10:12.400 
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Za 18 radnych. 

 

2195 

02:10:12.400 --> 02:10:13.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

2196 

02:10:13.700 --> 02:10:15.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2197 

02:10:15.200 --> 02:10:20.900 

druk numer 682 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia projektu planu 

 

2198 

02:10:20.900 --> 02:10:24.200 

zagospodarowania przestrzennego dla części 

terenów w obrębie 

 

2199 

02:10:24.200 --> 02:10:26.100 

geodezyjnym 2 miasta Sulechów. 

 

2200 

02:10:26.100 --> 02:10:28.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

2201 

02:10:28.700 --> 02:10:29.900 

w tym punkcie? 

 

2202 

02:10:29.900 --> 02:10:31.200 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

2203 

02:10:31.200 --> 02:10:33.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

2204 

02:10:33.600 --> 02:10:35.400 

urządzeniach, druk numer 682. 

 

2205 

02:10:40.200 --> 02:10:42.600 

Za 18 radnych. 

 

2206 

02:10:42.600 --> 02:10:44.000 

Stwierdzam, że zmiana została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

2207 

02:10:44.000 --> 02:10:45.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2208 

02:10:45.600 --> 02:10:50.900 

druk numer 683 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia projektu 

 

2209 

02:10:50.900 --> 02:10:54.000 

miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenów 

 

2210 

02:10:54.000 --> 02:10:55.800 

w obrębie geodezyjnym 1 Miasta Sulechów. 

 

2211 

02:10:55.800 --> 02:10:59.800 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos tym 

 

2212 

02:10:59.800 --> 02:11:00.900 

punkcie? Panie Bartku, za szybko... 

 

2213 

02:11:01.700 --> 02:11:04.000 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

2214 

02:11:04.000 --> 02:11:07.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

2215 

02:11:07.000 --> 02:11:08.400 

druk numer 683. 

 

2216 

02:11:12.300 --> 02:11:15.000 

Za 18 radnych. 

 

2217 

02:11:15.000 --> 02:11:16.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

2218 
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02:11:16.300 --> 02:11:17.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2219 

02:11:17.800 --> 02:11:21.900 

druk numer 684 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia projektu 

 

2220 

02:11:21.900 --> 02:11:24.700 

miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenu 

 

2221 

02:11:24.700 --> 02:11:26.100 

w obrębie geodezyjnym Nowy Świat. 

 

2222 

02:11:26.100 --> 02:11:28.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

2223 

02:11:28.900 --> 02:11:30.100 

w tym punkcie? 

 

2224 

02:11:30.100 --> 02:11:31.300 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

2225 

02:11:31.300 --> 02:11:34.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2226 

02:11:34.100 --> 02:11:36.200 

Druk numer 684. 

 

2227 

02:11:41.500 --> 02:11:44.100 

Za 18 radnych. 

 

2228 

02:11:44.100 --> 02:11:45.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

2229 

02:11:45.300 --> 02:11:46.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2230 

02:11:46.800 --> 02:11:50.900 

druk nr 685 w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół 

 

2231 

02:11:50.900 --> 02:11:52.900 

podstawowych, prowadzonych przez Gminę 

Sulechów, 

 

2232 

02:11:52.900 --> 02:11:54.300 

oraz określenia granic obwodów. 

 

2233 

02:11:54.300 --> 02:11:56.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

2234 

02:11:56.600 --> 02:11:57.800 

z tym punkcie? 

 

2235 

02:11:57.800 --> 02:11:59.000 

Nie widzę, zatem przychodzimy do głosowania. 

 

2236 

02:11:59.000 --> 02:12:01.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2237 

02:12:01.800 --> 02:12:04.200 

Druk numer 685. 

 

2238 

02:12:10.100 --> 02:12:12.600 

Za 18 radnych. 

 

2239 

02:12:12.600 --> 02:12:14.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

2240 

02:12:14.000 --> 02:12:15.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2241 

02:12:15.500 --> 02:12:20.100 

druk numer 686 w sprawie odwołania radnego z 

funkcji członka Doraźnej 
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2242 

02:12:20.100 --> 02:12:21.800 

Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

2243 

02:12:21.800 --> 02:12:24.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

2244 

02:12:24.900 --> 02:12:26.400 

w tym punkcie? 

 

2245 

02:12:26.400 --> 02:12:27.700 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

2246 

02:12:27.700 --> 02:12:30.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2247 

02:12:39.800 --> 02:12:45.200 

Za 15 radnych, 1 radna przeciw, 2 radnych się 

wstrzymało. 

 

2248 

02:12:45.200 --> 02:12:47.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

2249 

02:12:47.500 --> 02:12:48.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2250 

02:12:48.900 --> 02:12:53.100 

druk nr 687 o zmianie uchwały w sprawie 

regulaminu przyznawania 

 

2251 

02:12:53.100 --> 02:12:56.100 

dodatków i innych elementów wynagrodzenia 

nauczycieli zatrudnionych 

 

2252 

02:12:56.100 --> 02:12:58.300 

w placówkach oświatowych, prowadzonych przez 

Gminę Sulechów. 

 

2253 

02:12:58.300 --> 02:13:00.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

2254 

02:13:00.900 --> 02:13:02.100 

w tym punkcie? 

 

2255 

02:13:02.100 --> 02:13:03.700 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowa. 

 

2256 

02:13:03.700 --> 02:13:06.300 

Proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich 

urządzeniach, 

 

2257 

02:13:06.300 --> 02:13:08.000 

druk numer 687. 

 

2258 

02:13:11.900 --> 02:13:14.200 

Dziękuję, za 18 radnych. 

 

2259 

02:13:14.200 --> 02:13:15.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

2260 

02:13:15.300 --> 02:13:16.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2261 

02:13:16.800 --> 02:13:21.300 

druk numer 688 w sprawie zaleceń pokontrolnych 

w związku z protokołem 

 

2262 

02:13:21.300 --> 02:13:26.700 

5/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Sulechowie z analizy 

 

2263 

02:13:26.700 --> 02:13:29.400 

działań podjętych przez gminę i Radę Miejską w 

zakresie uregulowania 

 

2264 

02:13:29.400 --> 02:13:32.300 

zasad najmu nieruchomości prywatnym 

przedsiębiorcom, 
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2265 

02:13:32.400 --> 02:13:37.200 

stowarzyszeniom po kontroli Komisji Rewizyjnej z 

2020 roku. 

 

2266 

02:13:37.200 --> 02:13:39.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

2267 

02:13:39.400 --> 02:13:43.000 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan Burmistrz 

Wojciech Sołtys ad 

 

2268 

02:13:43.000 --> 02:13:45.100 

vocem... Czy Pan Radny Sebastian Różycki? Dobrze, 

najpierw Pan. 

 

2269 

02:13:47.200 --> 02:13:51.200 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

2270 

02:13:51.200 --> 02:13:52.600 

szanowni radni i goście. 

 

2271 

02:13:52.600 --> 02:13:55.000 

Wypełniam wolę członków Komisji Rewizyjnej, 

 

2272 

02:13:55.000 --> 02:13:57.400 

dlatego przedkładam uchwałę do przegłosowania. 

Dziękuję. 

 

2273 

02:13:57.400 --> 02:14:00.000 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie burmistrzu. 

 

2274 

02:14:03.700 --> 02:14:05.600 

- Szanowni Państwo. 

 

2275 

02:14:05.600 --> 02:14:08.200 

Ja chciałem powiedzieć to, co mówiłem na 

komisjach. 

 

2276 

02:14:08.200 --> 02:14:13.600 

Liczę, że Państwo również będziecie czynnie brać 

udział w dyskusji 

 

2277 

02:14:13.600 --> 02:14:15.700 

na tematy proponowanych stawek. 

 

2278 

02:14:15.700 --> 02:14:17.900 

Liczę, że Państwo się w tym zakresie wypowiecie. 

 

2279 

02:14:17.900 --> 02:14:21.500 

Ja to mówiłem także dwukrotnie, choćby w zakresie 

stawek dotyczących 

 

2280 

02:14:21.500 --> 02:14:24.400 

organizacji pozarządowych ja pytałem. 

 

2281 

02:14:24.400 --> 02:14:27.200 

Nie dostałem odpowiedzi zwrotnej. 

 

2282 

02:14:27.200 --> 02:14:30.100 

Ta uchwały również dotyka tego zakresu. 

 

2283 

02:14:30.100 --> 02:14:32.700 

Traktuję to jako szerokie... 

 

2284 

02:14:32.700 --> 02:14:35.900 

Natomiast oczywiście przyjmuję to i rozmawialiśmy 

o tym wielokrotnie, 

 

2285 

02:14:35.900 --> 02:14:40.200 

to Pan Sebastian wie też, że my dokonaliśmy 

pewnych ruchów 

 

2286 

02:14:40.200 --> 02:14:44.700 

też i pewnych zmian co do wysokości 

obowiązujących już dokumentów. 

 

2287 

02:14:44.700 --> 02:14:46.500 

To właściwie tyle. 

 

2288 

02:14:46.500 --> 02:14:48.500 
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Panie przewodniczący, proszę się nie gniewać, 

 

2289 

02:14:48.500 --> 02:14:52.000 

ale my już z Panią sekretarz musimy wyjść na 

pogrzeb. 

 

2290 

02:14:52.000 --> 02:14:56.600 

Będzie reprezentował mnie do końca sesji Pan 

Marcin Zastępca i Pan 

 

2291 

02:14:56.600 --> 02:14:57.900 

Marcin Skarbnik. Dziękuję. 

 

2292 

02:14:57.900 --> 02:15:01.000 

- Dziękuję. 

 

2293 

02:15:01.000 --> 02:15:03.000 

Ja tylko jeszcze zwrócę uwagę. 

 

2294 

02:15:04.000 --> 02:15:06.200 

Tutaj pojawił się błąd w tytule uchwały. 

 

2295 

02:15:06.200 --> 02:15:08.200 

Dwa razy mamy słowo 'w sprawie'. 

 

2296 

02:15:08.200 --> 02:15:11.500 

Nie będziemy oczywiście tej zmiany głosować, 

 

2297 

02:15:11.500 --> 02:15:15.500 

natomiast ona będzie usunięta, bo to jest taka 

zmiana porządkowa tak 

 

2298 

02:15:15.500 --> 02:15:17.800 

naprawdę. Tu jest literówka, nie? 

 

2299 

02:15:17.800 --> 02:15:21.300 

Czy ktoś z Państwa radnych jeszcze chciałby zabrać 

głos w tym 

 

2300 

02:15:21.300 --> 02:15:22.500 

punkcie? Nie widzę, zatem przechodzimy do 

głosowania. 

 

2301 

02:15:22.500 --> 02:15:26.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

2302 

02:15:26.100 --> 02:15:27.800 

druk numer 688. 

 

2303 

02:15:34.200 --> 02:15:36.600 

Za 18 radnych. 

 

2304 

02:15:36.600 --> 02:15:37.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

2305 

02:15:37.900 --> 02:15:40.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Przerwa. 

 

2306 

02:15:40.900 --> 02:15:42.400 

Ile przerwy? 

 

2307 

02:15:42.400 --> 02:15:44.900 

Dziesięć minut. Czyli szanowni Państwo, ogłaszam 

przerwę do 12:20. 

 

2308 

02:28:03.900 --> 02:28:06.000 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

2309 

02:28:06.000 --> 02:28:10.600 

Wznawiam obrady LXVII zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

2310 

02:28:10.600 --> 02:28:12.600 

VIII kadencji. 

 

2311 

02:28:12.600 --> 02:28:15.200 

Jesteśmy w punkcie zapytania sołtysów i 

mieszkańców oraz udzielenie 
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2312 

02:28:15.200 --> 02:28:16.400 

odpowiedzi. 

 

2313 

02:28:16.400 --> 02:28:19.700 

Czy ktoś z mieszkańców lub z sołtysów chciałby 

zadać pytanie? 

 

2314 

02:28:19.700 --> 02:28:20.900 

Mamy zgłoszenie mieszkańca? 

 

2315 

02:28:20.900 --> 02:28:22.800 

Z sołtysów ktoś? Bardzo proszę. 

 

2316 

02:28:33.100 --> 02:28:40.000 

Mamy zapytanie mieszkańca i będą zapytania 

sołtysów. Bardzo proszę. 

 

2317 

02:28:40.000 --> 02:28:44.000 

- Dzień dobru Państwu, witam serdecznie. Może nie 

tyle co zapytanie, 

 

2318 

02:28:44.000 --> 02:28:53.200 

Ale zdanie i opinia, tak? Bo ja chciałbym się tutaj 

odnieść do tej 

 

2319 

02:28:53.200 --> 02:28:56.800 

aplikacji na temat recyklingu, o której Państwo już 

wcześniej 

 

2320 

02:28:57.000 --> 02:28:59.100 

rozmawiali. 

 

2321 

02:28:59.100 --> 02:29:00.200 

Jak chciałabym... Bo zdaję sobie sprawę, 

 

2322 

02:29:00.200 --> 02:29:03.700 

że nie każdy może brać udział w dyskusjach na 

Facebooku, 

 

2323 

02:29:03.700 --> 02:29:05.900 

więc chciałabym troszeczkę podsumować, 

 

2324 

02:29:05.900 --> 02:29:08.400 

bo była dyskusja... 

 

2325 

02:29:08.400 --> 02:29:09.900 

Wiecie Państwo... 

 

2326 

02:29:09.900 --> 02:29:17.300 

Zarówno pod stroną Gmina Sulechów, jak i pod 

postem na stronie 

 

2327 

02:29:17.300 --> 02:29:21.800 

Stowarzyszenia Czysty Sulechów. 

 

2328 

02:29:21.800 --> 02:29:23.200 

Ja wiem, że Państwo... 

 

2329 

02:29:23.200 --> 02:29:26.500 

Tutaj słyszałam takie zdania, że nie w każdej 

sprawie będziecie 

 

2330 

02:29:26.500 --> 02:29:30.900 

słuchać tych mieszkańców, ale z mojej opinii, 

 

2331 

02:29:30.900 --> 02:29:34.700 

jeśli została stworzona ankieta, no to jednak to 

zdanie chcecie 

 

2332 

02:29:34.700 --> 02:29:39.000 

Państwo usłyszeć, no i tych komentarzy tam było 

sporo, 

 

2333 

02:29:39.000 --> 02:29:45.800 

tak? Pod jednym i pod drugim postem była dyskusja 

i z całym 

 

2334 

02:29:45.800 --> 02:29:48.200 

szacunkiem dla pomysłodawców, nie było żadnej, 

 

2335 

02:29:48.200 --> 02:29:51.200 

ani jednej opinii za tą aplikacją. 
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2336 

02:29:51.200 --> 02:29:57.000 

Zresztą to nie jest moja opinia osobista, tak? 

 

2337 

02:29:57.000 --> 02:29:59.900 

Chciałabym Państwu podsumować, bo moją 

osobistą stąd też również 

 

2338 

02:29:59.900 --> 02:30:02.100 

mogłabym, ale możecie też Państwo sobie 

przeczytać, 

 

2339 

02:30:02.100 --> 02:30:03.900 

bo też tam napisałam komentarz. 

 

2340 

02:30:03.900 --> 02:30:05.600 

W dzisiejszych czasach... 

 

2341 

02:30:05.600 --> 02:30:09.800 

Myślę, że wszyscy chyba już mamy powoli dosyć 

tych aplikacji, 

 

2342 

02:30:09.800 --> 02:30:11.900 

bo mamy tak zaśmiecone te telefony, 

 

2343 

02:30:11.900 --> 02:30:17.000 

więc kolejna aplikacja, która za dużo nie wniesie, 

 

2344 

02:30:17.000 --> 02:30:19.900 

bo... Zresztą Państwo sami przytaczaliście przykłady, 

 

2345 

02:30:19.900 --> 02:30:23.300 

że podobna aplikacja została wprowadzona, 

 

2346 

02:30:23.300 --> 02:30:25.800 

a teraz... Państwo poprawcie, jeśli się mylę... 

 

2347 

02:30:25.800 --> 02:30:29.100 

To było miasto Konin, tak? 

 

2348 

02:30:29.900 --> 02:30:35.800 

To było dla mieszkańców z liczbą 320 000 zł, taką 

aplikację 

 

2349 

02:30:35.800 --> 02:30:38.500 

zainstalowało 50 rodzin, więc ja nie wiem, 

 

2350 

02:30:38.500 --> 02:30:44.000 

czy 20 000 zł jest warte marynowania 

potencjalnego i ryzyka, 

 

2351 

02:30:44.000 --> 02:30:46.600 

żeby tej aplikacji nikt nie zainstalował. 

 

2352 

02:30:46.600 --> 02:30:49.700 

Ja myślę, że tutaj nie jest kwestia edukacji, 

 

2353 

02:30:49.700 --> 02:30:52.100 

bo ja wiem, że takie głosy też były, 

 

2354 

02:30:52.100 --> 02:30:55.200 

że ta aplikacja ma informować o datach odbioru 

śmieci... 

 

2355 

02:30:55.200 --> 02:31:00.200 

Ja myślę, że takie kalendarze każdy może sobie 

zawiesić na lodówce, 

 

2356 

02:31:00.500 --> 02:31:07.100 

więc tutaj nie ma potrzeby instalowania takiej 

aplikacji do takiej 

 

2357 

02:31:07.100 --> 02:31:08.900 

informacji... 

 

2358 

02:31:08.900 --> 02:31:11.700 

No i generalnie chciałbym zachęcić Państwa jednak 

do słuchania zdania 

 

2359 

02:31:11.700 --> 02:31:17.900 

mieszkańców, a nie usilnie kontynuowanie pomysłu, 
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2360 

02:31:17.900 --> 02:31:19.900 

który gdzieś tam padł w przyszłości. 

 

2361 

02:31:19.900 --> 02:31:26.600 

Ja rozumiem, że on był pozytywnie przegłosowany 

bodajże w grudniu, 

 

2362 

02:31:26.700 --> 02:31:29.900 

gdzie Państwo akceptowaliście budżet gminy, 

 

2363 

02:31:29.900 --> 02:31:32.500 

ale ja rozumiem, że na tym etapie nie ma jeszcze... 

 

2364 

02:31:32.500 --> 02:31:38.900 

Że jest taka szansa zmiany poprzez uchwałę 

przeznaczenia środków, 

 

2365 

02:31:38.900 --> 02:31:45.400 

tych 20000 zł, a myślę, że takich pomysłów czy 

inspiracji 

 

2366 

02:31:45.400 --> 02:31:48.000 

na przeznaczenie tych 20000 zł na pewno by się 

znalazło. 

 

2367 

02:31:48.000 --> 02:31:53.900 

No nie będę Państwu tutaj w tym momencie tych 

pomysłów narzucać, 

 

2368 

02:31:53.900 --> 02:31:57.100 

ale myślę, że spokojnie inna kwestia, 

 

2369 

02:31:57.700 --> 02:32:00.900 

inny sposób edukacji praktycznej... 

 

2370 

02:32:00.900 --> 02:32:02.300 

Nie wiem... 

 

2371 

02:32:02.300 --> 02:32:03.800 

Koszów na śmieci, tak? 

 

2372 

02:32:03.800 --> 02:32:05.200 

Cokolwiek... 

 

2373 

02:32:05.200 --> 02:32:07.700 

To jednak bym bardzo prosiła, żeby to wziąć pod 

uwagę, 

 

2374 

02:32:07.700 --> 02:32:09.700 

ten głos mieszkańców. 

 

2375 

02:32:09.700 --> 02:32:11.000 

Dziękuję bardzo. 

 

2376 

02:32:11.000 --> 02:32:12.100 

- Dziękuję bardzo. 

 

2377 

02:32:12.100 --> 02:32:13.100 

Proszę, teraz Pani sołtys. 

 

2378 

02:32:38.400 --> 02:32:41.600 

- Ja chciałam serdecznie podziękować za 

współpracę, 

 

2379 

02:32:41.600 --> 02:32:46.500 

ponieważ ja i moi mieszkańcy naszego sołectwa 

spotkaliśmy się z dużym 

 

2380 

02:32:46.500 --> 02:32:49.100 

zaangażowaniem i to dla nas dowodzi, 

 

2381 

02:32:49.100 --> 02:32:54.800 

że mimo wszystko liczą się ludzie i tutaj na pewno 

nie będę wymieniać 

 

2382 

02:32:54.800 --> 02:32:57.600 

z imienia i nazwiska, ale kiedy tylko poproszę o 

wsparcie, 

 

2383 

02:32:57.600 --> 02:33:01.500 

o coś, to jak nie radą, jak nie kompromisem, 
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2384 

02:33:01.500 --> 02:33:04.600 

to zawsze mogę na Państwa liczyć i jest to dla mnie 

najlepszą 

 

2385 

02:33:04.600 --> 02:33:08.000 

motywacją, i mam nadzieję, że będzie źródłem 

naszego przyszłego 

 

2386 

02:33:08.600 --> 02:33:11.600 

jakiegoś takiego sukcesu, który osiągniemy 

wspólnie. 

 

2387 

02:33:11.600 --> 02:33:13.100 

I tyle. Chciałam po prostu podziękować. 

 

2388 

02:33:13.100 --> 02:33:15.500 

- Dziękuję. 

 

2389 

02:33:15.500 --> 02:33:17.900 

Bardzo proszę, Pan Sołtys Wiesław Kołakowski się 

zgłaszał, 

 

2390 

02:33:17.900 --> 02:33:19.300 

czy już się nie zgłasza? 

 

2391 

02:33:19.300 --> 02:33:21.100 

Zrezygnował, tak? 

 

2392 

02:33:21.100 --> 02:33:23.000 

Dobrze. Nie widzę. 

 

2393 

02:33:23.000 --> 02:33:24.700 

Nie były pytania, tylko tu były refleksje. 

 

2394 

02:33:25.500 --> 02:33:27.800 

Nie widzę więcej zgłoszeń w tym punkcie... 

 

2395 

02:33:27.800 --> 02:33:29.800 

Nie, widzę... 

 

2396 

02:33:29.800 --> 02:33:31.000 

Czy do kolejnego? 

 

2397 

02:33:31.000 --> 02:33:32.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2398 

02:33:32.300 --> 02:33:35.000 

punkt 10, wolne wnioski, informacje oraz dyskusja. 

 

2399 

02:33:35.000 --> 02:33:37.400 

Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Podkład. 

 

2400 

02:33:37.400 --> 02:33:42.700 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

2401 

02:33:42.700 --> 02:33:44.900 

Panie, Panowie radni, szanowni Państwo. 

 

2402 

02:33:44.900 --> 02:33:49.200 

Jedna tutaj jeszcze taka mi się nasunęła myśl, 

 

2403 

02:33:49.200 --> 02:33:55.500 

bo dzisiaj się dyskusja między Panem Radnym 

Piotrem Miszkiewiczem, 

 

2404 

02:33:55.800 --> 02:34:02.700 

a burmistrzem w sprawie dodatkowego w strażnika 

miejskiego... 

 

2405 

02:34:02.700 --> 02:34:08.100 

Jest takie moje zapytanie, czy może nie wrócić do 

pomysłu płatnych 

 

2406 

02:34:08.100 --> 02:34:11.400 

patroli dla policji? 

 

2407 

02:34:11.700 --> 02:34:13.100 

Jeżeli jest taka możliwość. 

 

2408 

02:34:13.100 --> 02:34:16.900 
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Ja wiem że był zawsze problem z ustaleniem tych 

patroli, 

 

2409 

02:34:16.900 --> 02:34:20.600 

a może teraz jakoś da się bardziej dopracować te 

reguły i warunki, 

 

2410 

02:34:20.600 --> 02:34:24.500 

tym bardziej że Pan komendant miejski jest tak 

bardziej chyba 

 

2411 

02:34:24.500 --> 02:34:28.700 

sprzyjający naszej gminie, także może tutaj 

wypracujemy wspólne 

 

2412 

02:34:28.700 --> 02:34:30.400 

stanowisko i w tym kierunku pójść. 

 

2413 

02:34:30.400 --> 02:34:33.700 

Jeżeli nie mamy pieniążków na strażnika miejskiego, 

 

2414 

02:34:33.700 --> 02:34:38.100 

może powrócimy właśnie do tych płatnych patroli. 

 

2415 

02:34:38.100 --> 02:34:44.000 

I kolejna rzecz, która już tutaj na komisjach była i na 

sesji. 

 

2416 

02:34:44.100 --> 02:34:46.100 

Ona się chyba przewija od października lub 

listopada. 

 

2417 

02:34:46.100 --> 02:34:51.600 

Mieszkańcy mnie prosili o interwencję w sprawie 

opłaty za wywóz 

 

2418 

02:34:52.900 --> 02:35:02.300 

nieczystości, ścieków, ale z tych osadów 

zgromadzonych w przydomowych 

 

2419 

02:35:02.300 --> 02:35:04.800 

oczyszczalniach ścieków, tak jak mnie informowano. 

 

2420 

02:35:04.800 --> 02:35:08.900 

Ja nie jestem akurat posiadaczem szamba. 

 

2421 

02:35:08.900 --> 02:35:16.000 

Koszt miesięczny to jest 280 zł, tak co miesiąc 

muszę płacić. 

 

2422 

02:35:16.000 --> 02:35:22.700 

No i się zastanawiałem właśnie nad tym tutaj 

ekologicznym tak zwanym 

 

2423 

02:35:22.700 --> 02:35:25.900 

szambem, no i mieszkańcy też się do mnie zwrócili. 

 

2424 

02:35:25.900 --> 02:35:30.700 

Dotychczas było tak, że przyjeżdżał odbiorca tym 

wozem asymilacyjnym, 

 

2425 

02:35:30.700 --> 02:35:35.200 

przyjeżdżał do kilku mieszkańców na przykład, 

 

2426 

02:35:35.400 --> 02:35:40.200 

chodzi o wieś Kije, no i zbieram po metrze 

sześciennym, 

 

2427 

02:35:40.200 --> 02:35:41.900 

po dwa, tak? 

 

2428 

02:35:41.900 --> 02:35:45.700 

I cena była taka sama jak za zwykle szambo. 

 

2429 

02:35:46.300 --> 02:35:48.400 

Teraz opłata jest... 

 

2430 

02:35:48.400 --> 02:35:52.700 

I to tylko może robić [niezrozumiałe] według tej 

listy... 

 

2431 

02:35:52.800 --> 02:35:57.100 

Z tego, co powiedział mieszkaniec, to jest 350 zł. 
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2432 

02:35:57.100 --> 02:36:04.600 

To jest górna stawka, którą żeśmy ustalili za 

pierwszy metr 

 

2433 

02:36:04.600 --> 02:36:09.300 

sześcienny, no i kolejna jest 150 zł. 

 

2434 

02:36:09.300 --> 02:36:14.100 

I teraz jest pytanie mieszkańców, czy nie można 

powrócić do tego, 

 

2435 

02:36:14.100 --> 02:36:18.700 

jak kiedyś było, że przyjeżdża, wszystko do jednej 

beczki idzie, 

 

2436 

02:36:18.700 --> 02:36:22.100 

a o wiele, wiele jest taniej, bo w ten sposób, 

 

2437 

02:36:22.100 --> 02:36:25.400 

jeżeli my mamy taką cenę narzucaną, tak? 

 

2438 

02:36:25.400 --> 02:36:27.100 

I to jeszcze tylko [niezrozumiałe] Można 

powiedzieć, 

 

2439 

02:36:27.100 --> 02:36:33.600 

że w tym momencie nie ma konkurencji, to my tych 

ludzi odpychamy 

 

2440 

02:36:33.600 --> 02:36:37.700 

od tych ekologicznych oczyszczalni, no i inni, 

 

2441 

02:36:37.700 --> 02:36:40.900 

którzy by chcieli zainwestować, też się dwa razy 

zastanowią, 

 

2442 

02:36:41.900 --> 02:36:47.300 

bo to 350 zł i to, co raz na rok, a to wszystko też 

zależy 

 

2443 

02:36:47.300 --> 02:36:48.700 

od rodziny i co wrzucają, tak? 

 

2444 

02:36:48.700 --> 02:36:55.400 

Jedni raz na rok, a niektórzy będą musieli 4 razy w 

roku wywozić co 

 

2445 

02:36:55.400 --> 02:37:00.100 

najmniej jeden kubik, to mamy ponad 1000 zł. 

 

2446 

02:37:00.100 --> 02:37:01.400 

I czy to jest opłacalne? 

 

2447 

02:37:01.400 --> 02:37:04.800 

Czy nie możemy powrócić i ustalić jednej stawki, tak 

jak kiedyś było? Dziękuję. 

 

2448 

02:37:04.800 --> 02:37:07.300 

- Dziękuję. 

 

2449 

02:37:07.300 --> 02:37:08.600 

Panie burmistrzu, proszę. 

 

2450 

02:37:08.600 --> 02:37:11.400 

- Panie radny Przemku. 

 

2451 

02:37:11.400 --> 02:37:14.100 

Chciałem na początku sprostować tylko jedną rzecz, 

 

2452 

02:37:14.100 --> 02:37:19.300 

że nieprawdą jest, że tylko Supekom może wywozić, 

 

2453 

02:37:19.300 --> 02:37:27.400 

bo w rejestrze działalności regulowanej mamy 

wpisanych więcej 

 

2454 

02:37:27.400 --> 02:37:31.500 

podmiotów. To, że one nie chcą świadczyć tej 

usługi, 

 

2455 

02:37:31.500 --> 02:37:36.600 
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to jest jakby zupełnie inna kwestia. 

 

2456 

02:37:37.100 --> 02:37:39.700 

Natomiast absolutnie Gmina Sulechów, 

 

2457 

02:37:39.700 --> 02:37:43.400 

ani nasza spółka, nikomu nie blokuje takiej 

możliwości. 

 

2458 

02:37:43.400 --> 02:37:48.500 

Natomiast być może miał Pan na myśli to, 

 

2459 

02:37:48.500 --> 02:37:53.200 

że nie każdy taki przedsiębiorca w zakresie 

opróżniania przydomowych 

 

2460 

02:37:53.200 --> 02:37:59.300 

oczyszczalni może pozbywać się tego na 

oczyszczalni w Sulechowie i to 

 

2461 

02:37:59.300 --> 02:38:01.400 

jest akurat prawda. 

 

2462 

02:38:01.400 --> 02:38:05.400 

Z informacji, które posiadam, w tej chwili jedno 

postępowanie 

 

2463 

02:38:05.400 --> 02:38:09.600 

na pewno już jest prowadzone w tej sprawie przez 

Supekom tak, 

 

2464 

02:38:09.600 --> 02:38:15.800 

żeby umożliwić podmiotowi zrzut tych osadów. 

 

2465 

02:38:15.800 --> 02:38:19.300 

Drugi wniosek zdaje się, że wpłynął i każdy, 

 

2466 

02:38:19.300 --> 02:38:22.900 

kto złoży taki wniosek, jakby będzie 

przeprocedowany, 

 

2467 

02:38:22.900 --> 02:38:24.500 

tak to nazwijmy. 

 

2468 

02:38:24.500 --> 02:38:28.900 

Natomiast wszyscy wiemy doskonale, jakie 

ograniczenia ma w tej chwili 

 

2469 

02:38:28.900 --> 02:38:36.200 

nasza oczyszczalnia ścieków i przed jakim zadaniem 

tak naprawdę stoimy. 

 

2470 

02:38:36.200 --> 02:38:40.000 

Zresztą nomen omen będzie w przyszłym tygodniu 

też spotkanie. 

 

2471 

02:38:40.400 --> 02:38:46.900 

Zakładam, że już przyszło do Państwa zaproszenie 

od spółki 

 

2472 

02:38:46.900 --> 02:38:52.500 

na spotkanie w Supekom, gdzie na pewno ten 

wątek również zostanie 

 

2473 

02:38:52.500 --> 02:38:53.600 

poruszony. 

 

2474 

02:38:53.600 --> 02:38:56.000 

Nie wiem, czy Pani kierownik Marta będzie chciała 

jeszcze dwa słowa. 

 

2475 

02:38:56.900 --> 02:38:59.600 

- Ja tylko chciałam w uzupełnieniu powiedzieć, 

 

2476 

02:38:59.600 --> 02:39:05.000 

że górne stawki opłat za opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych 

 

2477 

02:39:05.000 --> 02:39:08.400 

i osadników w przydomowych oczyszczalniach 

muszą być dwie. 

 

2478 

02:39:08.400 --> 02:39:11.800 
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Zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości dwie 

górne stawki, 

 

2479 

02:39:11.800 --> 02:39:14.300 

czyli za szambo i za przydomową oczyszczalnię. 

 

2480 

02:39:14.300 --> 02:39:18.800 

nie możemy tego jakby jedną cenę uregulować 

chociażby dlatego, 

 

2481 

02:39:18.800 --> 02:39:21.700 

że to są dwie różne nieczystości. 

 

2482 

02:39:21.700 --> 02:39:28.400 

Osady są o innym charakterze niż nieczystości z 

szamba. 

 

2483 

02:39:28.400 --> 02:39:36.000 

- Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

2484 

02:39:36.000 --> 02:39:39.900 

- Rozumiem, ale czy jest zakaz prawny, żeby 

obydwie te frakcje 

 

2485 

02:39:39.900 --> 02:39:41.900 

do jednej beczki wrzucać? 

 

2486 

02:39:41.900 --> 02:39:46.800 

Dotychczas było tak, że przyjeżdżali, rozdrabniali... 

 

2487 

02:39:46.800 --> 02:39:49.300 

Ja już nie wnikam, jak to było technicznie... 

 

2488 

02:39:49.300 --> 02:39:51.900 

I płacili za zwykłe, nie? 

 

2489 

02:39:51.900 --> 02:39:55.500 

- Nie, no... 

 

2490 

02:39:55.500 --> 02:39:58.400 

Technologicznie, jeśli chodzi o przyjmowanie przez 

oczyszczalnię, 

 

2491 

02:39:58.400 --> 02:40:02.600 

to co innego, jak oczyszczalnia przyjmuje ścieki z 

bezodpływowego 

 

2492 

02:40:02.600 --> 02:40:05.800 

zbiornika. To są ścieki rozcieńczone, a osady z 

oczyszczalni 

 

2493 

02:40:05.800 --> 02:40:08.500 

ścieków... 

 

2494 

02:40:08.500 --> 02:40:13.400 

Jakby to jest frakcja taka gęsta, obciążona bardzo 

dużym ładunkiem 

 

2495 

02:40:13.400 --> 02:40:15.000 

zanieczyszczeń i ona nie może być... 

 

2496 

02:40:15.000 --> 02:40:20.600 

Na oczyszczalni na technologii dopiero będzie 

podczyszczania, 

 

2497 

02:40:20.800 --> 02:40:21.900 

rozcieńczana i tak dalej. 

 

2498 

02:40:22.800 --> 02:40:24.500 

- Dziękuję. 

 

2499 

02:40:24.500 --> 02:40:26.200 

Panie Przemku. 

 

2500 

02:40:26.200 --> 02:40:28.900 

Kanalizacje trzeba budować. 

 

2501 

02:40:28.900 --> 02:40:31.100 

Żartuję... Ale nie, mówię poważnie. 

 

2502 

02:40:31.100 --> 02:40:32.900 



Strona 106 z 130 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.5.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 18 kwietnia 2023 r. 

Może trzeba kanalizację wybudować kiedyś, 

 

2503 

02:40:32.900 --> 02:40:34.300 

takie zadanie. 

 

2504 

02:40:34.300 --> 02:40:36.500 

Wszystko jest możliwe po tej kadencji. 

 

2505 

02:40:36.500 --> 02:40:39.100 

Widać, że czasami nawet duże miliony spadają do 

nas. 

 

2506 

02:40:39.100 --> 02:40:41.400 

Bardzo proszę, Pan Radny Zbigniew Trompa. 

 

2507 

02:40:41.400 --> 02:40:48.100 

- W ramach wolnych wniosków i informacji 

chciałem Państwu powiedzieć, 

 

2508 

02:40:48.100 --> 02:40:55.300 

że 3 kwietnia odbyło się badanie Dębu Jagiełło. 

 

2509 

02:40:55.300 --> 02:41:00.200 

Ten temat, o którym rozmawialiśmy podczas 

lutowej sesji. 

 

2510 

02:41:00.200 --> 02:41:06.200 

Profesjonalna Pracownia Arborystyczna wykonała 

badanie. 

 

2511 

02:41:06.200 --> 02:41:12.100 

To badanie jest ciekawe, bo pierwszy raz coś 

takiego miałem okazję 

 

2512 

02:41:12.100 --> 02:41:13.800 

w życiu widzieć. 

 

2513 

02:41:13.800 --> 02:41:19.500 

Oprócz takich oględzin zewnętrznych to całkiem 

poważne przedmioty 

 

2514 

02:41:19.500 --> 02:41:22.000 

i urządzenia pomiarowe są przy tym zaangażowane. 

 

2515 

02:41:22.000 --> 02:41:27.000 

Odbywa się tomograficzne, badanie 

wytrzymałościowe ugięcia takiego 

 

2516 

02:41:27.000 --> 02:41:28.500 

drzewa, badanie systemu korzeniowego. 

 

2517 

02:41:28.500 --> 02:41:32.600 

I chciałem Państwu powiedzieć, że podjęliśmy 

dobrą decyzję, 

 

2518 

02:41:32.600 --> 02:41:38.400 

żeby skorzystać właśnie z pomocy fachowca i 

zewnętrznej opinii. 

 

2519 

02:41:38.400 --> 02:41:40.600 

Ona jest absolutnie odmienna od tego, 

 

2520 

02:41:40.600 --> 02:41:44.300 

czym tutaj nas raczył Pan nadleśniczy. 

 

2521 

02:41:44.300 --> 02:41:49.400 

Dąb jest oczywiście w stanie sędziwym, ale jak to się 

pisze 

 

2522 

02:41:49.400 --> 02:41:54.300 

w ogłoszeniach sprzedaży na OLX adekwatnym do 

swojego wieku, 

 

2523 

02:41:54.300 --> 02:41:57.400 

natomiast co jest najbardziej pozytywne? 

 

2524 

02:41:57.400 --> 02:41:58.800 

Że jest absolutnie stabilny. 

 

2525 

02:41:58.800 --> 02:42:04.200 

Badanie wytrzymałościowe, które wykonuje się 

takie jak dla wszystkich 
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2526 

02:42:04.200 --> 02:42:07.200 

innych konstrukcji, takich nawet stalowych czy 

betonowych, 

 

2527 

02:42:08.600 --> 02:42:15.400 

dąb na dzisiaj wytrzymałby obciążenie 

huraganowym wiatrem o prędkości 

 

2528 

02:42:15.400 --> 02:42:21.000 

ponad 120 km na godzinę, więc takiego jakiegoś 

bezpośredniego 

 

2529 

02:42:21.000 --> 02:42:28.100 

zagrożenia, które było nam przedstawiane, nie ma. 

 

2530 

02:42:28.100 --> 02:42:31.300 

W wyniku tego badania są oczywiście zalecenia i 

jeden z tych zaleceń 

 

2531 

02:42:31.300 --> 02:42:34.400 

jest takie mechaniczne zabezpieczenie takim 

uwiązem linowym. 

 

2532 

02:42:34.400 --> 02:42:38.200 

W razie gdyby konar ten ostatni w koronie, 

 

2533 

02:42:38.200 --> 02:42:39.900 

który pozostał, miałby się odłamać, 

 

2534 

02:42:39.900 --> 02:42:42.700 

to nie spadnie na nikogo, nie zrobi nikomu krzywdy, 

 

2535 

02:42:42.700 --> 02:42:45.700 

tylko po prostu zawiśnie na pniu dębu, 

 

2536 

02:42:45.700 --> 02:42:50.900 

a już najważniejszy wniosek z tego badania jest taki, 

 

2537 

02:42:50.900 --> 02:42:57.400 

że dąb jest siedliskiem owada pachnicy próchniczej, 

 

2538 

02:42:57.400 --> 02:43:00.200 

taka ciekawostka. 

 

2539 

02:43:00.200 --> 02:43:06.000 

Podczas rui w czerwcu feromony wytwarzane przez 

samca wytwarzają 

 

2540 

02:43:06.000 --> 02:43:08.900 

zapach świeżych moreli, więc to będzie pewnie jakiś 

 

2541 

02:43:08.900 --> 02:43:10.400 

tam... [niezrozumiałe] Tak. 

 

2542 

02:43:10.400 --> 02:43:13.500 

Zapraszam Państwa wszystkich serdecznie w tym 

czasie do Górzykowa. 

 

2543 

02:43:13.500 --> 02:43:20.200 

Więc ich stanowisko ochronne tego owada, 

 

2544 

02:43:20.200 --> 02:43:23.600 

w ogóle odnalezienie jego siedliska, 

 

2545 

02:43:23.600 --> 02:43:28.700 

to jest sprawa dotycząca czerwonej listy 

europejskiej. 

 

2546 

02:43:28.700 --> 02:43:31.500 

To już nie jest tylko owad chroniony w Polsce, 

 

2547 

02:43:31.500 --> 02:43:36.400 

ale listą ogólnoeuropejską, w związku z tym 

chciałbym Państwu bardzo 

 

2548 

02:43:36.400 --> 02:43:39.600 

serdecznie podziękować za to, 

 

2549 

02:43:39.600 --> 02:43:41.100 

że przyszliście się do tego wniosku, 

 

2550 
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02:43:41.100 --> 02:43:44.500 

że daliście temu drzewu szansę, i mam nadzieję, 

 

2551 

02:43:44.500 --> 02:43:48.400 

że nadleśnictwo w odpowiedni sposób zadba i ten 

zabytek jeszcze 

 

2552 

02:43:48.400 --> 02:43:51.200 

będzie długo, długo cieszył nasze oczy. Bardzo 

dziękuję. 

 

2553 

02:43:51.200 --> 02:43:53.800 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

2554 

02:43:53.800 --> 02:43:57.400 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

2555 

02:43:57.400 --> 02:43:58.700 

szanowni radni, goście. 

 

2556 

02:43:58.700 --> 02:44:06.200 

Zwracam się z prośbą, aby wystosować pismo do 

powiatu w następujących 

 

2557 

02:44:06.200 --> 02:44:07.500 

kwestiach. 

 

2558 

02:44:09.400 --> 02:44:10.500 

Pierwsza. 

 

2559 

02:44:10.500 --> 02:44:12.300 

Łatanie dziur na drogach powiatowych. 

 

2560 

02:44:12.300 --> 02:44:17.100 

Piaskowa jest chyba najbardziej newralgicznym 

miejscem, 

 

2561 

02:44:17.100 --> 02:44:23.200 

gdzie naprawdę te dziury są wyraźne i grożą 

bezpieczeństwu 

 

2562 

02:44:23.200 --> 02:44:24.800 

uczestnikom ruchu drogowego. 

 

2563 

02:44:24.800 --> 02:44:26.900 

Więc to jest pierwsza kwestia. 

 

2564 

02:44:26.900 --> 02:44:29.000 

Dalej trzymam się ulicy Piaskowej. 

 

2565 

02:44:29.000 --> 02:44:32.600 

Przejście dla pieszych, które było zgłaszane w 

listopadzie, 

 

2566 

02:44:32.600 --> 02:44:34.500 

w grudniu, w styczniu. 

 

2567 

02:44:34.500 --> 02:44:36.400 

Nadal to światło nie świeci. Więc 

 

2568 

02:44:38.800 --> 02:44:44.300 

obietnice, które były i padały na tej sali z ust 

radnych i Zarządu 

 

2569 

02:44:44.300 --> 02:44:48.800 

Powiatu, nie zostały spełnione, więc prośba o 

ponowienie na piśmie 

 

2570 

02:44:49.500 --> 02:44:53.900 

i poprosiłem o potwierdzenie odpowiedzi tej 

korespondencji 

 

2571 

02:44:53.900 --> 02:44:56.100 

z powiatem. 

 

2572 

02:44:56.100 --> 02:44:59.000 

Kolejna rzecz. Dalej Piaskowa oraz Niepodległości. 

 

2573 

02:44:59.000 --> 02:45:02.700 

Piękne drzewa, ale niestety odrosty, 

 

2574 
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02:45:02.700 --> 02:45:05.500 

które wchodzą za chwileczkę na chodnik. 

 

2575 

02:45:05.500 --> 02:45:09.200 

Należałoby przy tym pasie drogowym poprosić 

zarządcę drogi, 

 

2576 

02:45:09.400 --> 02:45:13.900 

aby poucinał odrastające gałęzie. 

 

2577 

02:45:13.900 --> 02:45:16.300 

Dalej czekam się powiatu. 

 

2578 

02:45:16.300 --> 02:45:22.700 

Na ich terenie, a mianowicie na terenie Szkoły 

Centrum Kształcenia 

 

2579 

02:45:22.700 --> 02:45:26.500 

Ustawicznego znajduje się piękny fitness, 

 

2580 

02:45:27.000 --> 02:45:29.300 

siłownia pod chmurką. 

 

2581 

02:45:29.300 --> 02:45:31.200 

Prosiłbym o wystąpienie z wnioskiem o tym, 

 

2582 

02:45:31.200 --> 02:45:34.900 

aby otworzyć furtkę od strony w ciągu... 

 

2583 

02:45:34.900 --> 02:45:36.800 

Chodzi o ulicę Kasztanową... 

 

2584 

02:45:36.800 --> 02:45:39.900 

Przy wyjściu bezpośrednio na skatepark, 

 

2585 

02:45:39.900 --> 02:45:44.900 

aby mogli mieszkańcy skorzystać z tego zaplecza. 

 

2586 

02:45:44.900 --> 02:45:46.800 

Myślę, że to nie stanowi dużego problemu, 

 

2587 

02:45:46.800 --> 02:45:51.500 

bo wiele lat temu w tym miejscu była brama i 

furtka, 

 

2588 

02:45:51.500 --> 02:45:53.500 

młodzież uczęszczała. 

 

2589 

02:45:53.500 --> 02:45:58.700 

Więc stoi piękny sprzęt, z którego mieszkańcy w 

wolnej chwili mogliby 

 

2590 

02:45:58.700 --> 02:46:03.000 

korzystać. Być może to jest też działanie przeciwko 

alkoholizmowi, tak? 

 

2591 

02:46:03.000 --> 02:46:06.100 

Więc bardzo bym prosił o to, aby się zwrócić do 

zarządcy o to, 

 

2592 

02:46:06.100 --> 02:46:07.400 

aby to udostępnić. 

 

2593 

02:46:07.400 --> 02:46:11.600 

Natomiast teraz przeszedłbym do kwestii gminnych. 

 

2594 

02:46:11.600 --> 02:46:15.400 

Park Sulecha, o którym dzisiaj było już kilkukrotnie, 

 

2595 

02:46:15.400 --> 02:46:17.900 

a w Wielkanoc tłumy. 

 

2596 

02:46:17.900 --> 02:46:22.200 

Jest jeden poważny problem, który jako radny 

zgłaszałem wcześniej, 

 

2597 

02:46:23.000 --> 02:46:24.900 

a nie uzyskał przychylności. 

 

2598 

02:46:24.900 --> 02:46:29.200 

Proszę o postawienie czterech toalet Toi Toi w 

każdym narożniku. 
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2599 

02:46:29.200 --> 02:46:34.700 

Tak duża liczba ludzi może mieć problemy 

fizjologiczne i niestety być 

 

2600 

02:46:34.700 --> 02:46:37.100 

może niektórzy nie doniosą tam, 

 

2601 

02:46:37.100 --> 02:46:39.100 

gdzie powinni, więc proszę o to, 

 

2602 

02:46:39.100 --> 02:46:41.600 

aby takie urządzenia pojawiły się w tej strefie. 

 

2603 

02:46:41.600 --> 02:46:49.200 

Uważam, że jeżeli przy plażach gminny w niektórych 

miejscowościach to 

 

2604 

02:46:49.200 --> 02:46:55.100 

spełnia swoje oczekiwania, to chociażby w okresie 

wiosenno- letnim 

 

2605 

02:46:55.100 --> 02:46:58.700 

i jesiennym mogłyby się takie toalety pojawić po to, 

 

2606 

02:46:58.700 --> 02:47:02.600 

żeby każdy mógł z nich w stosownym momencie 

skorzystać. 

 

2607 

02:47:04.600 --> 02:47:07.700 

Teraz prośba do Dyrektora Ośrodka Sportu i 

Rekreacji. 

 

2608 

02:47:07.700 --> 02:47:13.300 

Część urządzeń przy sali Zawiszy, chodzi o 

oczywiście urządzenia 

 

2609 

02:47:13.300 --> 02:47:16.300 

pod chmurką, czyli siłownię, jest już skorodowana. 

 

2610 

02:47:16.300 --> 02:47:17.900 

Czy można byłoby poprosić o to, 

 

2611 

02:47:17.900 --> 02:47:22.600 

aby odświeżyć chociaż jakąś farbą i sprawdzić stan 

techniczny tych 

 

2612 

02:47:22.600 --> 02:47:24.300 

urządzeń? 

 

2613 

02:47:24.300 --> 02:47:29.400 

Zgłaszają mi mieszkańcy, że niektóre urządzenia po 

prostu 

 

2614 

02:47:29.400 --> 02:47:30.800 

nie działają w miarę sprawnie. 

 

2615 

02:47:30.800 --> 02:47:32.200 

To jest kolejna prośba. 

 

2616 

02:47:32.200 --> 02:47:35.500 

Jako radny zwróciłem się też z prośbą o to, 

 

2617 

02:47:35.500 --> 02:47:40.000 

bo my jako radni zadecydowaliśmy, że 

przesunęliśmy środki dla Zarządu 

 

2618 

02:47:40.000 --> 02:47:46.200 

Powiatu na właśnie siłownię pod chmurką w 

miejscu park przy PKP. 

 

2619 

02:47:46.200 --> 02:47:48.800 

Cztery urządzenia stoją w parku. 

 

2620 

02:47:48.800 --> 02:47:51.300 

Niestety, gdy opady deszczu są, 

 

2621 

02:47:51.300 --> 02:47:54.800 

jakie są, to dojście do tych urządzeń jest 

niemożliwe, 

 

2622 

02:47:54.800 --> 02:47:57.300 
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chyba że po prostu ktoś by wziął kalosze. 

 

2623 

02:47:57.300 --> 02:48:03.300 

Więc czy można byłoby wspólnie porozmawiać i 

wykorzystać chociażby 

 

2624 

02:48:03.300 --> 02:48:05.100 

materiał, aby utwardzić... 

 

2625 

02:48:05.100 --> 02:48:08.800 

Ja nie oczekuję całego terenu, ale chociaż kwadracik 

2 na 2, 

 

2626 

02:48:08.800 --> 02:48:11.600 

żeby z tego urządzenia można było swobodnie 

skorzystać. 

 

2627 

02:48:11.600 --> 02:48:13.000 

O to bym poprosił. 

 

2628 

02:48:13.000 --> 02:48:16.500 

I tak naprawdę jest ostatnia kwestia, 

 

2629 

02:48:16.500 --> 02:48:21.900 

która była też miejscem interpelacji mieszkańców. 

 

2630 

02:48:21.900 --> 02:48:26.900 

Chodzi o ulicę Kwiatową i tył cmentarza między 

garażami, 

 

2631 

02:48:26.900 --> 02:48:28.300 

a cmentarzem. 

 

2632 

02:48:28.300 --> 02:48:32.200 

Istnieje tam stara instalacja oświetleniowa, 

 

2633 

02:48:32.200 --> 02:48:36.000 

już skorodowana i zdewastowana. 

 

2634 

02:48:36.000 --> 02:48:38.800 

Czy można byłoby pomyśleć o tym, 

 

2635 

02:48:38.800 --> 02:48:43.900 

aby na jesień, kiedy już będą wieczory szybsze, 

 

2636 

02:48:43.900 --> 02:48:46.500 

żeby ta instalacja się tam pojawiła? 

 

2637 

02:48:46.500 --> 02:48:48.600 

To nie jest chyba dużo lamp, ale myślę, 

 

2638 

02:48:48.600 --> 02:48:54.100 

że warto byłoby reaktywować ten ciąg pieszo- 

jezdny. Dziękuję bardzo. 

 

2639 

02:48:54.100 --> 02:48:56.700 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pani Radna Renata 

Lubieniec. 

 

2640 

02:48:56.700 --> 02:49:01.500 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Wysoka 

Rado, 

 

2641 

02:49:01.500 --> 02:49:05.300 

szanowni goście. 

 

2642 

02:49:05.300 --> 02:49:07.000 

Mam takie zapytanie. Czy przy pracach, które są 

budowlano-drogowe, 

 

2643 

02:49:09.500 --> 02:49:17.700 

prowadzone koniecznie przez naszą gminę, po 

wykonaniu tej pracy ktoś z 

 

2644 

02:49:17.700 --> 02:49:32.400 

naszych urzędników jakby sprawdza teren gminny, 

jaki pozostał 

 

2645 

02:49:32.400 --> 02:49:34.300 

po danej inwestycji? Chodzi mi w tej chwili 

najbardziej 

 

2646 
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02:49:34.900 --> 02:49:40.500 

o chodnik, róg Brzozowej i Koszarowej. 

 

2647 

02:49:40.500 --> 02:49:42.700 

Ja jeszcze mam tą informację w oczach z czwartku, 

więc nie wiem... 

 

2648 

02:49:42.700 --> 02:49:50.100 

Może coś się zadziało przez ten czas. Tam był 

budowlane prace ziemne 

 

2649 

02:49:50.100 --> 02:49:56.100 

też i przy budynku prowadzone jakoś jesienią. 

 

2650 

02:49:56.600 --> 02:49:59.600 

Nie pamiętam dokładnie. I ciężki sprzęt 

samochodowy 

 

2651 

02:49:59.600 --> 02:50:01.000 

dostarczający materiały rozjechał chodnik, naruszył 

tą konstrukcję. Tam jest wysoki 

 

2652 

02:50:01.000 --> 02:50:12.000 

krawężnik. W tej chwili pewnie też i po opadach 

deszczu i może jeszcze przy okazji 

 

2653 

02:50:12.000 --> 02:50:23.300 

innych parkować, bo to były zwyczajnie parkowane 

duże samochody transportowe. 

 

2654 

02:50:23.300 --> 02:50:28.000 

Tak jest to naruszone, że kilka krawężników leży już 

zupełnie 

 

2655 

02:50:28.000 --> 02:50:32.900 

na ulicy się rozlatuje nasz chodnik. Po prostu proszę 

na to zwrócić uwagę 

 

2656 

02:50:32.900 --> 02:50:35.900 

i może jeszcze jest tyle czasu, żeby to naprawić, a 

nie, że za chwile 

 

2657 

02:50:35.900 --> 02:50:43.900 

będzie to wszystko zniszczone i do całkowitej nowej 

roboty. To jest z czwartku. 

 

2658 

02:50:43.900 --> 02:50:46.400 

Nie wiem... 

 

2659 

02:50:46.400 --> 02:50:48.800 

Może do tej pory coś tam się zadziało. Dziękuję. 

 

2660 

02:50:48.800 --> 02:50:50.800 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Wojciech 

Szefner. 

 

2661 

02:50:51.700 --> 02:50:53.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

2662 

02:50:53.200 --> 02:50:57.400 

Pierwszą sprawę to chciałem przekazać... 

 

2663 

02:50:57.400 --> 02:51:01.500 

To, co Pan Roman dzisiaj pytał odnośnie tej 

protokołów komisji. 

 

2664 

02:51:01.500 --> 02:51:04.600 

To w statucie po tych zmianach, które żeśmy 

wprowadzali, 

 

2665 

02:51:05.300 --> 02:51:07.200 

bo wcześniej bo literalnie wpisane, 

 

2666 

02:51:07.200 --> 02:51:10.100 

co przewodniczący komisji ma obowiązek odczytać, 

 

2667 

02:51:10.100 --> 02:51:12.500 

dzisiaj zapis jest bardzo czysty i klarowny. 

 

2668 

02:51:12.500 --> 02:51:14.800 

§37 pkt 1. 

 

2669 

02:51:14.800 --> 02:51:19.100 
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Tu jest zawartych 6 punktów, co powinno się 

znaleźć w porządku obrad, 

 

2670 

02:51:19.100 --> 02:51:20.700 

który Pan przewodniczący przedstawia. 

 

2671 

02:51:20.700 --> 02:51:23.000 

W pierwszym punkcie informacja 

przewodniczącego, 

 

2672 

02:51:23.000 --> 02:51:25.300 

w drugim przewodniczących komisji rady, 

 

2673 

02:51:25.300 --> 02:51:29.200 

w trzecim działalności burmistrza i w tym samy 

paragrafie punkt 4 mówi, 

 

2674 

02:51:29.200 --> 02:51:31.700 

że informacje, o których mowa w ust. 1 pkt 1, 

 

2675 

02:51:31.700 --> 02:51:35.100 

2 i 3, nie muszą być prezentowane podczas obrad, 

 

2676 

02:51:35.100 --> 02:51:39.300 

jeżeli zostały umieszczone w materiałach za 

pośrednictwem platformy. 

 

2677 

02:51:39.300 --> 02:51:42.100 

Więc tu można zastosować ten sam mechanizm, 

 

2678 

02:51:42.100 --> 02:51:43.500 

jeżeli radni się zgodzą. 

 

2679 

02:51:43.500 --> 02:51:44.800 

Do przekonsultowania. 

 

2680 

02:51:44.800 --> 02:51:47.200 

I druga sprawa. 

 

2681 

02:51:47.200 --> 02:51:51.500 

Po tej dyskusji dzisiaj mnie taka refleksja troszeczkę 

naszła, 

 

2682 

02:51:51.500 --> 02:51:54.100 

bo czasami naprawdę za przecinek potrafimy się 

zabić. 

 

2683 

02:51:54.100 --> 02:51:56.900 

Nie chcę wchodzić w merytoryczne aspekty, 

 

2684 

02:51:56.900 --> 02:52:00.600 

natomiast nie tak dawno jak miesiąc temu również 

były komisje 

 

2685 

02:52:00.600 --> 02:52:03.600 

i również były sesje, a na komisjach projekt uchwały 

budżetowej 

 

2686 

02:52:03.600 --> 02:52:04.800 

wszystkie komisy zaopiniowały... 

 

2687 

02:52:05.400 --> 02:52:08.600 

Pamiętam, że z Komisji Budżetowej Pani Krysia się 

wstrzymywała. 

 

2688 

02:52:08.700 --> 02:52:13.100 

Przyszła sesja, był wniosek Pana Sebastiana 

Różyckiego, o ile dobrze 

 

2689 

02:52:13.100 --> 02:52:14.400 

pamiętam, o przesunięcie terminu. 

 

2690 

02:52:14.400 --> 02:52:15.600 

Krzyków nie było. 

 

2691 

02:52:15.600 --> 02:52:17.900 

Ja tylko mówię o mechanizmie, że to nie jest 

pierwszy raz, 

 

2692 

02:52:17.900 --> 02:52:21.100 

kiedy się pojawia jakikolwiek wniosek formalny i 

rada większością 
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2693 

02:52:21.100 --> 02:52:22.900 

decyduje o jego przyjęciu bądź też nie. 

 

2694 

02:52:22.900 --> 02:52:25.800 

Takie wnioski były i takie wnioski są. 

 

2695 

02:52:25.800 --> 02:52:29.700 

Natomiast dziwię się, że czasami te wnioski robią 

taką wielką 

 

2696 

02:52:29.700 --> 02:52:35.100 

dyskusję i naprawdę czasami w tych dyskusjach 

wyrazy czy słowa, 

 

2697 

02:52:35.100 --> 02:52:37.000 

które padają... 

 

2698 

02:52:37.000 --> 02:52:38.800 

Moim zdaniem troszeczkę za ostro. 

 

2699 

02:52:38.800 --> 02:52:40.700 

Jeżeli mamy się trzymać tych samych standardów, 

 

2700 

02:52:40.700 --> 02:52:41.900 

no to szanujmy się wzajemnie. 

 

2701 

02:52:41.900 --> 02:52:44.800 

Te mechanizmy były nie tak dawno jak miesiąc 

temu. Dziękuję. 

 

2702 

02:52:51.600 --> 02:52:53.500 

- Dziękuję, Pan Radny Jan Rerus. 

- Dziękuję, ja chciałem się odnieść najpierw 

 

2703 

02:52:53.500 --> 02:52:59.500 

do oprogramowania, co Pani zgłosiła, 

 

2704 

02:52:59.500 --> 02:53:00.900 

że jakby nie potrzeba. 

 

2705 

02:53:00.900 --> 02:53:04.800 

No wydaje mi się, że tutaj Pan burmistrz dzisiaj 

odpowiedział 

 

2706 

02:53:04.800 --> 02:53:07.900 

na pytanie moje, że oprogramowanie będzie w 

terminie, 

 

2707 

02:53:07.900 --> 02:53:10.200 

tak jak to zostało określone, i nie mamy co 

dyskutować, 

 

2708 

02:53:10.200 --> 02:53:13.400 

tym bardziej na forum jakimś publicznym. 

 

2709 

02:53:13.400 --> 02:53:16.600 

Ja wiem, że niektórzy się nie zgadzają z tym, że takie 

coś. 

 

2710 

02:53:18.800 --> 02:53:20.400 

Tutaj jak dyskutujemy, jak widać... 

 

2711 

02:53:20.400 --> 02:53:21.900 

Też głosujemy. Część głosuje tak, 

 

2712 

02:53:21.900 --> 02:53:26.300 

część tak, no i później demokratycznie 

podejmujemy decyzje. 

 

2713 

02:53:26.300 --> 02:53:29.200 

Ja na pewno mogę dać ileś tam przykładów. 

 

2714 

02:53:29.200 --> 02:53:33.000 

Na przykład przegłosowaliśmy, że po 22:00 nie 

będziemy sprzedawać 

 

2715 

02:53:33.000 --> 02:53:34.200 

alkohol, nie? 

 

2716 

02:53:34.200 --> 02:53:35.900 

Ja ze swoich znajomych nie mam nikogo, 
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2717 

02:53:35.900 --> 02:53:41.100 

nie znam ani jednej osoby, która o tej uchwale by 

się wyraziła 

 

2718 

02:53:41.100 --> 02:53:43.500 

pozytywnie, a wręcz nieraz nagminnie tam, 

 

2719 

02:53:43.500 --> 02:53:47.700 

jak o 22:00 przy w Biedronce, to są wręcz krzyki na 

tych sprzedawców, 

 

2720 

02:53:47.700 --> 02:53:49.000 

że jak to może być... 

 

2721 

02:53:49.000 --> 02:53:50.300 

To komu nawróciła, czy coś? 

 

2722 

02:53:50.300 --> 02:53:52.400 

Ale w każdym bądź razie mamy mieć swoje zdanie, 

 

2723 

02:53:52.400 --> 02:53:53.600 

czyli tak też może być. 

 

2724 

02:53:53.600 --> 02:53:57.400 

Na pewno mamy inne zdanie, jakbyśmy mieli czy 

trawniki kosić, 

 

2725 

02:53:57.400 --> 02:53:59.100 

czy nie kosić... 

 

2726 

02:53:59.100 --> 02:54:00.900 

Czy zbierać liście, czy nie zbierać liści. 

 

2727 

02:54:00.900 --> 02:54:04.300 

Nie dalej jak dzisiaj był członek spółdzielni, 

 

2728 

02:54:04.300 --> 02:54:07.000 

który chciał wiedzieć, kiedy wywożą gabaryty. 

 

2729 

02:54:07.000 --> 02:54:10.100 

Oczywiście można wejść na stronę internetową. 

 

2730 

02:54:10.100 --> 02:54:11.500 

Ja już nie raz mówiłem... 

 

2731 

02:54:11.500 --> 02:54:13.500 

Na BIP trudno tam się załapać, gdzie, 

 

2732 

02:54:13.500 --> 02:54:14.800 

dojść do tego... 

 

2733 

02:54:14.800 --> 02:54:16.900 

No i dostał od nas ten harmonogram, kiedy to 

wywożone. 

 

2734 

02:54:17.100 --> 02:54:18.200 

Proszę Państwa. 

 

2735 

02:54:18.200 --> 02:54:23.900 

Ludzie niektórzy w budynkach wielolokalowych 

nawet nie wiedzą, 

 

2736 

02:54:23.900 --> 02:54:30.300 

że jak wynosi sobie meble, że takie coś jak PSZOK 

istnieje. 

 

2737 

02:54:30.300 --> 02:54:32.300 

W domkach wiedzą... 

 

2738 

02:54:32.300 --> 02:54:34.900 

Bo nigdy z tym nie mają do czynienia, w ogóle im to 

do życia nie było 

 

2739 

02:54:34.900 --> 02:54:38.300 

potrzebne, ale nawet taka edukacyjna sprawa... 

 

2740 

02:54:38.300 --> 02:54:41.000 

Ja już mówię o oprogramowaniu, bo żeśmy już 

przedyskutowali, 

 

2741 
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02:54:41.400 --> 02:54:42.600 

że będzie. 

 

2742 

02:54:42.600 --> 02:54:44.700 

Znaczy... Jeżeli mamy 2 rodzaje styropianu... 

 

2743 

02:54:44.700 --> 02:54:46.600 

Dla przykładu mówię, bo jest wiele takich rzeczy... 

 

2744 

02:54:46.600 --> 02:54:48.400 

Z lodówki ściągnęliśmy, bo kupiliśmy... 

 

2745 

02:54:48.400 --> 02:54:49.800 

Gdzie go wrzucimy? 

 

2746 

02:54:49.800 --> 02:54:51.000 

Ale mamy tackę styropianową, że jakąś żywność 

wykupili... 

 

2747 

02:54:51.600 --> 02:54:53.900 

Też ten sam styropian. 

 

2748 

02:54:53.900 --> 02:54:55.100 

Gdzie go wrzucimy? 

 

2749 

02:54:55.100 --> 02:54:57.000 

Na pewno w inne pojemniki je wrzucamy, 

 

2750 

02:54:57.000 --> 02:54:58.800 

nie w ten sam pojemnik. 

 

2751 

02:54:58.800 --> 02:55:00.200 

To jest też ta edukacyjna strona. 

 

2752 

02:55:00.200 --> 02:55:05.400 

I nie widzę potrzeby, żeby nawet jak ktoś robi jakąś 

ankietę... 

 

2753 

02:55:05.400 --> 02:55:08.400 

Popieram bardzo tutaj Pana przewodniczącego, 

 

2754 

02:55:08.400 --> 02:55:13.100 

że po co robić ankietę w czymś, co się już ustaliło... 

 

2755 

02:55:13.100 --> 02:55:14.600 

Dodatkowo jakąś jeszcze ankietę? 

 

2756 

02:55:14.600 --> 02:55:16.200 

To rzeczywiście... 

 

2757 

02:55:16.200 --> 02:55:18.400 

Jak ceny robić takie ankiety i podważać decyzję 

rady, 

 

2758 

02:55:18.400 --> 02:55:20.000 

to róbmy do wszystkiego. 

 

2759 

02:55:20.000 --> 02:55:22.500 

Weźmy te dzisiaj place zabaw, trzeba. 

 

2760 

02:55:22.500 --> 02:55:24.800 

Zróbmy tą ankietę, jak chcemy ze wszystkim robić... 

 

2761 

02:55:24.800 --> 02:55:28.400 

Albo uszanujmy się nawzajem i powiedzmy tak... 

 

2762 

02:55:28.400 --> 02:55:31.400 

Rada podjęła taką decyzję, koniec, 

 

2763 

02:55:31.400 --> 02:55:34.200 

robimy to i wydajemy te pieniądze... 

 

2764 

02:55:34.200 --> 02:55:37.100 

A organ wykonawczy, jaki jest burmistrz... 

 

2765 

02:55:37.100 --> 02:55:38.200 

Ja tak to odbieram... 

 

2766 

02:55:38.200 --> 02:55:45.300 

Jest od tego, żeby nie specjalnie negował uchwały 

Rady Miejskiej, 
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2767 

02:55:45.300 --> 02:55:48.900 

tylko realizował to, bo on się nazywa organ 

wykonawczy, 

 

2768 

02:55:48.900 --> 02:55:50.400 

a nie uchwałodawczy. 

 

2769 

02:55:50.400 --> 02:55:53.500 

Uchwałodawczy jest tu i została decyzja podjęta. 

 

2770 

02:55:53.500 --> 02:55:59.100 

Także nie widzę powodu, żeby dalej o tym 

dyskutować i należy to 

 

2771 

02:55:59.100 --> 02:56:03.500 

przyjąć, i zobaczymy to oprogramowanie. 

 

2772 

02:56:03.500 --> 02:56:05.400 

Może będzie lepsze, może będzie gorsze... 

 

2773 

02:56:05.400 --> 02:56:09.800 

Mi na pewno się przyda ze względu chociażby na tą 

przypominajkę, 

 

2774 

02:56:09.800 --> 02:56:14.100 

kiedy te worki należy wystawić, bo zawsze 

zapominam i później mam 

 

2775 

02:56:14.100 --> 02:56:15.600 

z tym problem. 

 

2776 

02:56:15.600 --> 02:56:22.300 

No i jeszcze słowo tutaj do Pana radnego 

przedmówcy. 

 

2777 

02:56:22.300 --> 02:56:29.200 

Nie chciałem o tym mówić, ale to dzisiaj tak 

naprawdę nie chodziło 

 

2778 

02:56:29.200 --> 02:56:30.300 

o tą zmianę. 

 

2779 

02:56:30.300 --> 02:56:37.100 

Dzisiaj chodziło o coś wyższego ze względu na 

odrzucenie projektu 

 

2780 

02:56:37.100 --> 02:56:40.300 

uchwały, która nic nie wnosiła. 

 

2781 

02:56:40.300 --> 02:56:43.700 

Nic nie wnosi, bo dopiero jest przygotowanie do 

czegoś, 

 

2782 

02:56:43.700 --> 02:56:46.400 

co będzie robione na podstawie jednego wniosku. 

 

2783 

02:56:46.400 --> 02:56:49.200 

Ktoś z mieszkańców złożył wniosek, 

 

2784 

02:56:49.200 --> 02:56:51.400 

a my zaraz uszy skuliliśmy i to wyrzucamy. 

 

2785 

02:56:51.500 --> 02:56:54.400 

I to był ten problem, a nie, że coś odrzucamy, 

 

2786 

02:56:54.400 --> 02:56:58.500 

bo gdyby nie było tego wniosku i byłby wniosek o 

odrzucenie tego, 

 

2787 

02:56:58.500 --> 02:57:01.000 

sprawa zrozumiała dla mnie, radny wnosi, 

 

2788 

02:57:01.000 --> 02:57:02.200 

ma prawo i tak dalej... 

 

2789 

02:57:02.200 --> 02:57:05.000 

Ale w kontekście całości tego uważam, 

 

2790 

02:57:05.000 --> 02:57:08.500 

że było to nie fair, ale zgłaszać oczywiście można, 
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2791 

02:57:08.500 --> 02:57:10.600 

jak to jest na komisji. 

 

2792 

02:57:11.400 --> 02:57:14.400 

Dopowiem, bo wtedy mi tutaj Pan Przemek mówił, 

 

2793 

02:57:14.400 --> 02:57:16.700 

że nie bardzo... 

 

2794 

02:57:16.700 --> 02:57:19.000 

Że wszyscy radni na pewno wiedzieli, 

 

2795 

02:57:19.000 --> 02:57:22.000 

jakiego dotyczy to obszaru i że to jest obszar, 

 

2796 

02:57:22.600 --> 02:57:25.800 

gdzie gmina chciała kiedyś budować wielką 

zabudowę, 

 

2797 

02:57:25.800 --> 02:57:27.400 

i obszar, który mają developerzy. 

 

2798 

02:57:27.400 --> 02:57:29.900 

Wszyscy wiedzieli, bo to było długo dyskutowane. 

 

2799 

02:57:29.900 --> 02:57:33.800 

Także na komisjach, mimo że może wprost nie było 

powiedziane, 

 

2800 

02:57:33.800 --> 02:57:38.400 

było jednak dla każdego radnego, a przynajmniej 

powinno być wiadome, 

 

2801 

02:57:38.400 --> 02:57:40.300 

czego dotyczy. 

 

2802 

02:57:40.300 --> 02:57:41.700 

Mapa była. 

 

2803 

02:57:41.700 --> 02:57:43.500 

I jeszcze dopowiem dalej. 

 

2804 

02:57:43.500 --> 02:57:45.000 

Przecież studium, które jest... 

 

2805 

02:57:45.000 --> 02:57:49.100 

Bo tam było straszenie, że będą jakieś kary i tak 

dalej... 

 

2806 

02:57:49.100 --> 02:57:52.600 

Ja tam się nie boję tego, bo jest takie gadanie. 

 

2807 

02:57:53.100 --> 02:57:56.700 

Każdym może wnieść jakieś tam do sądu o to, 

 

2808 

02:57:56.700 --> 02:57:58.400 

że coś się nie zgadza z czymś i wnieść. 

 

2809 

02:57:58.400 --> 02:58:01.900 

Przecież nie wiemy, jak projektant zaprojektował. 

 

2810 

02:58:01.900 --> 02:58:03.100 

A może by te trzy działki... 

 

2811 

02:58:03.400 --> 02:58:05.500 

Może by napisał tak w projekcie... 

 

2812 

02:58:05.500 --> 02:58:08.900 

Tam ma być wielka zabudowa, a pozostałe ma być 

niska zabudowa. 

 

2813 

02:58:08.900 --> 02:58:10.000 

Nie wiemy, jak by powiedział... 

 

2814 

02:58:10.000 --> 02:58:13.500 

No i po to są później konsultacje, żeby to wyjaśnić. 

 

2815 

02:58:13.500 --> 02:58:16.700 

Tam nie ma powiedziane, że cały miał być teren. 

 

2816 
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02:58:16.700 --> 02:58:18.600 

To ma zrobić projekt. 

 

2817 

02:58:19.000 --> 02:58:21.400 

W związku z tym porównanie tego... 

 

2818 

02:58:21.400 --> 02:58:22.700 

Przepraszam Panie przewodniczący... 

 

2819 

02:58:22.700 --> 02:58:25.300 

Do zmiany tutaj w tym kontekście, co się stało, 

 

2820 

02:58:25.300 --> 02:58:28.100 

że głos jednego właściwie przedsiębiorcy, bo to 

 

2821 

02:58:28.100 --> 02:58:30.600 

był jeden przedsiębiorca, oni się tam trochę 

rozeszli... 

 

2822 

02:58:30.600 --> 02:58:31.900 

Tam dwóch przedsiębiorców... 

 

2823 

02:58:31.900 --> 02:58:38.100 

W kontekście iluś tam ludzi, którzy są osobami 

fizycznymi, 

 

2824 

02:58:38.100 --> 02:58:43.000 

czyli nie pracują, żeby odrzucić to na tej podstawie, 

no 

 

2825 

02:58:43.000 --> 02:58:45.100 

i od [niezrozumiałe] nie nietaktem, wydaje mi się, 

 

2826 

02:58:45.200 --> 02:58:48.000 

tym bardziej że było to powiedziane, ale nie 

porównywałbym do tego 

 

2827 

02:58:48.000 --> 02:58:52.700 

głosowania innych, tak jak dzisiaj na przykład 

zmiana tej uchwały 

 

2828 

02:58:52.700 --> 02:58:57.100 

budżetowej, tak jak poprzednio w tamtym miesiącu 

zmiana uchwały, 

 

2829 

02:58:57.300 --> 02:58:59.100 

że... To są takie normalne sprawy, 

 

2830 

02:58:59.100 --> 02:59:00.200 

które powinny być. Dziękuję bardzo. 

 

2831 

02:59:00.200 --> 02:59:01.900 

- Dziękuję. 

 

2832 

02:59:01.900 --> 02:59:03.400 

Panie burmistrzu... 

 

2833 

02:59:03.400 --> 02:59:04.400 

Krótko, bardzo proszę. 

 

2834 

02:59:04.400 --> 02:59:10.200 

- Nie zdążyłem radnemu Przemkowi odpowiedzieć 

na wątek dotyczący 

 

2835 

02:59:10.200 --> 02:59:11.400 

patroli policji. 

 

2836 

02:59:11.400 --> 02:59:16.100 

Jest oczywiście na sali obecny komendant Straży 

Miejskiej. 

 

2837 

02:59:16.100 --> 02:59:18.100 

Panie Przemku. 

 

2838 

02:59:18.100 --> 02:59:23.100 

Ja myślę, że kilkanaście miesięcy temu ten wątek 

wyjaśniliśmy, 

 

2839 

02:59:23.100 --> 02:59:25.900 

kiedy zrezygnowaliśmy z prowadzenia tego zadania, 

 

2840 

02:59:25.900 --> 02:59:29.300 
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tak? Bo ono było przez rok realizowane i z tego, 

 

2841 

02:59:29.300 --> 02:59:32.400 

co ja pamiętam, to konkluzja była taka. 

 

2842 

02:59:32.400 --> 02:59:38.300 

Ponieważ się to nie sprawdziło, to dlatego w 

kolejnym budżecie te 

 

2843 

02:59:38.300 --> 02:59:39.400 

środki się nie pojawiły. 

 

2844 

02:59:39.400 --> 02:59:43.200 

Jeśli oczywiście Państwo jako rada macie ochotę 

powrócić do tego 

 

2845 

02:59:43.200 --> 02:59:45.600 

wątku, bo zaszły jakieś inne okoliczności, 

 

2846 

02:59:45.600 --> 02:59:48.400 

o których raczył radny Przemek wspomnieć, 

 

2847 

02:59:48.400 --> 02:59:50.700 

to oczywiście możemy wrócić do tej dyskusji, 

 

2848 

02:59:50.700 --> 02:59:55.300 

natomiast nie wiem, czy Pan komendant będzie 

chciał zabrać w tym 

 

2849 

02:59:55.300 --> 02:59:57.600 

temacie zdanie? [niezrozumiałe] Nie będzie chciał. 

 

2850 

02:59:57.600 --> 03:00:05.400 

Czy ja, Pani Krysiu, Pani przeszkadzam, czy nie? Nie? 

 

2851 

03:00:05.400 --> 03:00:07.100 

No to cieszę się bardzo. 

 

2852 

03:00:07.100 --> 03:00:10.400 

Bardzo się cieszę. 

 

2853 

03:00:11.500 --> 03:00:17.300 

Natomiast tak jeszcze w kontekście tej aplikacji i 

studium, 

 

2854 

03:00:17.300 --> 03:00:22.000 

bo ten wątek się w tym punkcie również pojawił po 

raz kolejny. 

 

2855 

03:00:22.000 --> 03:00:23.400 

Panie Janie. 

 

2856 

03:00:23.500 --> 03:00:26.200 

Wie Pan dobrze, że ja zawsze z zaciekawieniem 

Pana słucham. 

 

2857 

03:00:26.200 --> 03:00:30.300 

W wielu rzeczach się nie zgadzamy i pewnie już 

nigdy nie będziemy 

 

2858 

03:00:30.300 --> 03:00:33.300 

zgadzać, natomiast musi Pan przyznać jedną rzecz... 

 

2859 

03:00:33.300 --> 03:00:39.000 

Że pewne tematy budżetowe to jest oczywiście 

wasza decyzja i nikomu 

 

2860 

03:00:39.000 --> 03:00:43.300 

nic do tego, natomiast tutaj, Panie Janie, 

 

2861 

03:00:43.300 --> 03:00:45.300 

to jest zadanie pod tytułem: 

 

2862 

03:00:45.300 --> 03:00:48.900 

szanowni mieszkańcy, chcemy wam za kilkanaście 

tysięcy złotych... 

 

2863 

03:00:48.900 --> 03:00:51.100 

25 000 zł, bo tyle mamy w budżecie... 

 

2864 

03:00:51.400 --> 03:00:52.900 

Kupić aplikację. 
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2865 

03:00:52.900 --> 03:00:56.700 

Pojawił się wątek mieszkanki, bardzo słuszny. 

 

2866 

03:00:56.700 --> 03:01:00.900 

Skonsultujmy to z mieszkańcami, czy będą tą 

aplikację pobierali, 

 

2867 

03:01:00.900 --> 03:01:02.000 

czy będą z niej korzystali. 

 

2868 

03:01:02.000 --> 03:01:06.200 

I ten wątek pojawił się na waszej komisji. 

 

2869 

03:01:06.200 --> 03:01:10.800 

To nie jest tak, że to burmistrz podjął sobie decyzję 

 

2870 

03:01:10.800 --> 03:01:12.700 

o przeprowadzeniu konsultacji. 

 

2871 

03:01:12.700 --> 03:01:15.300 

Wsłuchaliśmy się w głos, zrobiliśmy ankietę. 

 

2872 

03:01:15.300 --> 03:01:17.400 

To, że ona Panu nie pasuje... 

 

2873 

03:01:17.400 --> 03:01:19.500 

Natomiast uważam, że przy takich zadaniach, 

 

2874 

03:01:19.500 --> 03:01:22.900 

kiedy za publiczne pieniądze kupujemy coś dla 

mieszkańców, 

 

2875 

03:01:22.900 --> 03:01:26.100 

to jednak mimo wszystko warto tych mieszkańców 

zapytać, 

 

2876 

03:01:26.100 --> 03:01:28.700 

czy będziecie chcieli z tego korzystać. 

 

2877 

03:01:28.700 --> 03:01:31.900 

Natomiast dwa ostatnie słowa, jeśli chodzi o 

studium. 

 

2878 

03:01:31.900 --> 03:01:33.400 

Panie Janie. 

 

2879 

03:01:33.400 --> 03:01:35.800 

Troszeczkę też rozmija się Pan z prawdą, 

 

2880 

03:01:35.800 --> 03:01:37.300 

bo wspomniał Pan o tym... 

 

2881 

03:01:37.300 --> 03:01:40.900 

Nie wiemy, co urbanista... Czy projektant, tak to 

Pan uznał... 

 

2882 

03:01:40.900 --> 03:01:42.700 

Dla tego terenu wskaże. 

 

2883 

03:01:42.700 --> 03:01:49.200 

Niech Pan sobie przypomni, o co Pan wnioskował 

miesiąc temu i co było 

 

2884 

03:01:49.200 --> 03:01:50.600 

w uzasadnieniu do tej uchwały. 

 

2885 

03:01:51.400 --> 03:01:56.300 

W tej chwale wprost było wskazane i w Pańskich 

wnioskach 'zabudowa 

 

2886 

03:01:56.300 --> 03:02:00.300 

niska', więc nie może Pan w tej chwili podnosić 

takiej retoryki, 

 

2887 

03:02:00.300 --> 03:02:03.300 

że 'zobaczymy, co powie urbanista'. 

 

2888 

03:02:03.300 --> 03:02:08.500 

W uchwale jest wskazane wprost, jaką funkcję dla 

tego terenu Państwo 
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2889 

03:02:08.500 --> 03:02:12.700 

jako rada zamierzacie przeznaczyć, tak? 

 

2890 

03:02:12.700 --> 03:02:16.600 

I też Pan dobrze wie, że wszystkie pozostałe tereny, 

 

2891 

03:02:16.600 --> 03:02:20.000 

które są objęte tą mapą, o której Pan przed chwilą 

powiedział, 

 

2892 

03:02:20.000 --> 03:02:23.600 

one już są zabudową jednorodzinną i w studium, 

 

2893 

03:02:23.600 --> 03:02:25.600 

i w planie miejscowym... 

 

2894 

03:02:25.600 --> 03:02:29.300 

Tam już jest zabudowa jednorodzinna, więc ta 

zmiana absolutnie nic 

 

2895 

03:02:29.300 --> 03:02:32.400 

nie zmieni poza tym, że z generuje koszt, 

 

2896 

03:02:32.400 --> 03:02:36.700 

bo trzeba będzie urbaniście zapłacić za 

przeprocedowanie studium, 

 

2897 

03:02:36.700 --> 03:02:38.100 

policzy sobie... 

 

2898 

03:02:38.100 --> 03:02:40.200 

Nie wiem... Od hektara, od metra kratowego, 

 

2899 

03:02:40.200 --> 03:02:41.800 

tak? Zgenerujemy tylko koszt. 

 

2900 

03:02:41.800 --> 03:02:47.600 

Dlatego ten wątek, o którym tutaj też radni po 

drugiej stronie stołu 

 

2901 

03:02:47.600 --> 03:02:48.800 

mówili... 

 

2902 

03:02:48.800 --> 03:02:53.100 

To jest tylko danie czasu do dalszej dyskusji i warto 

jednak do tej 

 

2903 

03:02:53.100 --> 03:02:56.200 

dyskusji zaprosić właścicieli terenu, 

 

2904 

03:02:56.200 --> 03:03:00.300 

bo teraz troszeczkę nawiążę do tego, o czym 

wspomniał radny Piotrek. 

 

2905 

03:03:00.300 --> 03:03:01.600 

Panie Piotrze. 

 

2906 

03:03:01.600 --> 03:03:04.600 

To nie jest tak, że to są developerzy. Ok. 

 

2907 

03:03:04.600 --> 03:03:08.700 

To są deweloperzy, ale są to również właściciele 

działek, 

 

2908 

03:03:10.000 --> 03:03:14.200 

które te działki kupili kilka, kilkanaście lat temu z 

takim planem 

 

2909 

03:03:14.200 --> 03:03:16.900 

miejscowym, jak i w tej chwili obowiązuje, 

 

2910 

03:03:16.900 --> 03:03:20.300 

i nomen-omen dobrze Pan wie, kupili te działki od 

gminy, 

 

2911 

03:03:20.300 --> 03:03:26.000 

w związku z tym mamy naszym zdaniem jakieś 

zobowiązanie względem tych 

 

2912 

03:03:26.000 --> 03:03:27.300 

osób, tak? 
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2913 

03:03:27.300 --> 03:03:29.100 

Oczywiście możemy powiedzieć: 

 

2914 

03:03:29.100 --> 03:03:31.500 

hola, hola, zmieniamy. Tak? 

 

2915 

03:03:31.500 --> 03:03:32.700 

Dostosujcie się... 

 

2916 

03:03:32.700 --> 03:03:34.000 

Pytanie, czy w taki sposób chcemy działać. 

 

2917 

03:03:34.000 --> 03:03:37.400 

Na pewno ta dyskusja dobrze by było, 

 

2918 

03:03:37.400 --> 03:03:39.300 

żeby się odbyła. To, co mówił tutaj rady Stanisław. 

 

2919 

03:03:39.300 --> 03:03:42.800 

To, co mówił Przewodniczący Zbyszek Trompa, 

 

2920 

03:03:42.800 --> 03:03:47.200 

Radny Miłosz Brodzikowski, Radny Wojtek Szefner. 

 

2921 

03:03:47.200 --> 03:03:51.300 

Dajmy sobie jeszcze czas, bo to naprawdę o jeden 

miesiąc nie chodzi. 

 

2922 

03:03:51.300 --> 03:03:54.900 

- Panie burmistrzu, dziękuję, tak? 

- Dziękuję. 

 

2923 

03:03:54.900 --> 03:03:58.300 

- Bardzo proszę, wywołana dyskusja jest dalej, 

 

2924 

03:03:58.300 --> 03:03:59.800 

tak? Pan Radny Piotr Miszkiewicz ad vocem. 

 

2925 

03:03:59.800 --> 03:04:04.800 

- Dziękuję. Króciutkie ad vocem, 2 kwestie. 

 

2926 

03:04:04.800 --> 03:04:05.900 

Kwestia aplikacji. 

 

2927 

03:04:05.900 --> 03:04:07.400 

To niech Pan nam przypomni, Panie burmistrzu. 

 

2928 

03:04:07.400 --> 03:04:11.600 

Zakupione dwie aplikacje przez Urząd Miasta 

chyba... 

 

2929 

03:04:11.600 --> 03:04:12.800 

Nie pamiętam, w jakiej kwocie... 

 

2930 

03:04:12.800 --> 03:04:17.500 

Może Pan nas poinformuje, ile nas kosztowały te 

aplikacje kupione 

 

2931 

03:04:17.500 --> 03:04:21.800 

przez urząd, które do faktu też nie były 

konsultowane ani z radnymi, 

 

2932 

03:04:21.800 --> 03:04:24.000 

ani z mieszkańcami, jeśli mamy sobie wytykać, 

 

2933 

03:04:24.000 --> 03:04:26.900 

co ile kosztuje, bo każda złotówka jest na wagę 

złota. 

 

2934 

03:04:26.900 --> 03:04:32.300 

O 20 000 zł przy 6 milionach nadwyżki budżetowej 

brzmi to czasami 

 

2935 

03:04:32.300 --> 03:04:34.400 

wolnych środków. 

 

2936 

03:04:34.400 --> 03:04:36.900 

Kwestia deweloperów. 

 

2937 

03:04:37.300 --> 03:04:40.600 

Działka, która została nabyta od gminy, 
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2938 

03:04:40.600 --> 03:04:44.300 

była za niewielkie pieniądze zapewne kupiona. 

 

2939 

03:04:44.300 --> 03:04:49.600 

W 2000 roku planista, urbanista, Pan Damian nie 

mógł wiedzieć, 

 

2940 

03:04:49.600 --> 03:04:51.200 

w jakim kierunku Gmina Sulechów się rozbuduje. 

 

2941 

03:04:51.300 --> 03:04:53.400 

Nie mógł tego wiedzieć. 

 

2942 

03:04:53.400 --> 03:04:54.500 

Miał tylko pewien pomysł. 

 

2943 

03:04:54.500 --> 03:04:57.300 

To nie jest coś, co jeśli kupujemy, 

 

2944 

03:04:57.300 --> 03:04:59.300 

jest nam dane do końca życia. 

 

2945 

03:04:59.300 --> 03:05:03.100 

Rada Miejska dostrzega kierunki rozwoju 

gospodarczego gminy 

 

2946 

03:05:03.100 --> 03:05:04.300 

i podejmuje takie, a nie inne decyzje. 

 

2947 

03:05:04.300 --> 03:05:09.500 

Nie godzę się na to jako radny, żeby część... 

 

2948 

03:05:09.500 --> 03:05:13.300 

Bo to jest tylko część przedsiębiorców, sektor 

deweloperski... 

 

2949 

03:05:13.300 --> 03:05:16.400 

Szantażował mnie jako radnego pismem, 

 

2950 

03:05:16.400 --> 03:05:18.800 

w którym wspomina kodeks karny. 

 

2951 

03:05:18.800 --> 03:05:20.000 

Ja się na to nie godzę. 

 

2952 

03:05:21.700 --> 03:05:24.500 

Być może Pan ulegnie temu, ja nie. 

 

2953 

03:05:24.500 --> 03:05:27.300 

Jesteśmy Radą Miejską, my decydujemy... 

 

2954 

03:05:28.000 --> 03:05:30.900 

I tak ta działka, która została nabyta, 

 

2955 

03:05:30.900 --> 03:05:36.000 

zdwoiła, stroiła wartość, także bardzo stronnicze są 

te pisma, 

 

2956 

03:05:36.000 --> 03:05:37.700 

które zostały radnym wysłane. 

 

2957 

03:05:37.700 --> 03:05:40.000 

Dziękuję. 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Jan Rerus. 

 

2958 

03:05:41.100 --> 03:05:45.100 

- Pan przewodniczący powiedział, że do 13:00, to 

nie wiem, czy się wyrobię 

 

2959 

03:05:45.100 --> 03:05:50.300 

dzisiaj na sesję... Krótko ad vocem do Pana 

burmistrza. 

 

2960 

03:05:50.300 --> 03:05:51.900 

Po pierwsze, oprogramowanie. 

 

2961 

03:05:53.200 --> 03:05:54.800 

Nawiążę do przedmówcy. 

 

2962 

03:05:54.800 --> 03:05:57.200 
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Nie chodzi o to, żeby nie robić, 

 

2963 

03:05:57.200 --> 03:05:58.800 

nie pytać się ludzi. 

 

2964 

03:05:58.800 --> 03:05:59.900 

Nie miałam tego wcale na myśli. 

 

2965 

03:05:59.900 --> 03:06:03.100 

Chodzi o to, że jeżeli mamy pytać się ludzi przy 

takich zakupach, 

 

2966 

03:06:03.100 --> 03:06:06.400 

to róbmy to do wszystkiego albo do niczego. 

 

2967 

03:06:07.500 --> 03:06:09.400 

Jeszcze raz powtórzę. 

 

2968 

03:06:09.400 --> 03:06:12.800 

Rada Miejska jest organem uchwałodawczym i 

uchwaliła pewną rzecz, 

 

2969 

03:06:12.800 --> 03:06:15.900 

a burmistrz jest wykonawcą i ma to zrobić, 

 

2970 

03:06:15.900 --> 03:06:19.600 

ale jeżeli chce później jeszcze sobie robić 

konsultacje, 

 

2971 

03:06:19.600 --> 03:06:21.800 

to niech na przykład przy programowaniu jakieś 

tam, 

 

2972 

03:06:21.800 --> 03:06:23.800 

które były kupowane za duże pieniądze, 

 

2973 

03:06:24.500 --> 03:06:25.800 

tego nie robił. 

 

2974 

03:06:25.800 --> 03:06:29.200 

Przy innych rzeczach, na przykład ktoś chce mieć 

drogę rowerową... 

 

2975 

03:06:29.200 --> 03:06:31.300 

Zapytajmy się, czy oni chcą mieć tą drogę 

rowerową, 

 

2976 

03:06:31.300 --> 03:06:33.800 

a może gdzie indziej ją chcą. Nie... 

 

2977 

03:06:33.800 --> 03:06:36.700 

Róbmy tak albo róbmy przed podjęciem decyzji, 

 

2978 

03:06:36.700 --> 03:06:38.900 

a jak nie, to Panie burmistrzu... 

 

2979 

03:06:38.900 --> 03:06:42.400 

Do wszystkich dostosujemy się tak samo, 

 

2980 

03:06:42.500 --> 03:06:43.700 

jeżeli chodzi o studium. 

 

2981 

03:06:43.700 --> 03:06:47.800 

Jak powiedziałem, mój wniosek przepadł, 

 

2982 

03:06:47.800 --> 03:06:50.100 

dzisiaj jest wniosek Pana burmistrza. 

 

2983 

03:06:50.100 --> 03:06:52.900 

Co jest zapisane tam, no to wiemy, 

 

2984 

03:06:52.900 --> 03:06:54.000 

co jest zapisane. 

 

2985 

03:06:54.000 --> 03:06:55.800 

Pan burmistrz złożył wniosek. 

 

2986 

03:06:55.800 --> 03:06:57.000 

Pan burmistrz... 

 

2987 
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03:06:57.000 --> 03:06:58.100 

To, co teraz Pan burmistrz mówi, 

 

2988 

03:06:58.100 --> 03:07:00.400 

nie mówiliście tego na poprzedniej sesji, 

 

2989 

03:07:00.400 --> 03:07:02.100 

że nie, nie zgadzacie się z tym, 

 

2990 

03:07:02.100 --> 03:07:03.900 

bo to, tamto... 

 

2991 

03:07:03.900 --> 03:07:08.100 

Jeżeli wniosek, to będziecie wnioskować o 

wycofanie tej uchwały.. 

 

2992 

03:07:08.100 --> 03:07:09.300 

Mówiliście: tak, ok. 

 

2993 

03:07:09.300 --> 03:07:10.800 

Powtórzę... 

 

2994 

03:07:10.800 --> 03:07:12.200 

Tak zrozumiałem. 

 

2995 

03:07:12.200 --> 03:07:16.000 

'Państwo radni, przyjmijcie to studium, 

 

2996 

03:07:16.000 --> 03:07:18.500 

ponieważ zmiany mogą powodować to, 

 

2997 

03:07:18.500 --> 03:07:19.700 

że wojewoda'... 

 

2998 

03:07:19.700 --> 03:07:20.900 

Tu, tego... 

 

2999 

03:07:20.900 --> 03:07:22.000 

'Odrzuci nam, zakwestionuje kary'... 

 

3000 

03:07:22.000 --> 03:07:27.800 

I tak dalej, a my wystąpimy z projektem uchwały na 

następną sesję, 

 

3001 

03:07:27.800 --> 03:07:29.100 

żeby to wprowadzić. 

 

3002 

03:07:29.100 --> 03:07:30.600 

Czyli zgadzaliście się z tym. 

 

3003 

03:07:30.600 --> 03:07:32.600 

To nie możecie teraz mówić, że się nie zgadzacie z 

tym. 

 

3004 

03:07:32.600 --> 03:07:37.600 

A później rada oczywiście w konsekwencji podejmie 

decyzję, 

 

3005 

03:07:37.800 --> 03:07:40.000 

jaka będzie suma sumarum tego wszystkiego. 

 

3006 

03:07:40.000 --> 03:07:43.200 

I tak to odbierałem, jeżeli chodzi o studium, 

 

3007 

03:07:43.200 --> 03:07:45.400 

no i myślę że na studium... 

 

3008 

03:07:45.400 --> 03:07:48.400 

Nie wiem, jaką Pan burmistrz widzi dyskusję teraz. 

 

3009 

03:07:48.400 --> 03:07:51.600 

To, co zaprosi Pan tych wszystkich, co zgłosili, 

 

3010 

03:07:51.600 --> 03:07:56.200 

zaprosi mieszkańców przed i co będziemy 

dyskutować, 

 

3011 

03:07:56.200 --> 03:07:57.500 

jakie projekty uchwał... 

 

3012 

03:07:57.500 --> 03:07:59.600 
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Ten, co złożony, teraz odrzucony, czy nowy projekt 

będzie 

 

3013 

03:07:59.600 --> 03:08:01.200 

przygotowany... Ja tego nie widzę, 

 

3014 

03:08:01.200 --> 03:08:03.700 

tym bardziej że majówka jest i zaraz sesja będzie i 

może 

 

3015 

03:08:03.700 --> 03:08:05.300 

tego projektu uchwały nie będzie, 

 

3016 

03:08:05.300 --> 03:08:07.500 

ale myślę, że to już Pan burmistrz sobie z tym 

poradzi. 

 

3017 

03:08:07.500 --> 03:08:13.100 

Bardziej bym tutaj widział teraz to, 

 

3018 

03:08:13.100 --> 03:08:15.600 

że tą aktywność Pana burmistrza w sensie takim... 

 

3019 

03:08:15.600 --> 03:08:17.300 

To, co było powiedziane na poprzedniej sesji, 

 

3020 

03:08:17.300 --> 03:08:18.700 

to to uszanować. 

 

3021 

03:08:18.700 --> 03:08:22.500 

Nie mówić, że ktoś coś inaczej zrozumiał, 

 

3022 

03:08:22.500 --> 03:08:23.900 

źle zrozumiał... 

 

3023 

03:08:23.900 --> 03:08:27.400 

Że studium jak idzie do opracowania, to musi być 

zapisane 

 

3024 

03:08:27.400 --> 03:08:29.400 

to, co tam jest. To jest nieprawda, co Pan mówi. 

 

3025 

03:08:29.400 --> 03:08:30.700 

Nie musi być... 

 

3026 

03:08:31.400 --> 03:08:36.700 

Taka jest intencja, ale ktoś zgłasza... I co? 

 

3027 

03:08:36.700 --> 03:08:39.900 

I zostaje na przykład to zgłoszenie uwzględnione. 

 

3028 

03:08:39.900 --> 03:08:43.000 

Tak nieraz jest ze studium, że ktoś tam uwzględnia 

to... No to 

 

3029 

03:08:43.000 --> 03:08:45.500 

wprowadza tą zmianę do uwzględnienia. 

 

3030 

03:08:45.500 --> 03:08:47.700 

Także nie musi być... 

 

3031 

03:08:47.700 --> 03:08:49.100 

Bo jakby tak było, jak Pan mówi, 

 

3032 

03:08:49.100 --> 03:08:51.000 

to po co bierzemy tego projektanta? 

 

3033 

03:08:51.000 --> 03:08:53.400 

Piszmy ten mój wniosek, co ja miałem, 

 

3034 

03:08:53.400 --> 03:08:56.200 

napiszmy to i wprowadźmy zmiany, i wszystko... 

 

3035 

03:08:56.500 --> 03:08:57.600 

Nie, tak nie jest. 

 

3036 

03:08:57.600 --> 03:09:01.000 

To projekt właśnie nam przedstawi, czy urbanista, 

 

3037 

03:09:01.000 --> 03:09:02.600 

jak to powinno być. Dziękuję. 
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3038 

03:09:02.600 --> 03:09:06.200 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pani Krystyna 

Jagodzińska- Kochaniak. 

 

3039 

03:09:06.200 --> 03:09:07.800 

I prośba o zwięzłą wypowiedź. 

 

3040 

03:09:08.300 --> 03:09:11.000 

Przewodniczący prosi naprawdę. 

 

3041 

03:09:11.000 --> 03:09:13.400 

- Szczególny przypadek. 

 

3042 

03:09:14.700 --> 03:09:17.300 

A więc uporządkuję. 

 

3043 

03:09:17.300 --> 03:09:21.700 

Pan burmistrz przed chwilą nam powiedział, 

 

3044 

03:09:21.700 --> 03:09:29.100 

że jakaś pani mieszkanka czy jakiś pan mieszkaniec 

zaproponowali Panu 

 

3045 

03:09:29.100 --> 03:09:37.000 

burmistrzowi, żeby ogłosić konsultacje społeczne na 

temat aplikacji 

 

3046 

03:09:37.000 --> 03:09:39.800 

związanej z odpadami. 

 

3047 

03:09:39.800 --> 03:09:46.100 

Ja tak się zastanawiam, dlaczego to zostało 

uruchomione? 

 

3048 

03:09:46.100 --> 03:09:53.100 

Ponieważ Rada Miejska powołała Komisję ds. 

 

3049 

03:09:53.300 --> 03:09:55.100 

Gospodarki Odpadami. 

 

3050 

03:09:55.100 --> 03:09:56.900 

Komisję Rady Miejskiej. 

 

3051 

03:09:56.900 --> 03:10:02.100 

Komisja Rady Miejskiej podjęła pewne działania. 

 

3052 

03:10:02.100 --> 03:10:08.300 

Dlaczego te działania są przez Pana burmistrza 

torpedowanie? 

 

3053 

03:10:08.300 --> 03:10:10.200 

Bo tego inaczej nie można nazwać... 

 

3054 

03:10:11.100 --> 03:10:15.600 

Czy to jest okazywanie komisji Rady Miejskiej 

szacunku, 

 

3055 

03:10:15.600 --> 03:10:17.600 

czy podważanie jej pracy? 

 

3056 

03:10:17.600 --> 03:10:20.800 

To będziemy podważać wszystkie wnioski, 

 

3057 

03:10:20.800 --> 03:10:26.200 

które konstruują poszczególne komisje? 

 

3058 

03:10:26.200 --> 03:10:30.200 

To może te komisje Radzie Miejskiej są 

niepotrzebne? 

 

3059 

03:10:30.200 --> 03:10:34.000 

To może jednoosobowo poprowadzimy Gminę 

Sulechów. 

 

3060 

03:10:34.000 --> 03:10:38.700 

Podtrzymuję pytanie Pana Radnego Miszkiewicza. 

 

3061 

03:10:38.700 --> 03:10:41.700 

W gminie funkcjonują dwie aplikacje, 

 

3062 
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03:10:41.700 --> 03:10:48.600 

które nie były konsultowane ani żadnymi 

mieszkańcami... Ba... 

 

3063 

03:10:48.600 --> 03:10:50.400 

Nie wiedzieli o tym nawet radni. 

 

3064 

03:10:50.400 --> 03:10:55.500 

Ta decyzja podjęta bez uzgodnień z członkami rady. 

 

3065 

03:10:55.500 --> 03:10:59.400 

Dlaczego dzisiaj jest taka sytuacja, 

 

3066 

03:10:59.400 --> 03:11:05.800 

że podważa się pracę Komisji ds. 

 

3067 

03:11:06.000 --> 03:11:12.400 

Gospodarki Odpadami, a już najbardziej 

bulwersującą sytuacją jest, 

 

3068 

03:11:12.400 --> 03:11:19.500 

kiedy dyskusje komisji Rady Miejskiej przenosi się 

na forum 

 

3069 

03:11:19.500 --> 03:11:20.900 

społecznościowe. 

 

3070 

03:11:20.900 --> 03:11:23.100 

W mojej ocenie jest to niepoważne. 

 

3071 

03:11:23.100 --> 03:11:27.300 

Naprawdę się trzeba nad tym zastanowić, 

 

3072 

03:11:27.300 --> 03:11:29.900 

co my właśnie robimy. 

 

3073 

03:11:29.900 --> 03:11:31.700 

Tak nie powinno być. 

 

3074 

03:11:31.700 --> 03:11:36.600 

My jesteśmy tu od tego, żebyśmy... Gdybyśmy 

nawet mieli obojętnie jak 

 

3075 

03:11:36.600 --> 03:11:38.500 

odrębne zdanie... 

 

3076 

03:11:38.500 --> 03:11:43.200 

Ale my jesteśmy jako rada, ta rada jest zdolna do 

wypracowania 

 

3077 

03:11:43.200 --> 03:11:44.400 

kompromisu. 

 

3078 

03:11:44.400 --> 03:11:49.600 

W tym przypadku ja to odbieram jako wojnę 

przeciwko Komisji ds. 

 

3079 

03:11:49.700 --> 03:11:55.100 

Gospodarki Odpadami jako czynność złośliwą i tak 

nie powinno być. 

 

3080 

03:11:59.200 --> 03:12:05.600 

- Bardzo proszę, Pani Arleta Lubieniec jeszcze, 

 

3081 

03:12:05.600 --> 03:12:08.600 

tak? Się zgłosiła. 

 

3082 

03:12:08.600 --> 03:12:10.300 

Przez przypadek, tak? 

 

3083 

03:12:10.300 --> 03:12:11.900 

Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

3084 

03:12:11.900 --> 03:12:13.000 

przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

3085 

03:12:13.000 --> 03:12:14.100 

zamknięcie obrad. 

 

3086 

03:12:14.100 --> 03:12:15.200 

Wysoka Rado. 
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3087 

03:12:15.200 --> 03:12:17.100 

Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został zrealizowany. 

 

3088 

03:12:17.100 --> 03:12:21.200 

Zamykam LXVII sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. 

Dziękuję bardzo. 

 

3089 

03:12:21.200 --> 03:12:22.800 

- A odpowiedzi Pana burmistrza? 

 

3090 

03:12:22.800 --> 03:12:24.600 

- Dostaniemy. 

 

3091 

03:12:24.600 --> 03:12:26.400 

- Aha, nie będzie to nagrane, tak? 

 

3092 

03:12:26.400 --> 03:12:27.900 

Pani przewodniczący. 

 

3093 

03:12:27.900 --> 03:12:30.500 

To nie będzie nagrane, mieszkańcy nie będą słyszeć. 

 

3094 

03:12:30.500 --> 03:12:33.100 

- Przecież dzisiaj nikt nie wie, ile za tą aplikację 

zapłacili. 

 

3095 

03:12:33.100 --> 03:12:35.000 

Przecież skarbnik nie pamięta, bo to było parę lat 

temu, z tego co mi 

 

3096 

03:12:35.000 --> 03:12:36.200 

się wydaje, nie? 

 


